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В деня преди потопа, който уби 8 
души в България, една кратка новина 
намери място в емисията на bTV. Отново 
не достигат парите за отдела на БАН, 
който изготвя прогнозите за времето. 
Само преди  няколко месеца те отново 
бяха заплашени от спиране на работа. 
Ако редовно гледате местни новини тук, 
сигурно сте забелязали с каква точност 
синоптиците от телевизиите предсказват 
в колко часа ще започне да вали, колко 
ще вали и дали това представлява опас-
ност от наводнения за даден район или 
дали предпазните диги биха издържали. 
Тук ще спомена, че единствените идиоти, 
които явно не гледат тв, бяха от екипа на 
бившия президент Джордж У. Буш и про-
пуснаха предсказанията на синоптиците 
за това, че дигите в Ню Орлиънс няма да 
издържат. Всички знаем какво причини 
ураганът „Катрина” след това.

България е малка държава и очевидно 
не е възможно всяка телевизия да има 
свои метеоролози, сателити и радари 
както тук. Но за да спести пари, това 
правителство отряза субсидиите на БАН 
до под санитарния минимум и затова 
нямаше кой да предскаже, че след тези 
извънредни обилни снеговалежи и 
ниски температури има опасности от 
преливане на реки и язовири. 

Принципно споделям идеята на 
финансовия министър пари за наука да 
се дават само срещу резултати, които 
БАН много често не дава. Но в ерата на 
климатичните промени да не отделиш 
сериозно финансиране на службата, коя-
то следи за времето, си е самоубийство. 
Първите жертви паднаха тази седмица, 
а заплахи от още наводнения вече има 
в много други райони на България. А 

голямото снеготопене още не е започна-
ло. След няколко дни, когато температу-
рите започнат да се покачват (вероятно 
също толкова рязко и изведнъж, както и 
паднаха), огромните количества сняг ще 
доведат до по-сериозни щети, наводне-
ния, а може и по-лошо.

Затова е по-добре лицата на властта да 
се подготвят по-добре, защото траге-
диите представляват добра снимачна 
площадка за загрижени политици, пока-
чени на БТР-и, но на повечето е ясно, че 
трагедиите в България обикновено се 
случват заради нехайството и безсто-
панствеността на хората с власт. Защото 
отрязаха парите на хората, които можеха 
да ги предупредят за предстоящата опас-
ност, и така не успяха да евакуират живе-
ещите в региона, а преди това пък бяха 
изпуснали контрола върху хората, които 
стопанисват въпросния язовир. Местни 
жители твърдят, че това е трагедия, която 
е била неизбежна заради състоянието 
на язовирната стена. Темата за потопа 
следим на страници 10-11 в този брой.

Надявам се, че на останалите страници 
ще намерите по-оптимистични, интерес-
ни и полезни теми.

Приятно четене,

Ясен Дараков
yasen@bg-voice.com

ОТ РЕДАКТОРА
САЩ

ИЛИНОЙС
Addison
Магазин „Minos Imported 
Foods”
648 W. Lake St
Algonquin
Магазин „Joe Caputo’s”
100 S Randal Rd
Arlington Heights
Автоцентър „Limo Lube”
2300 Hamilton Rd
Магазин „Valli’s Produce”
450 E Golf Rd
Магазин „Harvest Fresh”
100 E Rand Rd
Магазин “Farmars Pride”
414 West Algonquin Road 
БУЦ „Знание“
821 N. Arlington Heights Rd
Bloomingdale
Caputo’s Fresh Markets
166 E Lake St
Chicago
Църквата „Св. Иван Рилски”
5944 W. Cullom Ave
Магазин „Chicago Produce”
3510 W Lawrence Ave
Магазин „Andy’s Fruit Ranch”
4733 N Kedzie Ave
Кафе „Пловдив”
3953 W. Lawrence Ave
Български културен център
3756 W Irving Park Rd
Ресторант AVANTGARDE
5241 N. Harlem Ave
Магазин „Harvest Time Foods”
2632 W Lawrence Ave
Магазин „City Fresh Market”
3201 West Devon Avenue
Магазин „Devon Market”
1440 West Devon Avenue 
Darien
Магазин „Brookheaven”
7516 S. Cass Ave, Darien
Des Plaines
Църквата „Св. София”
404 W Oakton
Българска евангелска църква 
„New Life”
1480 Oakton St
Магазин „Sofia”
1415 Ellinwood St
Ресторант „Механата”
1141 Lee St
Автоцентър „Magic Auto” 
1001 Northwest Hwy
Sunview Food Market
9020 W. Golf Ave
Магазин „Малинчо“
1475 LEE ST 
Магазин „Shop and save”
518 Metropolitan Way
Закусвалня „Eagle svk.”
782 W Oakton St # D 
Сервиз „Truck Center”
2130 Oxford Rd
Downers Grove
Магазин „Westbrook market”
2065 63rd St
Elgin
Triple D Express
1520 Sheldon Dr
Elk Grove Village
Ресторант „Avenue Bg”
1000 E Higgins Rd 
Офис на „Amerifreight”
700 Nicholas Blvd # 201
Сервиз Stanico
901 nicholas Blvd Unit D
Glendale Heights
Магазин „Valli’s Produce”
155 E North Ave
Hanover Park
Caputo’s Fresh Markets
1250 E Lake St
Hoffman Estates
Магазин „Valli’s Produce”
850 Roselle Rd
Morton Grove
Магазин 
Produce World
8800 Waukegan Rd
Mount Prospect
Магазин „Wally’s”
1731 W Golf Road
Niles
Greenwood Fruit Market
8716 W. Golf Rd
Магазин „Fresh Farms”
5740 W. Touhy Ave
Norridge
Център „Родина”
4828 N Cumberland Ave
Закусвалня “Вкусен свят“
4834 S Cumberland Ave 
Офис на Светла Колева
5050 N Cumberland Av, Ste R17
Palatine
Euro Fresh Market
130 W Northwest Hwy
магазин 
Joe Caputo & sons
2070 N Rand Rd
Rosemont
Офис на Argo insurance 
10700 w higgins rt, ste 230
Schaumburg
Shop and Save Market
830 W Golf Rd
Магазин „Krystina’s deli”
1102 South Roselle Road
Schiller Park

Ресторант „Сердика”
9439 W Irving Park
Магазин „Сердика”
4260 Old River Rd
Кафе „Мираж”
9845 W. Lawrence Ave
Магазин „Младост”
9800 W. Lawrence Ave
Магазин „BB’s”
9300 W Irving Park
Магазин „Jim’s liquors”
9290 Irving Park Rd
Магазин Krystyna Deli
9500 W Irving Park Rd
Skokie
Village Market Place
4034 W Dempster
MarketPlace on Oakton
4817 W Oakton St
Westmont
Магазин „Westbrook Market”
10 West 63rd Street
Wheeling

НОВО  Artesa Dental
143 N Milwaukee Ave
Магазин „Fresh Farm”
291 E. Dundee
Wood Dale
Магазин „V&G Commerce”
881 North Central Avenue 
Офис на AA Truck Repair
911 Lively rd

ATLANTA, GA
Българско училище „Св. 
Кирил Философ”
2241 Perimeter Park Dr. Atlanta, 
30341 USA
Lucy Hair Salon
2200 Roswell Rd # 120
Marietta, GA 30062-2982 
Il Forno Pizza
5680 Roswell Rd. 
Sandy Springs, GA 30342

ATLANTIC CITY, NJ
Malincho Inc
2545 Fire Rd, Ste #3
Egg Harbor Township, NJ 08234

BOSTON, MA
Магазин „Sophia’s Greek 
Pantry”
265 Belmont St
Belmont, MA 02478
BG магазин „Six Star”
170 Main St
Woburn, MA, 01801
Българско училище „Св. 
Кирил и Методий”
411 Waverley Oaks Rd #214, 
Waltham, MA 02452

DENVER, CO
магазин East Europe Market
4015 E Arkansas Ave
Denver, CO 80222
Магазин East Europe Market
10699 Melody Dr 
Northglenn, CO

LAS VEGAS, NV
Café Derby
5920 W. Flamingo Rd
Forte Tapas Bar and Bistro
4180 S Rainbow Blvd
Jones Market and Deli
3389 South Jones Boulevard
Ресторант „Магура”
1305 Vegas Valley Dr # V

MYRTLE BEACH, SC
НОВО пицария Мама Миа
1155 Robert Grissom parkway

NEW YORK, NY
Parrot Café
31-12 Ditmars Blvd
Astoria NY 11105
Църквата „Св. Кирил и 
Методий”
552 W 50th St.
New York, NY 10019 
Консулство на Република 
България“
121 E 62nd St
New York, NY 10065

PHILADELPHIA, PA
Магазин The Euro Market
30 S Sproul Rd
Broomall, PA 19008 

PHOENIX, AZ
Офис на „Delta mechanicals”
2500 S Power Rd, Ste 155
Mesa, AZ 85209

SТ.PAUL, MN
НОВО училище „Св Кирил и 
Методий“
1111 Summit Ave.

TAMPA, Fl
Kalina’s Coffee & European 
Food
6393 N Dr M L King St
Saint Petersburg, FL 33702

WASHINGTON DC 
Ресторант и бар „Славия”
2424 18th St, NW
Washington, DC, 20009

Посолство на РБългария
1621 22nd Street Northwest
Washington D.C., DC 20008-1919
Euro Foods
5902 N Kings Hwy, suite A
Alexandria, VA 22303

WIND GAP, PA
Офис на Aleks Trucking
275 W Moorestown Rd
Wind Gap, PA 18091-9759

НОВО

КАНАДА

MISSISSAUGA
Escape Studio Hair & Spa 
1650 Dundas St. E., Unit 8
Starsky Foods 
2040 Dundas St. East
Wisla Plaza- Jasowoy Bakery 
Dixie & Burnhamthorpe, 
3615 Dixie Road 
Wisla Plaza- Fruit Store
3615 Dixie Road 
Wisla Plaza- Wisla Delicatessen
3615 Dixie Road 
Euro Deli 
3635 Cawthra Rd
Artisano Bakery 
3145 Dundas Street West At 
Winston Churchill Road 
Eddie’s Meat & Deli Market 
1575 Dundas Ave 
Brandt Meat Packers 
1878 Mattawa Avenue 

ETOBICOKE
Karlovo Meats & Deli 
8 Six Point Rd 
1st Auto Group 
867 Kipling Ave
Al Tech Automotive Limited 
384 Olivewood Rd 
Food Depot International 
14 Jutland Rd 
European Meats & Sausages 
16 Jutland Rd 
Artisano Bakery  
1020 Islington Avenue 
La Rose Bakery 
140 La Rose Ave
Yellow Cup Cafe 
225 The East Mall 
Future Bakery 
106 North Queen 

EAST YORK, DON MILLS & 
NORTH YORK AREA
Karlovo Meats & Deli  
469 Cosburn Ave 
Serano Food Market & Bakery 
830 Pape Ave 
California Pub & Grill 
914 Pape Ave 
Donlands Bakery 
1055 Pape Ave 
Select Bakery 
363 Donlands Ave 
Artisano Bakery 
865 York Mills Road @ Don Mills 
Road 
European Delicatessen  
1335 Lawrence Ave East 
Chocolada 
180 Steeles Ave West
Continental Deli 
180 Steeles Ave West 
Mark’s International Deli  
565 Sheppard Ave 
Sofia Istanbul Grill 
7777 Keele St & Hwy 7

Български църкви и 
административни сгради

Eastern Orthodox Church
201 Monarch Parc Ave, Toronto, 
ON 
Bulgarian Church 
17 Regent St, Toronto, ON 
BG Church 
1555 Steeles Ave W, Brampton, 
ON 
Българско Консулство  
65 Overlea Blvd, Suite 230, East 
York

Ако искате BG VOICE и при вас - пишете ни на  
newsroom@bg-voice.com или се обадете на (708) 415-6985

Къде да ни намерите?

BG VOICE е издание на „БулМедиа Груп”
Николай Кръстев | Ясен Дараков
Божидар Божков 
Невена Георгиева | Христофор Караджов | Симеон Гаспаров 
| Ваня Ефтимова | Велина Лазарова | Николета Кравченко | 
Георги Георгиев
Дизайн и предпечат: Стефан Бабуков | Делян Славов | Христо 
Димов
Коректор: Диляна Енчева
За реклама: (708) 415 6985, marketing@bg-voice.com
За събития, сигнали и новини: newsroom@bg-voice.com

Текстовете в BG VOICE се пишат от репортерите и редакторите на вестни-
ка, като се използват различни български и световни новинарски агенции. 
Мнението на редакцията може да не съвпада с това на авторите. Всеки 
автор носи отговорност за съдържанието на материала си. 
Цитирането на BG VOICE е задължително.

АБОНИРАЙ СЕ ЗА BG VOICE - НА СТР. 47

Спестявания, 
които 
убиват
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Над 9000 студенти ще пътуват 
това лято на работа в САЩ
Над 9000 студенти ще пътуват на работа в САЩ

Никол от три лета ра-

боти като спасител по 

българските аквапар-

кове, но тази година 

вече ще се почувства 

като част от сериала 

„Спасители на плажа”. Заедно с колегата 

й Симеон американски работодатели са 

я харесали за плажен спасител в Кентъ-

ки. Дошли са заедно с приятеля си Слав, 

само че той се класирал да варди ба-

сейн в Синсинати. „Дано не се налага да 

спасяваме никого”, изказва предпазлива 

надежда Симеон. „Аз имам опит, случва-

ло ми се е и преди”, отсича обаче Никол. 

Момичето ще дойде на бригада в САЩ 

за първи път. Не с амбиции да пести - 

по-скоро за да види друг свят. И заради 

емоциите. Американските фирми имат 

готовност да вземат над 50 български 

спасители, разказва Борислав Милков 

от екипа на организаторите. „Младежите 

дори не трябва да имат сертификати. 

Ще им направят тренинги тук и ще им 

издадат документи на място”, разказва 

Борислав. Наемат не само момчета, 

а и посестрими на Памела Андерсън 

от хитовия преди време сериал, но 

девойчетата по-трудно се престрашават 

да се хванат на такава работа. Младе-

жите, които изберат да работят това, си 

докарват по $8-9 на час, но получават 

и допълнително заплащане за труд над 

нормата. 

Фирми от Хавай също са отишли в 

България с атрактивна оферта – наемат 

български инструктори по уиндсърф. 

Вече са взели за по 4 месеца две мом-

чета от София, които ще си докарват 

максималната ставка - по $12 на час. 

Паркът „Йелоустоун” в Уайоминг пък 

предлага възможността да спестиш 

пари от настаняване. Той търси хора на 

практика на всички позиции в хотелите, 

като осигурява безплатна нощувка. За 

сметка на това заплащането е по-ниско 

- $7,6 на час. Онези, които се цанят за 

сервитьори обаче, ще си докарват до-

пълнителен доход от бакшишите. Огро-

мната верига „Арамарк”, която и преди 

е работила с българи, пък си осигури 

персонал за разходки с увеселителни 

корабчета. „Мен ме взеха за чистачка, 

но приятелката ми говори много добре 

английски и я назначиха да говори 

по микрофона - ще разказва какви са 

забележителностите наоколо”, разказва 

девойка. Компанията също дава по $7,6 

час, но пък нощувката е само двайсетач-

ка седмично.

Мястото привлича мнозина, защото е 

близо до Лас Вегас и в свободните дни 

могат да прескачат до Меката на казина-

та. Има много мераклии и за увеселител-

ните паркове по Източното крайбрежие. 

За Сидър Пойнт например, който е един 

от най-големите, търсят както инструк-

тори по безопасност за влакчетата на 

ужасите, така и аниматори, готови да 

си сложат главата в торбата... пардон, 

в маската на Тасманийския дявол на-

пример, както и на всеки анимационен 

герой, който ви хрумне. „Наемат българи 

от 6-7 години и винаги са оставали 

доволни, защото нашите са сред най-ра-

ботливите”, разказва Борислав. Според 

него „зайците”, които отиват за първи 

път, могат да си докарат до около $6000 

за четирите месеца престой. Причината 

е, че са по-неуверени и още нямат дос-

татъчно самочувствие да си потърсят 

и втора работа. „Старите кучета” обаче 

могат да се върнат и с 10 бона.

Около 9000 българи се очаква да дойдат на бригади в САЩ тази годи-
на. Това е с около 50 на сто повече от миналата - тогава „американската 
мечта” се сбъдна за около 6000. Според фирмите, които им посредничат 
при заминаването, отскоро има нова тенденция - младежите пристигат в 
САЩ с основната цел да си набавят средства за магистратури в чужбина. 
Други пък предпочитат да се „гърчат” 4 месеца тук, но след това да карат 
спокойно следване, без да работят през учебната година. Намаляват оба-
че онези, които харчат припечеленото, за да наемат кола и да обиколят 
Америка. Кризата накара и студентите да станат по-спестовни, разказват 
от фирмите. Според тях досега не е имало случаи българи да станат жерт-
ви на оферти за работа в еротични клубове или сексуслуги.

Български студентки ще се чувстват като Памела 
Андерсън в САЩ
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Три победи за Рик Санторум променят 
надпреварата при републиканците

Сенаторът републиканец 

Рик Санторум спечели три 

победи на предварител-

ните вотове за партийната 

номинация за президент в 

Мисури, Минесота и Коло-

радо. По-рано той се оказа и победител в 

Айова, макар че Мит Ромни първоначално 

беше обявен за кандидата с най-много 

гласове.  

В Мисури Санторум събра 55% от гла-

совете срещу 25% за Ромни, който не успя 

да спечели нито едно каунти в щата. В Ми-

несота 45% дадоха своя вот за Санторум, 

Рон Пол остана втори с 27%, а Ромни едва 

трети със 17%. Той успя за няколко минути 

да води в предварителните резултати в 

Колорадо, но в края на краищата остана 

пак втори – след Рик Санторум (38 на 36%). 

Трети там остана Нют Гингрич, а Рон Пол – 

четвърти. 

Победите му обаче нямат огромно 

значение, тъй като два от тези щати не 

носят партийни делегати, които де факто 

ще изберат кандидата на републиканците 

на тяхната конференция през август в 

Тампа.  Но Санторум прибави делегати от 

Колорадо.

Досега той не се радваше на добри 

постъпления от дарения и на широко ме-

дийно отразяване. Но още на следващата 

сутрин играта се 

промени. Той ще 

прекара втората 

половина на 

седмицата в 

усилени срещи с 

големи донори, 

а броят на 

репортерите, 

които го следят, 

вероятно ще се 

удвои.

Успехът на Санторум още веднъж 

подчертава и сериозните проблеми, които 

Мит Ромни има със строго консервативни-

те избиратели и християните евангелисти 

в неговата партия. Такива са основно 

гласоподавателите в Колорадо, Мисури и 

Минесота и те ясно показаха, че Ромни не 

е техният човек.

За сметка на това бившият губернатор 

на Пенсилвания Рик Санторум е един от 

най-консервативните, гледните му точки 

може да изправят косите на всеки модерен 

човек - неле-

галните ими-

гранти вън, 

семействата 

нямат право 

на личен жи-

вот и затова 

не е нужно да 

ползват хап-

чета срещу 

забременява-

не, изказвания против хомосексуалистите 

и за твърда ръка във външната политика, 

особено срещу Иран. 

Големият губещ е Нют Гингрич, чиято 

кандидатура изглежда мъртва и не е ясно 

дали ще е възможно да „възкръсне” за 

пореден път (вече го направи поне 3 пъти). 

Неговото оставане в надпреварата обаче 

помага на Мит Ромни, защото консерватив-

ните гласоподаватели се разделят между 

него и Санторум, а това е спасението на 

Ромни.

В речта си след като бяха обявени побе-

дите му в двата щата, Рик Санторум заяви 

пред тълпа от ентусиазирани поддръж-

ници: „Консерватизмът се произнесе тази 

вечер – в Минесота и в Мисури.” Малко по-

късно той получи поздравления за побе-

дата си от Мит Ромни, но веднага след това 

уверено заяви, че ще спечели партийната 

номинация, и започна с атаките по прези-

дента Барак Обама, който ще е кандидат за 

втори мандат от Демократическата партия. 

Вероятно обаче още в следващите дни ще 

видим атаки срещу Санторум, които ще 

бъдат платени от подкрепящите Ромни 

superPACs. Следващият тур на предвари-

телните избори на републиканците е на 11 

февруари в Мейн, но по-важни ще са туро-

вете в Аризона и Мичиган на 28 февруари.
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Ангел Марин може да се окаже 
незаконен вицепрезидент

Бившият вече президент Георги 

Първанов не е издал указ за 

упълномощаването на вицепре-

зидента Ангел Марин. Това се казва в 

официално съобщение на администра-

цията на президента Росен Плевне-

лиев. В края на миналата седмица 60 

народни представители от ГЕРБ, РЗС 

и независими поискаха създаване на 

анкетна комисия за разкриване на ис-

тината около скандалните помилвания, 

даването и отнемането на българ-

ско гражданство по време на двата 

мандата на Първанов и Ангел Марин. 

Това означава, че всички действия на 

Марин като вицепрезидент може да се окажат незаконни и да бъдат отменени. 

Най-вероятно случаят ще бъде отнесен до Конституционния съд.

Тишо Боксьора убил 
журналиста Боби Цанков

43-годишният български мафиот 

Тихомир Георгиев, по прякор 

Боксьора, който бе заловен 

миналата седмица във Великобрита-

ния, вероятно е убиецът на българ-

ския журналист Боби Цанков, пише 

британският таблоид “Сън”. Цанков 

си навлякъл гнева му, след като 

отправил публично обвинения към 

него, посочва изданието. Георгиев 

вече е разследван за изтезаването 

и убийствата на наркодилъра Емил 

Кушев и любовницата му Биляна Наумова. През 2007 г. двамата бяха бити, 

измъчвани с ножици и застреляни, тъй като не платили дълговете си. Георгиев е 

известен с навика си да реже ушите и пръстите на своите жертви. Той бе един от 

най-търсените престъпници от Интерпол.

Внукът на Цар Киро влиза в 
затвора за 3 години

Пловдивски съд наложи 

три години затвор за 

28-годишния внук на Цар 

Киро - Кирил Рашков-младши. 

Той беше признат за виновен, че 

на 23.09.2011 г. в с. Катуница се е 

заканил с убийство на съселянина 

си Веселин Христов. Съдът поста-

нови Рашков да му плати и 2000 

лева обезщетение. Поведението на 

ромската фамилия Рашкови дове-

де до безпрецедентно етническо 

напрежение в селото, прераснало в насилие миналата година. 

„Анонимните” хакнаха сайта на 
ПРОФОН

Anonymous хакнаха 

интернет страница-

та на българската 

организация за авторски 

права ПРОФОН. При влизане 

на адреса www.prophon.org 

се появяваше съобщение 

от хакерското движение, 

което съобщава, че „кон-

фискуват сайта по силата на 

секция 14 от правилата за 

интернет”. Към съобщението 

на Anonymous е добавен и 

клипът от „Великият дикта-

тор” на Чарли Чаплин с речта на Хитлер. Действията си те обясняват с това, че 

ПРОФОН открито се обяви в защита на междудържавното споразумение ACTA, 

което развързва ръцете на правителствата да следят гражданите си в интернет 

за споделяне на музика и филми без права.

Ангел Марин
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Властите искат повече квалифицирани 
работници, а не само висшисти

Канадското правителство 

планира да направи 

промени в имиграцион-

на си система с цел да 

стане по-гъвкава в уси-

лието си да се справи с 

недостига на работна ръка в определе-

ни сектори.

 Според министъра на имиграцията 

Джейсън Кени сегашната точкова сис-

АЛЕКСАНДЪР МИХОВ
alexander@bg-voice.com

тема за издаване на канадски работни 

визи ще бъде променена, като по този 

начин ще се стимулират хора с квали-

фикация в областта на търговията, ус-

лугите и занаятите. Сега голяма част от 

имигрантите в Канада са хора с високо 

университетско образование, като това 

ограничава избора на местните компа-

нии в подбора на работна ръка.

 „Обикновените квалифицирани 

работници имат почти невъзможната 

задача да влязат в Канада при усло-

вията на сегашната точкова система. 

Самата програма е устроена така, че да 

селектира основно хора с висше обра-

зование“, каза министърът.

 Канада разчита на имиграцията за 

справяне с недостига на работна ръка 

в определени сектори. Чрез промяната 

в закона федералното правителство 

на страната се надява да запълни тази 

липса,

като привлече нов поток 
от хора, търсещи по-

добър живот
Междувременно властите искат и да 

гарантират интересите на канадците. 

В момента около 1,4 милиона души 

търсят работа. „Ако търсените квалифи-

цирани работници не се намерят в рам-

ките на страната, чак тогава ще се търси 

наемане на такива в чужбина“, обясни 

как ще действа идеята депутатът Оли-

вия Чау от Новата демократична партия 

на Канада. Тя също призова за данъчни 

облекчения за фирмите, предоставящи 

обучение на безработното население.

На официалния сайт на канадската 

имиграционна служба вече се виждат 

някои нови въведения. Първоначал-

но, за да отговарят документите ви на 

условията, трябва професията, с която 

кандидатствате, да попада в определен 

от правителството списък. Ако евен-

туално професионалната ви квалифи-

кация не е в този лист, няма да бъдете 

допуснати до следващия етап. В този 

списък в момента фигурират водопро-

водчици, готвачи, заварчици и т.н. Това 

е знак, че правителството ще продъл-

жава да обновява категориите, за да се 

справи с недостига на квалифицирана 

работна ръка.

Нови правила за 
имиграция в Канада
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Иран и 
Израел на 
ръба на война
Нов доклад предупреждава за 
атаки срещу евреите в САЩ

Напрежението между 

Израел и Иран про-

дължава да расте, 

след като стана ясно, 

че Израел готви уда-

ри срещу обекти в ис-

лямската държава до месец. Междувре-

менно американските военни служби 

се готвят за евентуален конфликт, който 

този път изглежда реален и представля-

ва опасност за САЩ. 

Нов доклад на израелските тайни 

служби предупреждават за евентуален 

ЯСЕН ДАРАКОВ
yasen@bg-voice.com

ответен удар на Иран не само срещу 

Израел, но и срещу техни сънародници 

в Съединените щати.

В Иран решенията се взимат от един 

мистичен човек, който се появява из-

ключително рядко в публичното прос-

транство. Това е върховният духовен 

лидер на Иран – аятолах Али Хаменей. 

В яростна реч миналия петък Хаменей 

предупреди Израел да не нападат 

страната му.  „Ционисткият режим е ис-

тинско раково образувание в региона и 

е необходимо да бъде премахнато и ще 

бъде премахнато”, каза Хаменей пред 

огромна тълпа от сънародници.

По-рано през седмицата израелският 

министър на отбраната предупреди, че 

атаката срещу Иран е неизбежна, ако 

страната не спре незабавно ядрената 

си програма. Предупреждението идва в 

момент, когато американските власти са 

силно притеснени, че Израел наисти-

на ще удари ядрени обекти в Иран до 

началото на април. 

Най-острите предупреждения в речта 

на иранския лидер бяха именно срещу 

Америка. По думите на Хаменей атака 

срещу Иран ще бъде „десет пъти по-ло-

ша за интересите на Съединените щати, 

отколкото за неговата страна”.

В изслушване пред Конгреса шефът 

на разузнавателните служби Джеймс 

Клапър предупреди, че Иран имат план 

да ударят „американски граждани на 

американска земя”. Според службите 

първата ответна реакция ще бъде 

срещу Израел – като ирански ракети 

ще започнат да падат в техните градове 

с голямо население. ABC News обаче 

съобщава за нов доклад, според който 

Иран ще се цели в израелски обекти 

в Съединените щати като синагоги, 

еврейски училища и центрове.

Но освен военна заплахата е и иконо-

мическа. Ако Иран затвори Ормузкия 

проток, откъдето минава една пета от 

световния петрол, това ще доведе до 

почти двоен скок на цената на бензина 

тук и опасността от нова рецесия за все 

още крехката американска икономика.

US дипломати в 
София заради Иран?

Два дни след посещението на 
държавния секретар на САЩ Хи-
лари Клинтън в София пристиг-

наха едновременно Джеймс Таусенд, 
зам.-помощник държавен секретар на 
САЩ за отбраната за Европа и НАТО, 
Мари Йованович, зам.-помощник 
държавен секретар на САЩ по евро-
пейските и евразийските въпроси, и 
генерал-майор Марк Шислер от Евро-
пейското командване на САЩ. Делега-
цията е имала разговори във Външно, 
където се е срещнала със зам.-минис-
търа Димитър Цанчев, който предстои 
да замине за Брюксел като посланик на 
България в ЕС. По неофициална инфор-
мация на в. „Стандарт” е било обсъж-
дано военното сътрудничество между 
България и САЩ. Делегацията е имала 
и срещи във военното ведомство, но 
оттам отсякоха, че нямат информация 
за медиите.

Посещението още веднъж подхра-
ни слуховете за предстоящи военни 
действия в Близкия изток и сформи-
ране на нова коалиция на желаещите, 
каквато имаше срещу Ирак през 2003 г. 
Досега никой официално не е заявил, 
че са водени разговори в София за 
участие в бъдещи военни действия. 
Дипломатически източници обаче 
коментираха, че тепърва ще излизат 
истинските причина за посещението на 
Клинтън в България.
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drivers 

neededowner operators

PH: (773) 540-5833     FAX: (773) 887-3159

 TEAM - 5500 + MILES A WEEK 
 ALL MILES AND STOPS PAID

24 HR DISPATCH 
FUEL CARDS AVAILABLE 

 IFTA PREPARATION FREE 
DIRECT DEPOSIT WEEKLY 

DRIVERS - 40 CENTS PER MILE 
OWNERS -1.10 PER MILE + FUEL SURCHARGE 

CURRENT FUELSURCHARGE 0.33 

SINGLE - UP TO 4500 MILES PER WEEK 
EVERY WEEKEND HOME 

 1 YEAR EXPERIENCE
 HOOK & DROP

Потоп, жертви и траур в България
Язовир, чиято стена е пукната от 60 години, най-сетне преля и 
помете три села

Беше страшно. Предупре-

диха ни, че цунамито 

идва само 5 минути пре-

ди да връхлети вълната. 

Бяхме шестима души 

вкъщи. Скочихме като 

по тревога и полуголи се измъкнахме 

навън. Не успяхме да пресечем двора. 

Качихме се върху покрива на свинар-

ника, защото чувахме страшния тътен 

и виждахме високата вълна. Оцеляхме 

по чудо, а след като поотмина вълната, 

скочихме от покрива и се добрахме до 

по-високия край на селото. Газихме във 

вода и кал до над кръста.” Това разказва 

с треперещ глас 43-годишният Илиян 

Тодоров от с. Бисер край Харманли. 

Осем души от неговото и съседното 

село Иваново обаче нямаха късмета да 

се спасят, след като стената на язовир 

„Иваново” се скъса, а отприщените 

води предизвикаха истински потоп в 

региона. Триметрови вълни, невиждани 

дори по черноморското крайбрежие на 

България, пометоха всичко по пътя си. 

Водната стихия превърна реките в 

ЕКИП НА BG VOICE течащи смъртоносни 
грамади

Придошлата р. Арда удави в джипа 

му бизнесмен от Хасково, а съпругата 

му изчезна безследно. Мъж от наводне-

ното село Лешниково получи инфаркт 

и почина, след като видя как водата 

разрушава къщата му.

Жестоката драма се оказа предизвес-

тена. От почти 60 години властите са 

знаели, че язовирната стена на „Ива-

ново” е пропукана и във всеки момент 

може да рухне, но никой не си е напра-

вил труда нито да я ремонтира, нито да 

източи водното съоръжение или пък да 

евакуира хората на по-безопасни места. 

Затова пък веднага след като се разбра 

за трагедията, цялата държавна власт се 

изсипа в района на Харманли уж за да 

помага на населението. Във вторник в 

интернет пространството бяха разпрос-

транени снимки, на които президентът 

Росен Плевнелиев, вицепремиерът 

Цветан Цветанов и еврокомисарят 

Кристалина Георгиева, покачени на БТР, 

видимо забавляващи се, обикалят из 

поразените райони.

„Това е една предизвестена трагедия. 

От две години чакаме всеки момент да 

стане белята”, разказа жител на Ивано-

во. Стихията унищожила 120 свине, че-

тири телета и две от четирите му кучета. 

Трагедията започнала около 7 ч., когато 

камбаната на селската църква забила. 

Всички чули този сигнал, но малцина 

успели да избягат – повечето жители 

на селото са трудно подвижни и много 

възрастни. Голяма част от тях нямали 

друг избор, освен да дочакат смъртта 

си: Ангел Тодоров (65 години), Георги 

Сираков (82), Христо Андреев (90), 

Иванка Карамфилова (82) от с. Бисер; 

Лиляна Делева, Васко Делев от село 

Иваново, община Харманли; Георги 

Бойчев и Недялка Бойчева от село Бо-

Президентът Росен Плевнелиев обикаля улиците на бедстващия Свиленград с БТР
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риславци, община Маджарово. В тяхна 

памет сряда, 8 февруари, бе обявен за 

ден на национален траур в България.

Разкази на очевидци описват покър-

тителни, почти библейски картини от 

часовете на потопа. Няколко десетки 

души успели да се покатерят на покри-

ви и тавани в по-високите къщи, за да 

търсят спасение. „Грабнах детето си и 

се качих в ужасния студ на покрива, 

направо върху керемидите. Той през 

цялото време плачеше и ме питаше: 

Мамо, нали няма да умрем. По едно 

време припадна. Не ме питайте какво 

съм чувствала в този момент и как из-

общо ще успея да го преживея”, връща 

лентата назад жителка на Иваново.

„Трябваше да се действа на прима 

виста. Така и не дочакахме вертолети 

или други специализирани машини за 

спасяване. Нагазих във водата с пикапа 

и

от лодките прехвърлях 
хората в каросерията

Направих много курсове, не знам 

колко души спасих”, разказа земедел-

ският производител от селото Атанас 

Георгиев. „Синът ми успя да запали 

трабантчето и с него избягахме от връх-

литащата вълна”, разказа баба Надежда 

Тасева. По обед в понеделник възраст-

ната жена успя да се доближи до пото-

пената си къща, но се върна само с две 

риби. „От спалнята ги извадих”, обясни 

старицата. 

„Ако се беше скъсала стената през 

нощта, щеше да има десетки загинали. 

Добре, че повечето бяха тръгнали за 

работа към Харманли. Имаше хора на 

моста. Виках им да се махат. Крещях, 

ходих от къща на къща. През това вре-

ме заби и камбаната. Но някои просто 

не можеха да излязат”, каза през сълзи 

кметицата на Бисер Златка Вълкова.

В спасителната акция се включи 

Българската армия. Бойците дни наред 

търсиха хора, които са изчезнали след 

наводнението.

Цунамито е връхлетяло първо Бисер, 

което се намира и по-близо да язовира, 

а след половин час се е насочило към 

Иваново – достатъчно време поне във 

второто село да се вземат извънредни 

мерки за спасяване на жителите. Хората 

били предупредени и повечето успели 

да напуснат. Семейство обаче се удави-

ло, след като колата му била залята от 

водния стълб.

На дъното на язовира е имало много 

лед, който, след като са се покачили 

температурите, се е вдигнал, запушил 

е преливниците и така се стигнало 

до скъсването на стената, обясниха 

експертите. Любопитен момент е кой 

в края на краищата е стопанисвал 

язовира и е отговорен с нехайството 

си за смъртта на толкова много хора 

и порутването на две села. Районната 

прокуратура в Харманли образува 

разследване срещу неизвестен извър-

шител за скъсването на язовирната 

стена. Това бе използвано като офи-

циален повод актът за собственост на 

язовир „Иваново” да бъде засекретен. 

„Заради започналото следствие доку-

ментът няма как да бъде предоставен 

на медиите”, обяви заместник-кметът 

на Харманли Минка Русева. Така на 

практика достъпът до документа, който 

най-добре би дал отговор за това кой 

е отговорен за трагедията, е невъзмо-

жен. Русева категорично отрече всички 

намеци, че общината не си е свършила 

работата и заради нейното бездействие 

е станала трагедията. „Нека държавата 

да види каква е нейната собственост 

- съгласно акт 0567 на Министерство-

то на отбраната язовир „Иваново” и 

язовирната стена са предоставени за 

управление на Министерството на 

отбраната”, съобщи Русева.

Кой е собственикът?

Сагата с язовира започва още през в 

края на 2010 г., когато с писмо кметът 

на Харманли Михаил Лисков инфор-

мира тогавашния областен управител 

Румен Данев за пропадане в стената на 

язовира и алармира, че заради неяс-

ния статут на собственост никой не се 

грижи за него. В отговор след напра-

вена проверка в областната дирекция 

„Земеделие” Данев пише, че язовирът 

е актуван като собственост на Минис-

терството на отбраната. „В тази връзка е 

необходимо Министерството на отбра-

ната незабавно да предприеме мерки 

за отстраняване на възникналите про-

бойни”, категоричен е тогавашният об-

ластен управител. На 16 декември 2011 

г. кметът отново алармира вече новата 

областна управителка Ирена Узунова, 

че са открити две пукнатини точно над 

изпускателната тръба на язовира и има 

опасност от разрушаване. Според чл. 

138б от Закона за водите „при спор за 

собствеността на язовир областният 

управител е човекът, който трябва да 

осъществи организация за неговата 

експлоатация, докато съдът вземе 

решение по проблема”. Ясната доку-

ментация по темата обаче не попречи 

на Министерството на отбраната и на 

министър Аню Ангелов още в първия 

ден на трагедията да припише цялата 

вина на община Харманли и да твърдят, 

че те не са собственик на язовира.

И времето се разбунтува

България бе притисната и от циклон, който донесе силни североизточни 

ветрове и обилен сняг. Лошото време допълнително скова страната и 

предизвика още драми. Дигата на река Марица при свиленградското 

село Генералово се скъса. Голяма приливна вълна помете селото и ГКПП Капи-

тан Андреево. Това наложи границата с Турция да бъде затворена. Реката заля 

квартал на Свиленград, в който живеят около 1300 жители, които трябваше 

спешно да бъдат евакуирани. Две трети от квартала остана под вода. Има 

скъсана дига на река Соколица между селата Обручище и Медникарово, общ. 

Гълъбово. Залети са земеделски земи, но не са застрашени населени места. 

Пристанищата в Бургас и Варна бяха затворени, както и летището в Пловдив. 

Студът скова и БДЖ. Поне три влака закъсаха и часове наред пътниците бяха 

принудени да чакат някой да реши проблема. В 12 области на България бе 

обявен код „оранжев” за опасни метеорологични явления.
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US армията отказа на Apple, 
въоръжава се със смартфони

Още тази година аме-

риканската армия ще 

поръча смартфони 

за всички свои служители и 

доброволци, съобщи CNN. 

Военните решиха да заложат 

на платформата “Андроид”, 

игнорирайки по този начин 

конкуренцията на Apple, 

защото тя “отговаря на всички 

предявени към нея изисква-

ния”. Друга от причините е, че 

Apple е отказала на правител-

ството на САЩ достъп до изходния код на операционната си система, което би 

било пречка към персонализиране на използваните устройства. “Откритостта 

на Android позволява на властите да лепят за операционната система всичко, 

което решат”, пише на сайта си CNN.

Над 100 души се натровиха на 
круизен кораб

Повече от 

100 души се 

натровиха 

в края на миналата 

седмица на борда 

на круизния лайнер 

“Принсес Круиз 

Лайнс”, пътуващ 

в направление 

Форт Лодърдейл, 

Флорида, съобщиха 

агенциите. Пътни-

ците се почувствали 

зле малко преди да акостират на пристанището в курортния град. При 92-ма 

от пасажерите и други 13 души – членове на екипажа, били открити стомашно-

чревни заболявания. Всички повръщали и имали болки в стомаха. Причината 

все още не е открита. По същото време, но на друг кораб, пътуващ по този 

маршрут – “Краун Принсес”, също бяха открити стомашни заболявания у екипа-

жа. Двата съда са дезинфекцирани.

Колорадо потъна под два метра 
сняг

Колорадо и Небраска по-

тънаха под незапомнени 

двуметрови преспи сняг. 

Хиляди домове в Небраска ос-

танаха без електричество, след 

като снежната стихия повреди 

електропроводи. Магистрала 70, 

която свързва столицата Денвър 

с щат Канзас, бе затворена за 

движение. Аерогарата в града 

пък отмени над 600 полета.

Маями е най-нещастен град 
според Forbes

Слънчевият Ма-

ями с белите си 

плажове, палми, 

разкошни вили и скъпи 

хотели парадоксално 

оглави списъка на най-

нещастните градове 

в САЩ, публикуван в 

списание Forbes. Редак-

торите му се мотивират, 

че в действителност 

градът изпитва остра 

жилищна криза, а ни-

вото на престъпността 

е едно от най-високите 

в Америка. Втори е Детройт, Мичиган, също заради високото си криминално 

реноме. Трети е Флинт в същия щат. Уест Палм Бийч е четвърти.

“Принсес Круиз Лайнс”
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Пилето на попфолка Райна с турне 
в САЩ и Канада
Във всеки град - 3 часа 
live огнено шоу с най-
танцуващата певица

Райна – една от най-обича-

ните български певици, 

ще зарадва сънародни-

ците си в САЩ и Канада с 

мащабно турне. Бившата 

половинка на 

Коцето е подготвила специ-

ална програма от над 3 часа 

хитове на живо. Райна ще за-

ложи на най-обичаните нейни 

песни – „Тежка диагноза”, „Го-

леми думи”, „Нежна полиция”, 

„Гасне пламък” и много други, 

както и на народни песни от 

двата й фолклорни албума. Тя 

ще изпълни и свои версии на 

най-големите хитове от по-

следните години на нейните 

колежки, сред които Камелия, 

Преслава, Галена, в комби-

нация с румънски, гръцки и 

сръбски парчета, които със 

сигурност ще вдигнат градуса 

на настроението на купон-

джиите.

Северноамериканското турне на Рай-

на стартира на националния ни празник 

3 март с концерт в Сиатъл и продължа-

ва през Лас Вегас в Деня на дамите 8 

март, Лос Анджелис и Чикаго. Пилето на 

попфолка, както наричат 

певицата, ще гостува още 

и на българите в Ню Йорк, 

Вашингтон, Атланта, Атлан-

тик сити и Торонто, Канада.

Преди да се качи на 

самолета за САЩ, Райна 

ще зарадва българските 

си фенове с нов попфолк 

албум – и това само месеци 

след като в България 

излезе фолклорният й диск 

„Македонско девойче”, 

който е с номинация за 

предстоящите награди на 

телевизия „Планета”.

Освен с перфектната си 

визия, невероятен глас и 

пеене на живо 

3 март, събота – Сиатъл
8 март, четвъртък – Лас Вегас
9 март, петък – Лос Анджелис
10 март, събота – Чикаго
17 март, събота – Ню Йорк
18 март, неделя – Вашингтон
21 март, сряда – Атлантик  
сити
24 март, събота – Атланта
31 март, събота – Торонто, 
Канада

ТУРНЕТО НА РАЙНА

Райна е и отлична 
танцьорка 

- тя беше победител в танцувалното риалити 

на „Нова тв” VIP Dance преди 2 години. Нейни-

те сценични изпълнения по време на летните 

турнета по стадионите на България взривя-

ват публиката с микс от хитове, но и с блестя-

ща хореография. Райна е най-танцуващата BG 

изпълнителка. Естественият магнетизъм на 

една от малкото изпълнителки без силикон в 

комбинация със силен македонски характер 

(Райна е родена в Сандански) я правят една 

от най-отличаващите се изпълнителки.

Повече информация за турнето, датите 

и местата, където ще пее Райна, може да 

намерите на www.BG-Chicago.com, www.BG-

Atlanta.com, www.BG-NewYork.com и www.

BG-VOICE.com.
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Игнат Канеф: Плащайте си 
данъците и ще се оправите
Може би има криза, но когато се работи усърдно, не 
я усещаш, казва преуспелият българин от Канада

Българският строителен магнат и филантроп Игнат Канеф живее в 

Торонто от 1951 г. Днес е на 85 години. Роден в с. Горно Абланово, 

Русенско. Напуска България през 1941 г. Собственик на 8 голф иг-

рища и строителна фирма в Канада. Почетен консул на България 

в Канада. През 2002 г. президентът Георги Първанов му връчи 

орден „Стара планина, първа степен”. Миналата година Канеф и 

българската му съпруга Диди получиха наградите за цялостен принос на кме-

тицата на Брамптън Сюзън Фенел и наградата на борда на търговската камара 

на Мисасога. 70 години след като е заминал от родината, Канеф продължава да 

говори прекрасен български.
Той бе любезен да отговори на въпросите ни от офиса си недалече от Торонто.

АЛЕКСЕНИЯ ДИМИТРОВА
„24 часа”

Как се чувства един преуспял човек 

на 85 години, г-н Канеф?

- Отлично. Никаква разлика с това, както 

се чувствах преди 30-40 години.

Звучите много добре...

- Така трябва да бъде. Винаги.

Вие сте 

един от 

най-успе-

лите бъл-

гари зад 

граница. 

Как ви се 

отразява 

кризата?

- В Канада 

тази криза 

не я усеща-

ме много. 

Особено 

при Канеф 

криза няма. 

Сега строим 

към 150 го-

леми къщи 

и много други обекти. Всеки ден работата 

ни е много напрегната.

Не мога да повярвам, че не ви е засег-

нала кризата...

- Да. Даже безработицата намаля.

Как стана така, че две относително 

сходни страни като Канада и Америка 

бяха повлияни по различен начин от 

рецесията?

- Първо, нашата банкова система е мно-

го сериозна. Тук кредити не се дават, освен 

ако не са добре защитени с имущество 

и капитал. Докато във Флорида раздава-

ха парите, като че ли са ги намерили на 

улицата. Така беше и в други държави. В 

Гърция имат по няколко пенсии. Рано или 

късно тези неща свършват и така се стигна 

до криза. 

Америка 

още не 

може да се 

съвземе, 

много хора 

пострадаха, 

но това не 

е за първи 

път и се 

надявам, че 

в бъдеще 

нещата ще 

се поправят. 

Обикнове-

но се казва, 

че когато 

комшията 

до вас 

има проблеми, и вие ще имате проблеми. 

Преди 3 години по време на първата криза 

властите в Канада взеха сериозни мерки, 

инжектираха огромни суми в създаването 

на работни места и доверието към нашата 

икономика се върна.

А как според вас са нещата в Европа? 

Имате ли поне капка оптимизъм за 

европейците?

- Трябва да се помолим на германците 

да работят по 90 часа на седмица... Може 

ли те да работят до 70 години, а гърците да 

се пенсионират на 50? Бе невъзможно това 

да продължава винаги и ми беше чудно, че 

толкова ги толерират.

Преди 5 години ми казахте, че про-

дължавате да купувате имоти, за да ги 

застроявате след 10-20 години. Все още 

ли е така?

- Да, даже миналата седмица купих един 

имот от 200 дка, за да строим след 20 го-

дини. Може годините да се навързват като 

синджир, но моята работа не спира, трябва 

да върви.

Какво мислите да построите на тези 

200 дка?

- Комерси-

ални сгради. 

Земята е на 

хубаво мяс-

то, до голяма 

магистрала.

Какво 

стана с оне-

зи 100 дка, 

на които 

планирахте 

да построи-

те около 100 

жилища?

- Още 

работим, строим около 150 големи къщи. 

След няколко години трябва да сме готови.

Колко души работят за вас в момен-

та?

- Около 500.

Имате ли планове за строителен биз-

Специално за BG VOICE

нес в България?

- Не, не, аз съм вече стар човек, на 85 

години. (Смее се.)

Но звучите бодро...

- Да, така е, и така се чувствам. Истината 

е, че съм толкова зает тук, че нямам време 

да прескачам отвъд океана. А и не обичам 

да пътувам много дълго със самолет. Едно 

време, Бог да го прости, баща ми казваше: 

„Ако не можеш да отидеш за половин час 

до работа, по-добре не я почвай.” Трябва да 

можеш да контролираш нещата - отдалече 

не става.

Откога не сте били в България?

- От 7 години. Истината е, че работя тук, 

но живея с България. Всекидневно.

Как?

- Който българин дойде, гледаме да му 

помогнем с каквото можем.

Много ли българи работят при вас?

- Около 25-30. Имам 8 голф игрища. На 

почти всяко игрище агрономите са бълга-

ри. Българите, които работят при мен, ги 

смятам като братя, с тях съм по-сигурен.

Не е ли имало случай, в който да ви 

подведат или измамят?

- Имаше 1-2, но, както се казва, във всяко 

стадо си има мърша, във всеки кош - по 

една разва-

лена ябълка.

Значи не 

сте разо-

чарован от 

българите?

- Не, не, не 

- в началото 

на 90-те 

години дой-

доха няколко 

криминални 

елемента, 

но после се 

върнаха или 

отидоха по 

затворите. Сега нашите хора, като дойдат в 

Канада, се ползват с голям респект.

От кого сте наследили духа за бизнес?

- От дядо ми по майчина линия. Той тър-

гуваше с коне, а аз от малък все край него 

се въртях. После, 10-12-годишен, помагах 

Игнат Канеф получи Ордена на Онтарио през 
януари  2011 г.

Канеф със съпругата си Диди (на снимката вляво от него), двете си 
дъщери и кметицата на Брамптън Сюзън Фенел (на снимката вдясно 
от него) на галавечер през април м.г., когато имигрантът и жена му 
получиха наградата за цялостен принос

Диди и Игнат Канеф дават поредния си благотворителен чек
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на баща ми. Той бе свързан с кооперацията 

и вечер след училище ходех да събирам 

яйцата. През април 1941 г. напуснах Бълга-

рия и отидох в Германия с идеята да стана 

работник, но започнах да се занимавам с 

търговия. Винаги съм бил покрай парите. 

(Смее се.)

Кога пристигнахте в Канада?

- През април 1951 г.

Кога купихте първото си място там?

- На рождения си ден 6 октомври 1951 г., 

когато станах на 25 години.

Откъде взехте пари?

- Бях събрал около 300 долара, работех 

денонощно, в събота и неделя, пестях. 

За 1 месец построихме 1 малка дървена 

къщичка от 72 кв.м. Взех заем срещу нея, 

продадох я. С парите от продажбата взех 

още 2 места...

Както ябълките на Рокфелер - купил 

една ябълка, излъскал я, а с парите от 

нея купил две...

- Така излиза. Тогава не бях чувал за 

ябълката на Рокфелер, но като научих, 

видях, че съм на прав път. И моята дей-

ност набъбна като снежна топка. Много 

съм доволен, че Господ ми е дал такова 

умение... Но да бъда откровен - това бе 

голямо пътешествие, защото планината бе 

доста висока. Щастлив съм, че хората бяха 

много добри с мен, а аз гледах и се учех 

как работят.

Кои неща бихте повторили, кои греш-

ки не бихте направили?

- Когато напуснах България, нямах друг 

избор. Вече бях на 14 години и половина. 

Баща ми ме изпрати в Германия уж да 

работя и да уча, а то излезе само да работя. 

Но да дойда в Канада сам си избрах. И пак 

бих направил така.

Кое ви беше най-трудно?

- Да науча английски. Отначало имах 

проблем с немския, после трябваше да се 

преборя с английския. А като станеш на 24 

години, чужд език се учи много по-трудно. 

Затова децата ходят на училище, като са 

малки.

Кога регистрирахте първата си фирма 

в Канада?

- През август 1956 г. - „Канеф Канстрък-

шън”. Макар че още от 1952 г. строях къщи. 

Сега се казва „Канеф Пропъртис”.

Кога направихте първия си милион?

- Милион ли? Не съм ги чел. Мнозина 

мислят, че да имаш пари е лесно. Но мили-

он като имаш, трябва да го пазиш, а като 

нямаш - не е проблем.

Какво са за вас парите?

- Инструмент. Защото парите без автори-

тет са нищо. Човек трябва да има автори-

тет пред хората, те да знаят, че държиш на 

думата си и я спазваш докрай.

Кой ви помагаше в бизнеса през 

годините?

- От 1958 г. винаги е имало хора покрай 

мен. И до днес имам хора, които наблюда-

ват работата и помагат за всичко. Веднъж 

като тръгне, е като смазана машина. Но 

въпреки това съм всеки ден тук - аз съм 

пулсът на бизнеса.

Какво са парите за вас?

- А, парите! Жената ми дава по 20 долара 

на месец за подстригване.

Сериозно ли го казвате?

- Сериозно, разбира се. (Смее се от сър-

це.) Мен не ми трябват пари. Тя контроли-

ра и семейните, и фирмените финанси. Аз 

напълно съм й се доверил.

Значи това е типично семейна фирма?

- Да, да - трудно е да я имаш, но тежко и 

горко, ако я нямаш.

Кажете нещо за семейството си?

- Имам 

прекрасно 

семей-

ство. Моя-

та булка е 

от Русе. Тя 

е опасна 

булка - 

много тру-

долюбива 

и мъдра 

жена. 

Църквата 

ръководи, 

благотво-

рителната 

организа-

ция... Булката ми е царска. Ако нямаш мир 

и спокойствие вкъщи, загиваш. Познавам 

много такива хора. Но аз мога да се похва-

ля, че жената ме гледа като писано яйце.

Как се запознахте?

- Дядо й беше в Канада от 1929 г. и й 

прати билет да дойде за награда, като за-

върши икономика в Свищов. Нейният шеф 

беше идвал при мен да види как се строят 

високи сгради. Той знаеше, че си търся 

българка, и й казал: „Ако не се запознаеш с 

Канеф, значи не си била в Канада.” Така се 

запознахме, но тя поседя 2-3 месеца и се 

върна в България. После се влюбихме - аз 

й се обаждах на нея, тя - на мен, и така. 

През 1977 г. се оженихме. Това с Дими-

трина ми е втори брак. От първия нямах 

деца. От този имам 2 прекрасни момичета 

- Анна-Мария и Кристина-Мария - на 32 и 

30 години.

Не ви ли изплаши голямата разлика 

във възрастта?

- Никога не сме мислили по този въ-

прос. И днес не мислим даже. Обичаме се, 

прегръщаме се и се уважаваме. Много съм 

доволен и щастлив с нея.

Кажете каква е тайната на дълголети-

ето? Малцина на 85 години имат вашия 

ищах за работа и правят планове за 20 

години напред.

- Не обичам мързеливи хора. Най 

обичам човек, като стане сутрин, да се 

похлопа по гърдите и да каже: Какво ще 

направя днес? Винаги съм бил така. Трудо-

любив съм и гледам да съм винаги напред. 

Работя много повече, отколкото ми е 

нужно даже. Мога да наглася хората ми 

да свършат цялата работа, но аз обичам 

да си правя нещата сам. Нали знаете, на 

вълка му е як вратът, защото сам си върши 

работата. Освен това съм много подвижен. 

Сутрин играя тенис, следобед - голф. Край 

мен не търпя мързеливи. И другарувам 

все с млади хора. Днес играя голф с 30-го-

дишни момчета.

Сигурно имате и добри български 

гени?

- Да, мисля, че това е много важно. Едно 

куче да вземеш, гледаш кои са майка му и 

баща му. 

Аз съм 

винаги 

бодър. Не 

съм от-

съствал в 

живота си 

един ден 

от работа 

по здра-

вословни 

причини. 

Плувам, 

движа се...

Не пу-

шите, не 

пиете...

- Ааа, червено винце хубаво си пия.

Следите ли нещата в България?

- Вярно, че отдалеко тревата е зелена, 

но мисля, че нещата постепенно започват 

да се подобряват. Строежи се направиха 

големи, хората работят. Ние, хората, сме 

така устроени, че искаме свобода, не сме 

като животните. Това в България днес го 

има. Само ред ни трябва. Мисля, че и това 

ще стане. Не вярвам някой лидер да иска 

лошо за държавата си. Мисля, че вашите 

лидери каквото са могли, малко по малко 

са направили. Желая им всичко най-ху-

баво.

Търсят ви за съвети?

- Не - те знаят по-добре от мен. Аз не 

съм академично подготвен - самоук съм и 

в икономика, и в работа, във всичко - мен 

животът ме е учил.

Още ли сте почетен консул на Бълга-

рия в Канада?

- Да, и мисля, че се грижа добре за 

българите. Каква хубава църква имаме, 

където се събираме, ако знаете! Имаме и 

училище. Тези дни имам среща с минис-

терството на просветата тук по този по-

вод. България е единствената от източните 

държави, която има училище, спонсорира-

но от общината.

Чух, че наскоро сте оженили дъщеря 

си. В тази църква ли се случи?

- Да, това е „Св. Димитър”. Подарих я на 

българската общност тук - аз съм я по-

строил и платил. Събира около 300 души.

Какво ще посъветвате обикновените 

българи, за да оцелеят в кризата?

- Обикновеният работник едва ли може 

да има големи желания за инвестиции. 

Но работодателите трябва да мислят за 

работниците си. Ако техните работници са 

добре, и бизнесът ще е добре. Тук казват 

man make you and break you (човек може 

да те направи и да те унищожи - бел. авт.).

Планирате ли идване в България?

- Да ви кажа искрено, много ми се иска 

и се чудя кога да отскоча да видя моите 

хора. Остана ми само един брат, а бяхме 

седем деца. Но те идват всичките при мен. 

Много ми е по-леко те да ми дойдат на гос-

ти, отколкото аз да ида при тях. Пък и не 

съм свикнал да седя 1 месец без работа. 

Сега зимата едвам издържам 3 седмици да 

не работя. А моята работа е тук - обичам 

да съм наоколо. Като си създадеш нещо, и 

си привързан към него.

Търсят ли ви българи за бизнес?

- Да, аз съм в контакт с българи почти 

всеки ден. Това е много добре. Радвам се, 

че България е на добър път. Гордея се, че 

вече сме ортаци в демократичния свят.

Намирате, че България е тръгнала по 

верен път?

- Да, с малко изглаждане на законите 

и съдебната система. И трябва да си пла-

щате данъците. Една държава без данъци 

не може да съществува. Докато всеки не 

плаща редовно, държавата буксува. Всеки 

трябва да си знае задълженията. Българи-

те са добри бизнесмени. Само и единстве-

но е нужно да се прилага законът. Чувал 

съм някои канадски фирми да се оплакват 

понякога, че бюрокрацията в България е 

голяма. Но ще се оправите, от вас зависи. 

Единственият ми съвет е работа, защото 

без работа нищо не става.

Емигрантът с една от многобройните си награди - за 
цялостно постижение в бизнеса

Емигрантът не пропуска да се хване на българското хоро
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Австралийска изненада за Деня на влюбените

СТАНИСЛАВА СОТИРОВА

Торта „Павлова“ - целувченото тесто е в основата на много 
десерти, безспорно царицата на тези десерти е тортата 
„Павлова“, за родина на която спорят Австралия и Нова 
Зеландия. Според австралийската версия няколко години 
след смъртта на известната руска балерина Анна Павлова 
(1881 - 1931) управителката на хотела в Западна Австралия, 
който изпълнителката посетила по време на турнето си през 
1029 г., помолила главния готвач да измисли лек десерт за 
следобедния чай. След няколко седмици на всякакви опити, 
които били дегустирани от персонала, готвачът приготвил 
белтъчена торта, покрита със сметана и пресни плодове. 
Десертът тутакси бил одобрен от всички, а едно момче от 
персонала възкликнало: „Оооо, въздушен е като Павлова!“ 
Така сладкишът получил своето име.

В нашето сладкарско царство сме се опитали да подобрим 
вкуса на тортата, като сме добавили лек ванилов крем, шоко-
ладов ганаш и свежи ягоди. Тортата е изключително подходя-
ща за празника на влюбените. Заповядайте в City Fresh Market 
и опитайте нашия вариант на торта „Павлова“...
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Клинтън стана втората жена - 
премиер на България
Тя дойде само за няколко часа, но свърши работа колкото за една година

БОЖИДАР БОЖКОВ
bojkov@bg-voice.com

България е имала в исто-

рията си само една жена 

за премиер – Ренета 

Инджова. Тя управлява за 

малко през 90-те като ръ-

ководител на служебен 

кабинет, но беше запомнена с мъжкото 

си поведение. Миналата неделя стра-

ната ни се сдоби и с втората си жена 

премиер. Държавният секретар на САЩ 

Хилари Клинтън кацна в София и само 

за броени часове демонстрира как 

трябва да действа един истински мъжки 

премиер. Тя събра правителството, 

спусна му задачи, обясни как да бъдат 

решени, даде срокове за изпълнение и 

назначи специалист, който да помага. 

Проформа премиерът Бойко Борисов 

накрая само кимна с кисела усмивка в 

знак на съгласие, изрече някакви оп-

равдания и обеща да изпълни всичко. 

Обяснено по-ясно, Клинтън разпоре-

ди на правителството да приключи с 

енергийната си зависимост от Русия, 

да търси нови източници за доставка 

на газ, сред които и такива на шистов, 

за което в София до седмица ще бъде 

пратен специалистът по евразийска 

енергетика Ричард Морнингстар, който 

има особени познания по хидравличен 

фракинг – технологията за дълбочинно 

разбиване на подземни пластове за 

добив на шистов газ. На фона на всичко 

това Борисов успя да каже само, че 

държавата работела по въпросите за 

нови газопроводи от Румъния и Гърция, 

но някакви отчуждителни процедури 

забавили нещата. Жалко е, че Клинтън 

престоя в София само един ден. Ако 

беше поостанала още, вероятно щеше 

да реши проблемите с двата газопро-

вода, а може би и нямаше да 

се допусне потопът в Южна 

България…

Дебатът трябва ли Бълга-

рия да купува горива само от 

Русия и така да се поставя в 

политическа и икономическа 

зависимост от тази авторитар-

на държава тече от години. 

Сред политическата класа 

нагледно уж има съгласие за 

диверсифициране на достав-

ките. Но то е само на пръв 

поглед. Реално точно онези 

политици, които са най-гръ-

могласни срещу Русия, правят 

най-много, за да угодят по вся-

какъв разнообразен начин на 

интересите й. Иван Костов, чи-

ято „Синя коалиция“ в момента 

оглавява масовката срещу 

руския газ, навремето продаде 

най-голямото енергийно пред-

приятие в България – “Нефтохим”, на 

фирма “ЛУКойл”, в чието ръководство 

са предимно бивши ге-

нерали от КГБ. Неговият 

вицепремиер, позабра-

веният днес Евгений 

Бакърджиев, бе човекът, 

който сключи през 1998 

г. един спорен договор 

с “Газпром” за доставки 

на руски газ, който днес 

дори Костов признава, 

че е бил изгоден само 

за Русия. Основната 

клауза в договора бе, че 

горивото ще пристига 

у нас чрез посредник 

– уж частната фирма 

“Овъргаз”, която обаче 

е 100% собственост на 

“Газпром”. Въпреки това 

Бакърджиев и Костов 

бяха приветствани като 

национални герои в Со-

фия след подписването 

на сделката. Ухажването 

на Русия продължава с пълна пара и от 

Бойко Борисов. В най-близкото му об-

кръжение е представителят на руските 

интереси в България Валентин Златев. 

Всяка седмица Борисов му гостува в 

ловната резиденция или в безбройните 

му хотели. Не е ясно как при тази сери-

озна зависимост от руската държава 

сегашният премиер ще е в състояние да 

изпълни обещаното пред Клинтън. Едва 

ли се очаква и поведението на т.нар. 

конструктивна опозиция в лицето на 

„Синята коалиция“ да надвиши рамките 

на обикновеното мърморене при тях-

ното също толкова плътно обвързване 

с руснаците.

Единствената точка, по която Борисов 

сигурно ще е отличник, се очертава да 

е настояването на САЩ България да 

премахне мораториума за проучвания 

за шистов газ. Постигнат с цената на 

всекидневни протести от страна на 

гражданското общество в страната, 

това ще се окаже най-лесната задача за 

изпълнение. Едно е да дразниш руското 

си обкръжение, като се отказваш от 

доставките на “Газпром” и рискуваш 

да ти вадят компромати по медиите, 

друго е да пуснеш “Шеврон” да дълбае 

в България - не крие никакви рискове, 

защото срещу това са само някакви си 

еколози и обикновени протестиращи.

Посрещане на държавния секретар на САЩ Хилари Клинтън на летище София

Борисов се усмихва кисело. Кой е премиерът и кой гостът?
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Как да закупим самолетни 
билети изгодно?

Българите често пътуват 

до Европа (поне по-

често от обикновените 

американци), а доста от 

нас летят и до известни 

туристически дестина-

ции в САЩ. Но съм забелязала, че много 

от сънародниците ни предпочитат да 

се обадят на българска пътническа 

агенция, що се отнася до закупуването 

на самолетни билети, и пренебрегват 

възможността да получат добра сделка 

от туристическа компания, базирана 

единствено в интернет. Не забравяй-

те, че липсата на официален офис, в 

който може да влезете, означава само 

едно – по-малко разходи за фирмата и 

по-ниска цена за вас!

Ето няколко съвета за изгодна покуп-

ка на самолетни билети:

Сравнете цените

Винаги е добра идея да сравните 

цените от уебсайтовете на няколко 

авиолинии с цените, обявени от интер-

нет агенциите (Kayak, Orbitz, Expedia, 

Travelocity, Travel Papa, Travelation и 

т.н.). Те често предлагат сходни цени за 

същите полети, но използват различни 

електронни резервационни системи 

(Amadeus, Travelport, Sabre) и добавят 

и премахват полети в различно време 

– една система може да предхожда 

НЕВЕНА ГЕОРГИЕВА
Експерт по банкови закони и лични финанси

другите до 5 часа. Понякога уебсайто-

вете на самолетните компании обявя-

ват по-ниски цени, защото в тях не са 

зачислени комисиони за пътническите 

агенции. Авиолиниите предлагат и мес-

та с по-голямо пространство за краката 

ви, preferential boarding position (разре-

шават ви да се качите в самолета преди 

останалите пътници) или frequent fl yer 

upgrade (по-добри места за хора, които 

пътуват често). 

Проверете цените месеци по-

рано

Започнете да тър-

сите билет 3 месеца 

и половина преди 

плануваното ви 

пътуване в страната 

и 5 месеца и поло-

вина преди датата 

на международния 

ви полет. Тогава па-

зарът на самолетни 

билети се „сорти-

ра” и се появяват 

по-ниски цени. 

Повечето уебсайто-

ве на туристически 

агенции и авиоли-

нии ви разрешават 

да създадете alerts 

(получавате e-mail, 

когато цената на 

интересуващия ви 

полет падне) и така няма да е нужно 

да проверявате 10 интернет страници 

всеки ден. 

Купете билета си във вторник, в 

три часа следобед EST

Може да ви се струва твърде неверо-

ятно, но това е изпитан през годините 

факт - във вторник, в три часа следобед 

източно време (3 pm EST) цените на са-

молетните билети достигат най-ниската 

си точка. Повечето цени започват да 

падат в понеделник в осем часа вечерта 

и до четвъртък в 8 pm EST разпродаж-

бата е приключила.

Стойте далеч от уикендите

Цените на самолетните билети са 

най-високи в петък, събота, неделя и 

понеделник, защото бизнес пътуващите 

и туристите най-често са във въздуха по 

това време. 

Летете гладни

Най-евтините полети са на зазо-

ряване, около обяд и след шест часа 

следобед. 

Хванете полет с връзка

Полетите с връзка в някой междинен 

град са доста по-евтини от директните 

полети, особено що се отнася до между-

народните пътувания.

Търсете цената за един билет

Дори и да пътувате с група, не праве-

те грешката да изписвате в търсачките, 

че се интересувате от две, три или чети-

ри места. Винаги разглеждайте единич-

ната цена на билет, която даден уебсайт 

предлага за определен полет. Интернет 

страниците на авиолиниите или турис-

тическите агенции прилагат следния 

номер: ако, да речем, вие сте обявили, 

че търсите 4 билета, и даденият уебсайт 

има 3 места на цена от $400, а останали-

те са на цена от $550, компанията няма 

да ви предложи обща цена от $1750 

(3x$400 + $550), а ще ви каже, че вашата 

цена е $2200 (4x$550). Ето 

защо винаги изписвайте, 

че търсите един билет, 

така ще закупите възмож-

но най-много билети на 

най-ниската цена. 

Не отлагайте за 

последния момент

Ще платите доста 

висока цена, ако напра-

вите резервацията си 14 

дни преди плануваното 

ви пътуване, и много 

по-висока, ако закупите 

билета си до 7 дни преди 

полета. Авиолиниите 

предпочитат да оставят 

празни места в самолета, 

отколкото  да ги продадат 

с огромно намаление. 

Ако купувате в последния 

момент, това е сигнал за 

тях, че нямате друг избор и непременно 

трябва да летите в този ден и час, така 

че те ви „обуват” с възможно най-висо-

ката цена. 

Аз винаги използвам гореспоме-

натите трикове, когато пазарувам за 

самолетни билети, и винаги намирам 

възможно най-ниските цени за интере-

суващия ме полет. Опитайте тези съвети 

и вие, надявам се да останете доволни!
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Правителството готви 
невиждани празненства в чест 
на кралицата

Правителството подготвя 

четиримесечни празнен-

ства по повод предстоящия 

60-годишен юбилей на държавния 

глава – кралица Елизабет. Дори 

републикански настроенитe поли-

тици не се изказаха този път против 

подобни мероприятия, които в ми-

налото винаги са били трън в очите 

им. Председателят на Движение 

за републиката Том Фред отбеляза 

например, че “празненствата ще 

съответстват на значимостта на събитието”. В същото време обаче той смята, 

че кабинетът не бива да харчи твърде голямата сума, която е набелязана за 

целта, в размер на 7,5 милиона долара. Представител на кралицата в Канада е 

генерал-губернаторът Дейвид Джонстън. 

Мюсюлманските лидери се 
разграничиха от убийствата на 
честта

Лидерите на мюсюлманските 

общности в Канада излязоха 

със съвместна фетва (обръще-

ния със силата на закон – бeл. ред.), 

в която осъждат практикуваните не-

рядко убийства на честта. Става дума 

за престъпления, в които един или 

няколко от членовете на семейството 

– обикновено съпругът, бащата, братя-

та, екзекутират своите дъщери, синове 

или съпруги за т.нар. непристойно 

поведение. В най-общия случай става 

дума за светско облекло и любовни връзки с немюсюлмани. Повод за фетвата 

е последният  нашумял случай, в който родители - емигранти от Афганистан, 

убиха дъщерите си, защото се влюбили в християни.

Съдът решава за личните тайни

Върховният съд е насрочил за 

тази сряда разглеждането на 

въпроса законно ли е партньо-

рите да пазят в тайна заболяванията 

си един от друг. Очаква се да бъдат из-

слушани апелациите на представите-

лите на властите в Манитоба и Квебек 

по отношение на действия на лица, 

заразени със СПИН, които са скрили 

това от сексуалните си партньори. Ма-

кар запазването в тайна на подобно 

заболяване да може да се третира от 

вече съществуващи закони, двете провинции поискаха специално тълкуване 

доколко то се явява престъпление.

Индианци срещу нефтопровод

Повече от 600 индианци от племето 

хартли се събраха през уикенда в 

резервата до залива Дъглас-Ченъл 

в северната част на Британска Колумбия, 

за да протестират срещу прокарването 

на петролопровод. Плановете са той да 

е дълъг 1100 километра и да прехвърля 

нефт от находищата в Албърта до приста-

нище Китимат. Крайната цел е той да бъде 

транспортиран за държавите от Азиатско-

Тихоокеанския регион. Вождът на племето 

Марвин Робинсън заяви опасенията на 

жителите на резервата, че територията му 

може да бъде замърсена от евентуален 

разлив на нефт. Наблюдатели обаче прогнозират, че конфликтът ще се реши 

по обичайния начин, както винаги досега – компанията собственик с посред-

ничеството на правителството ще прехвърли 10% от акциите на тръбата на 

индианците и те ще прекратят протеста.

Фетвата бе заради тези афганистанци, които 
убиха трите си дъщери

Кралица Елизабет
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Люси отбеляза юбилея с вкусотии от 
четирите краища на света

Единственият български 

салон за красота в Атланта 

Lucy Hair отпразнува 5-годи-

шен юбилей с пищно парти 

и меню от четирите точки 

на света. Собственичката и 

главен стилист Люси Христова приемаше 

цветя и поздравления в неделния ден за 

празника на своя бизнес, за който казва, 

че е нейната сбъдната мечта. „Когато дой-

дох в Америка преди 5 години, това беше 

моята цел номер 1, моята мечта”, разказва 

пред BG VOICE чаровната дама. През пър-

вите пет години от емигрантския си жи-

вот обаче тя минава през перипетиите на 

всеки новодошъл. Първо започва работа 

в местен супермаркет, където и днес пра-

вят салата по нейна рецепта, а малко по-

късно започва като фризьор в Great Clips. 

Веригата за евтини и бързи подстрижки е 

солидно понижение за Люси, която годи-

ни наред върти един от най-посещавани-

ЯСЕН ДАРАКОВ
yasen@bg-voice.com

те салони в родния Благоевград. В Great 

Clips обаче събира американска клиен-

тела и учи език, докато извади нужния 

лиценз да отвори собствен салон. „Тогава 

нямаше кой да ти каже и упъти, нямаше 

други българи в Атланта с тази професия”, 

разказва Люси. Когато отива на среща с 

комисията в съседния град Мейкън, тя 

носи снимки на салона и на клиентките 

си от България – абитуриентки, булки... 

Американските бюрократи не се впе-

чатляват от опита на Люси. Вместо това 

й казват, че за да вземе лиценз, трябва 

да ходи на специално училище в Щатите 

и да положи изпит. Тогава през сълзи 

Люси казва на комисията: „Аз съм дошла 

в страната на мечтите да постигна своята 

мечта, да работя професията, която оби-

чам.” За неин късмет сред членовете на 

комисията е една германка, която усеща 

историята на Люси. Тя пък започва да й 

говори на немски, защото знае езика от 

времето, когато със съпруга си Христо са 

имали група и участия в Германия. „Тя ми 

обясни, че ако от българското посолство 

успеят да потвърдят, че 

съм завършила такова 

училище в България, 

имам  нужните часове 

практика, мога направо 

да се явя на изпита.” 

Така и прави. От раз 

Люси взима практиче-

ския изпит, но заради 

недобрия си английски три пъти се 

проваля на теорията. Тогава тестовете са 

2 пъти в годината и след близо 3 години 

тя най-после получава добрата новина. 

„Първо видях, че съм минала по интернет, 

но не казах на никого, докато не дойде 

официалното писмо по пощата”, спомня 

си Люси. Докато трупа клиенти и контакти 

в Great Clips,  сръчният й съпруг Ицо 

превръща гаража на дома им в салон, 

където всички българи в Атланта минават 

за добра прическа на приемлива цена. 

Когато взима лиценза, Люси започва 

да търси място за свой салон. „Продавач-

ката в магазина за бои до нас ми каза, че 

продават един салон на съседната плаза. 

Отидох и собственичката ми каза – ако  го 

платиш кеш, е твой.” Люси събира всички-

те семейни спестявания в един плик, дава 

го на предшественичката и слага новата 

табела Lucy Hair.

До днес това е един от малкото ус-

пешни български бизнеси в Атланта. В 

салона на Люси работят 6 фризьорки и 

една козметичка. За празника всяка от тях 

приготви специалитет от тяхната родна 

страна – България, Украйна, Иран, Ника-

рагуа и Армения. Най-младата българска 

стилистка Джули донесе напитките с 

думите: „Аз това умея да готвя.” Партито в 

неделя с най-верните приятели и клиенти 

на Люси продължи до 8-9 вечерта – обик-

новено това е времето, в което затваря 

и салонът. Там се работи от много рано 

до много късно седем дни в седмицата. 

Напоследък Люси си позволя ден или два 

почивни, но дори и тогава минава през 

салона – за да провери как вървят нещата 

или да пробва върху себе си нова боя или 

стайлинг, който предлагат на клиентите.

Единственият BG салон 
за красота в Атланта 
отпразнува 5 години

Екипът на Lucy Hair изненада гостите за 5-ия рожден 
ден на салона с гозби от техните родни страни

Люси с нейния съпруг Христо работят дълги години 
като музиканти, преди Люси  да отвори първия си 
салон в родния Благоевград
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На обяд със 
звездите

Най-хубавото на 

оскарите не са самите 

награди, а шансът да 

се срещнеш със стари 

и нови приятели. Така 

смята актьорът Джор-

дж Клуни и точно такава възможност му 

се предостави на традиционния годи-

шен обяд на номинираните за „Оскар”, 

който се състоя в Бевърли хилс. Какво 

се случи и за какво се говореше?

Събитието започна весело, когато 

Джордж Клуни обяви пред репортери 

по време на пресконференцията преди 

обяда: „Мислех си да дойда по-рано – 

все пак пиенето е безплатно!” Звездата 

от „Спешно отделение” каза още, че е 

направил нови запознанства и е могъл 

да се види с верни другари като Вайола 

Дейвис и Брад Пит, с когото се снимаха 

във филмите от поредицата “Ocean’s 

Eleven”. „Много хора си мислят, че ние, 

актьорите, непрекъснато се движим 

заедно и че всеки ден си пием шампан-

ското в „Хилтън”, сподели Джордж Клу-

ни. А истината е съвсем друга. С Брад 

Пит не сме се виждали цяла година. 

Пътищата ни се кръстосаха едва през 

януари около наградите „Златен глобус”. 

Много ми е приятно да се видя с всички 

тези хора, с които от доста време не 

съм се засичал!”

И Клуни, и Пит се състезават за 

златните статуетки в тазгодишното 

издание на оскарите. Джордж - с „The 

Descendants”, а Брад - с „Moneyball”. 

Екранният доктор Рос от телевизион-

ната поредица с радост попаднал в 

компанията на другите номинирани 150 

творци, сред които Гари Олдман, Глен 

Клоуз, Жан Дюжарден, Беренис Бежо, 

Мишел Уилямс, Кенет Брана, Руни Мара, 

Мартин Скорсезе и др. Вайола Дейвис, 

която игра с Клуни във филмите „Out 

of Sight” и „Solaris”, е особено близка с 

актьора. Той я покани заедно със съ-

пруга й да 

му гостуват 

във вилата 

му в Италия 

и там да 

изкарат 

медения 

си месец. 

Вайола си 

спомни за 

„големите 

гощавки” с 

четири-пет 

ястия на 

хранене във 

вилата с 22 

стаи, докато били единствените гости 

на Джордж. 

Брад Пит също каза добри 
думи за стария си приятел 

Клуни

„Да, срещнах някога това момче, 

което се казваше Дж-дж-джордж. Много 

представително и много мило момче!”

Руни Мара пък беше ден преди обяда 

в Индианаполис за мегашоуто Super 

Bowl. А за тези, които не знаят, семей-

ството на Мара притежава „New York 

Giants”. „Беше наистина забавно, каза тя. 

Беше много вълнуващо. Беше страхот-

но.”

Актрисата от „The Girl With the Dragon 

Tattoo” обясни, че все още не си е 

намерила рокля за оскарите. Потвърди 

също, че вече е подписала за 

другите две серии от трило-

гията „Милениум”, но все още 

не е сигурна кога ще започнат 

снимките.

Шест пъти номинираната за 

„Оскар” Глен Клоуз си спомни 

за първия си подобен обяд 

през 1982 г. „Много колеги се 

притесняваха дали ще грабнат 

мечтания приз. Но простата ма-

тематика показва, че вълнения-

та са излишни. Ти си един сред 

петима номинирани. А това си 

е вид победа. Как можеш да си 

помислиш, че си губещ, ако не 

вземеш златната статуетка?”

Брат Пит разкри, че колегата 

му, номиниран за най-добър 

актьор, Демиан Бичир му е 

донесъл бутилка текила от род-

ната му Мексико. Бичир каза, 

че се надява работата му за 

ролята на имигрант работник 

в Лос Анджелис в „A Better Life” 

да привлече повече внимание 

върху въпросите на имигра-

цията. „Нещата могат много да 

се променят, ако точните хора 

видят филма, ако хората от 

Конгреса го гледат и го усетят”, 

каза той.

И един неудобен момент по 

време на пресконференцията се наби 

на вниманието на присъстващите. Кога-

то репортер от френския вестник “Льо 

Монд” попита участващия в „The Artist” 

Жан Дюжарден дали смята, че послед-

ният противоречив плакат на филма ще 

повлияе отрицателно на шансовете му 

за спечелване на „Оскар“, най-изненад-

ващо модераторът на пресконферен-

цията спря микрофона на журналиста и 

премина на следващия въпрос.

В балната зала всички номинирани 

бяха извикани за традиционната го-

дишна снимка, а после получиха своите 

официални сертификати (номинации), 

както и по един празничен... суичър от 

събитието!

Менюто за най-тържествения холи-

вудски обяд включваше зеленчукова 

салата, ордьоври като подправен по 

индокитайски ростбиф и печена на 

азиатско барбекю патица, атлантиче-

ска сьомга като основно ястие и сорбе 

от мангов сироп и горски плодове за 

десерт. Следващата им среща в пълен 

състав ще бъде в нощта на оскарите на 

26 февруари в „Кодак тиътър”.

Жан Дюжарден (вляво) се занася с Джордж Клуни по 
време на колективната снимка

Мерил Стрийп искрено се забавлява с репортерите, докато чака обяда

Мартин Скорсезе (вляво) и Стивън Спилбърг

Брад Пит – лека прилика с „Оскар“



Българските „нацисти 
с добри сърца”

Ние сме нацисти със 

добри сърца, мразим 

комунизма и черните 

деца, така припяват 

не само ултрасите по 

стадионите, но явно 

вече и журналистите. Скандалът със „7 

дни спорт” показва, че на дивашкото му 

е уютно в България. Футболните агитки 

са расистки на много места по света, но 

в България този факт се радва и на до-

пълнителна украса 

- публичната среда 

толерира това. 

Преди няколко 

дни вестник „7 дни 

спорт” излезе със 

заглавие, в което 

се казваше, че в 

ЦСКА ще играят две 

„чернилки”. Макар 

и да беше призован 

от Българския хел-

зинкски комитет да 

се извини за думата, 

вестникът не го 

направи, а главният 

му редактор Юлий Москов дори два 

пъти заяви, че тази дума не е расистка и 

не е обидна, че е използвана случайно.

Разликата между тук и там

Тази семпла вербална реакция буди 

още един въпрос към ръководството на 

„7 дни спорт” - този път не за расизма, а 

за журналистическата несъстоятелност. 

Една от първите функции на журналис-

тиката е умението й да опише точно 

даден феномен и да го назове с точните 

думи. Тя не може да се държи като агит-

ка от ултраси, които огласят стадионите 

с маймунски звуци, а после казват, че 

това не било обида към чернокожите 

играчи, а случайно излязъл от устата 

им звук. Тя не може да пее с гласа на 

половин стадион „ние сме нацисти 

със добри сърца, мразим комунизма и 

черните деца”.

В България често се твърди, че 

агитките са расистки почти навсякъде 

в Европа и затова няма причина да се 

притесняваме особено. Това дотолкова 

частично е вярно, че граничи с лъжата. 

Вярното е, че европейските стадиони 

произвеждат расистки прояви. Но 

не по-малко е вярно и това, че тези 

прояви се разследват от мениджъри, 

журналисти и следователи, а накрая 

се и наказват. Този последен щрих е 

основната разлика между българското 

и изграденото общество. За устойчиви-

те демокрации е свойствено не това, че 

си нямат проблеми, а това, че противо-

действат на тези проблеми. За такива 

общества е въпрос на чест да прокарат 

демаркационна линия между приемли-

ТАТЯНА ВАКСБЕРГ
“Дойче веле”

БЛОГ

вото и неприемливото, цивилизованото 

и дивашкото.

В българския случай виждаме точно 

обратното - желание за все по-пъл-

но сливане на публичните личности 

с езика и хоризонта на агитките от 

стадионите. Точно това е проблемът със 

заглавието в българския вестник - че 

причислява пресата към онези, които 

тъкмо пресата би следвало най-остро 

да отхвърля.

Че какво й е на думата 
„негро”!

Впрочем това поведение много 

прилича на поведението на уругвай-

ския футболист Луис Суарес, играещ за 

английския „Ливърпул“, който наскоро 

беше наказан за расистко изказване 

към друг футболист. Думата, заради 

която той трябваше да плати глоба от 

40 хиляди паунда и да пропусне 8 мача, 

беше „негро”. В опит за защита Суарес 

каза, че в негова-

та страна думата 

„негро” изобщо не 

е обидна и той е 

свикнал така да си 

говори. Този аргу-

мент беше сметнат 

за ирелевантен, а 

защитата на нака-

зания футболист 

- за недостойна. 

Собственият му 

клуб „Ливърпул“ се 

отказа да обжал-

ва наказанието. 

Защитиха го обаче 

в един български спортен сайт - там 

пишеше, че наказанието било проява 

на расизъм към самия футбол. 

P.S. Заглавието на първа страница 
на вестник „7 дни спорт” от 18 януари 
2012 г. „Новите в ЦСКА: Италианец, 
швед и две чернилки” е форма на дискри-
минация на расова основа, се посочва 
в принципна позиция на омбудсмана 
Константин Пенчев по случая. „Смя-
там, че определението „чернилка” в 
цитираното заглавие има обиден и 
унизителен характер и представлява 
форма на дискриминация на расова 
основа”, смята Константин Пенчев. 
Според него още по-обезпокоително е, 
че главният редактор на вестника не 
вижда нищо расистко в заглавието и 
обяснява, че „чернилки” е уличен жаргон, 
но не и обидна дума.

Юлий Москов действително защити 
заглавието на ръководения от него 
вестник, като неколкократно подчер-
та, че то било жаргонно и тиражно и 
че тази си говорели всички, но в него 
нямало нищо обидно. Константин 
Пенчев подчертава, че не е срещу 
използването на т.нар. уличен жаргон в 
българските медии, когато същият се 
употребява за експресивно насочване 
на вниманието към определен проблем 
или подчертаване на авторска теза. 
„В случая обаче смятам, че съдържа-
нието на определението „чернилка” 
не е употребено в посочения смисъл, а 
има за цел да обиди и внуши омраза към 
конкретни малцинствени и етнически 
групи”, казва омбудсманът.
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КАЗАНА ДУМА

“Всички яйца на пазара в момента са от 

щастливи кокошки. Когато кокошката не е 

щастлива, яйцата й отиват за преработка в 

козметиката”

Министърът на земеделието Мирослав Найде-

нов хвърля в смут фенове на мазила и балсами

“Ако една жена посреща всеки ден по 

един и същ начин по пеньоар мъжа си, все-

ки съпруг ще се отчае”
Жени Калканджиева дава указания, че и пеньо-

арът идва в повече в женското облекло

“Като се замисля, досе-
га мен не са ме псували. Не 
съм наясно как бих постъ-
пил. Зависи от ситуацията”

Боксьорът Кубрат Пулев се 
чуди дали да използва ъперкът, 
или да заложи на “добрия стар” 
десен прав

“Поповете ни тръг-наха на гурбет в Гър-ция”
Заглавие във в. ”Мони-тор”, коeто намеква, че с държавните тайни в тази страна е свършено

“Историята на Перник е като тази на 
Америка. В САЩ се събират хора от цял 
свят. Перник пък е конгломерат от гражда-
ни, дошли от всички краища на страната”Кметицата Росица Янакиева е готова скоро да сравнява Перник и с други планети и галактики  



Десетгодишна 
американка откри 
ново химическо 
съединение
Това станало при изпълнение на задача, 
поставена от учителя й

Десетгодишна американска ученичка от Канзас откри неизвестна 

молекулярна структура, което станало случайно при изпълнение 

на задача, поставена от учителя й, съобщи пресслужбата на Кали-

форнийския университет „Хумболд“. Става дума за молекулярната 

структура на ново вещество, което може да помогне за създава-

нето на нови методи за натрупване на енергия. Петокласничката 

Клер Лейдън изпълнявала задачата на учителя си Кенет Бьор да събере модули на 

молекули от цветни топки „атоми” и пластмасови пръчици - „химически връзки”. От 

„атомите” на азот, 

кислород и въгле-

род Клер напра-

вила конструкция, 

която се видяла 

доста страна на 

учителя й. По елек-

тронната поща той 

се свързал със своя 

приятел Боб Зел-

нер, който е профе-

сор в споменатия 

университет, и му 

изпратил снимка на 

странната конструк-

ция. Любопитното 

е, че професорът не могъл веднага да отговори дали веществото е известно на 

химиците. Ученият се заровил в базата данни, където се пазят научни работи от 

1904 г., и открил само една статия, в която се споменавало това вещество - тетрани-

тратоксикарбон. Но в подредената от ученичката структура атомите били разполо-

жени в друг ред, следователно химическите свойства на тази молекула би трябва-

ло да бъдат други. Боб Зелнер изследвал структурата и стигнал до извода, че това 

вещество може да се използва за съхранението на енергия. То съдържа същата 

група атоми като нитроглицерина, което е мощен експлозив. Възможно е Клер да е 

изобретила нов вид взрив, а може би още нещо. Всеки случай ученият написал ста-

тия за новото вещество и я изпратил на сп. Computational and Theoretical Chemistry. 

Така на 10-годишна възраст Клер Лейдън станала съавтор на научна статия.

САЩ минават на 
електронни учебници

До 2017 г. всички 

американски учи-

лища да преминат 

към електронни 

учебници,  планира адми-

нистрацията на президента 

Барак Обама. Тази възмож-

ност в момента се проучва 

от Федералната комисия по 

комуникации (FCC) и Минис-

терството на образованието 

на САЩ. Предстои да бъде 

уточнено какви средства са 

необходими за осигурява-

нето на софтуер и устрой-

ства от класа на Kindle, iPad и др., които да бъдат включени в учебния процес. 

Използването на електронни учебници вместо печатни ще бъде по-евтино 

за образованието. Освен това печатните издания остаряват бързо и стават 

неактуални, пише в. „Вашингтон Пост”. Според експерти на образователното 

министерство въвеждането на електронни учебници ще ускори процеса на 

обучение с 30 до 80%. Успехът на проекта зависи от повсеместното въвеждане 

на широколентов достъп, тъй като учебните материали ще се съхраняват в 

облака, а не локално. 

Това ще позволи бързо обновяване на данните, когато възникне необходи-

мост. 

Някои експерти обаче са на мнение, че петгодишният срок за въвеждане на 

е-учебниците е прекалено оптимистичен.
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Новите 
лица в 
сутреш-
ния слот 
на bTV са 
журна-

листът Десислава Стоянова 
и актьорът Александър 
Кадиев, известен с ролята 
си в “Стъклен дом” и с това, 
че е син на Екатерина Евро, 
която пък води кулинарна 
рубрика в “Станция Нова”. 
Деси пък е стар кадър 
на bTV – в миналото бе 
репортер в новините, но 
после се премести в модно 
списание, за да се върне 
на екран отново. Двамата 
станаха водещи на “Преди 
обед”,  като блокът, който 
следва плътно ранното 
предаване “Тази сутрин”, 
променя и концепцията си. 
Петъчното му издание ще 
е нещо като тв портрет на 
известна личност. Досе-
гашната водеща на шоуто 
Елена Розберг ще работи 
зад кадър. “Преди обед” е в 
ефир всеки делничен ден 
от 10.00 (BG), но и на запис 
в удобно за вас време от 
TRIO Television.

Синът на Катето Евро 
е вече тв водещ

Четвъртък- сряда, 
bTV, 21.00 (BG)
“Легендата за Испания”
сериал с Роберто Енри-
кес, Испания, 2010

Четвъртък, 09.02
ТВ 7, 18.15 (BG)
“Стоте най-богати лично-
сти на “Форбс”
класация на едноимен-
ното списание

Четвъртък, 09.02 Понедел-
ник, 13.02 Вторник, 14.02 
Сряда, 15.02
bTV, 20.00 (BG)
“Пепел от рози” сериал с 
Берен Саат, Турция, 2011

Четвъртък, - сряда,
bTV Lady, 20.00 (BG)
“Любов край езерото 
Гарда”
сериал с Кристине Бауер-
хаус, Германия, 2006

Четвъртък, 09.02
Сряда, 15.02
БНТ 1, 21.00 (BG)
“Страх да обичаш”
сериал с Джорджо Лупа-
но, Италия, 2010
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БНТ готви трети сезон на „Под 
прикритие” с новобранци от 
шоуто „Кастинг”
Криминалният 

сериал на БНТ1 
“Под прикритие”, 
чийто после-

ден епизод бе излъчен 
миналата неделя, ще бъде 
продължен с трети сезон. 
Планирано е той да започ-
не излъчване през есента. 
В новите епизоди ще бъдат 
включени и нови актьори, 
сред които победителят 
от риалити шоуто “Кас-
тинг”, което вече започна 
в понеделник. Водеща на 
актьорската надпревара 
е Ива Гочева, дъщеря на 
продуцента Димитър Гочев, 

който стои и зад “Под 
прикритие”. Преди време 
тя участва и в друг негов 
проект – сериалът на bTV 
“Стъклен дом”. “Кастинг” е 
най-амбициозното преда-
ване на БНТ1 за пролетния 
сезон. Другият водещ на 
шоуто е актьорът Деян 
Донков. Още в първите 
предавания претендентите 
за слава ще намалеят на 10. 
Кои петима ще си тръгнат 
ще реши специално жури. 
Актьорите и режисьори Бо-
ряна Пунчева, Мариан Въ-
лев, Димитър Коцев-Шошо 
и Снежина Петрова поемат 

ролята на 
асистенти, 
които ще 
напътстват 
младите 
таланти по 
пътя към 
върха. На 
площад-
ките ще се 
пресъзда-
дат роли 
от едни 
от най-култовите българ-
ски ленти. Участниците 
ще могат да разчитат на 
помощта на асистентите 
24 часа в денонощието. 

“Кастинг” е в ефира на БНТ1 
всеки понеделник от 20.00 
(BG) и в четвъртък веднага 
след вечерния филм или on 
demand от TRIO Television.

Деян и Ива ще водят “Кастинг”

bTV готвят наследник 
на „Сеизмограф”
bTV под-

готвят 
ново 
пре-

даване, което 
ще разисква 
актуални 
обществени и 
политически 
теми. Очаква 
се то да заеме 
мястото на 
падналото след напускането на Светла Петрова “Сеиз-
мограф” преди девет месеца. Вероятно проектът ще 
се излъчва в съботния следобед, но от медията засега 
не съобщават точен час. Името му също е тайна. Негов 
продуцент е Мартин Захариев, който в момента прави 
сутрешното предаване “Преди обед”. Захариев е бизнес 
партньор на Робин Кафалиев. Част от екипа на новото 
заглавие в каталога на телевизията вероятно ще е и се-
гашната водеща на “Преди обед” Елена Розберг. Очаква 
се то да стартира в следващите няколко седмици.

Мартин Захариев

Петък, 10.02
БНТ 2, 17.25 (BG)
Волейбол (мъже): ЦСКА – 
“Марек-Юнион Ивкони”
среща от националната 
волейболната Супер лига 
/пряко от София/

Четвъртък, 09.02 22.05 (BG) – 
първа част Петък, 10.02
БНТ 2, 22.15 (BG) – втора част 
“Плач за една сянка”
документален филм за почина-
лия рок-музикант Георги Минчев

Петък, 10.02
ТВ 7, 18.15 (BG)
“Най-богатите хип-хоп 
крале на “Форбс”
класация на едноимен-
ното списание 

Петък, 10.02
БНТ 1, 22.00 (BG)
Понеделник, 13.02
БНТ1, 21.00 (BG)
“Кастинг: влез в сериала”
риалити шоу
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Ваня Цветкова, Енчо Керязов и 
Калин Сърменов - гост-журита 
в „България търси талант”
Миналата неделя бе 

последният снимачен 
ден от същинските 
кастинги на втория 

сезон на шоуто „България търси 
талант”. След близо месец упорита 
работа журито и екипът посрещ-
наха на сцената близо 400 души, 
които искаха да покажат на тях и 
на цяла България своя талант. Тази 
година публиката в студиото на 
„България търси талант” се пре-
върна в четвъртия член на журито. 
Като допълнително жури в някои от 
снимачните дни до вече традиционните 
негови членове Маги, Любо и Хилда се 
включиха и една от най-големите звез-
ди на цирковия манеж - Енчо Керязов, 

актьорът Калин Сърменов и колежката 
му Ваня Цветкова. Записи от кастингите 
и самото шоу очаквайте съвсем скоро в 
ефира на bTV, както и на запис в удобно за 
вас време от TRIO Television.

Телевизията на Десислава 
продължава да излъчва, 
но вече без нея
Телевизията на Десислава продължава да излъч-

ва, но без самата нея. Наскоро певицата про-
даде канала на бизнесмена Костадин Хайков. 
DSTV стартира преди година и половина с идея-

та да запълни празнотата от български музикален канал, 
който да не разграничава и дели музикалните стилове, и 
да подпомага българските изпълнители.

„Надявам се тази политика да бъде продължена. Аз лично пожелавам успех на новия 
собственик и ще го подкрепям с каквото мога. Бих се радвала, ако DSTV успее да се на-
ложи!”, каза изпълнителката. “Името на канала се запазва, а клиповете на Десислава ще 
продължат да се излъчват. Оборудвахме студио, съвсем скоро ще започнат и няколко 
предавания. Имаме достатъчно продукция, с която да задоволим всякакви вкусове”, 
заяви Костадин Хайков. Единствено в ефира на DSTV можеше да се видят клиповете на 
Лили Иванова, Васил Найденов редом с тези на Десислава, Слави Трифонов, Цветелина, 
Екстра Нина, Орхан Мурад, много балкански и световни изпълнители. Любопитен факт 
е, че досега фирмата притежаваща DSTV – “Ай Ди Пи Медия”, е имала адрес в престиж-
ния квартал “Лозенец” в София, а сега ще се помещава в оприличавания от мнозина като 
бетонно гето жк „Люлин“.

Събота, 11.02
Неделя, 12.02
bTV Cinema, 11.00 (BG)
“Железният път”
драма с Бети Сан, Канада, 
Китай, 2008

Събота, 11.02
БНТ 2, 15.25 (BG)
Баскетбол (жени): 
“Монтана”-“Дунав”-Русе
среща от полуфинала 
за Купата на България /
пряко от Русе/

Неделя, 12.02
БНТ 1, 18.45 (BG)
“Кристо на 75”
документален филм за бъл-
гарина Кристо Явашев, ста-
нал известен с опаковането 
на сгради по целия свят

Неделя, Понеделник, 
09.45 (BG) – 1-ви манш
БНТ 1, 12.45 (BG) – 2-ри манш
Европейско първенство по 
ски алпийски дисциплини
слалом, мъже  /пряко от 
Пампорово/



 
 

100% Owner 
Operators

  

owner operator - 
  

55  
(  )

      130 000     $3.80  

 Dry Van  Trucking

  $83 350,00   $83 350,00  
    $7 800,00   $7 800,00  

Lic, ifta 2290  $5 000,00   $5 000,00  

    $7 800,00   $9 360,00  
  10      $13 000,00   $13 000,00  

  $7 000,00   $7 000,00  
    $3 600,00   $3 600,00  

:  $127 550,00   $129 110,00  
   

  $222 300,00   $286 000,00  
12 %   $26 676,00   $34 320,00  

   $127 550,00   $129 110,00  
:  $68 074,00   $122 570,00  

  Owner Operator  $0.523     $0.942    

   dry van     $1,71     
   MAK Trucking   $2,20   



  –   
                -  !

   10   

      !
   !

         $2.20 
    (   ). 

       . 
    -     dry van.

 $1000 SIGN ON BONUS
     -   
  Fuel card - discount
  Lease purchase available - 0% Downpayment
  Plates, permits & equipment provided
  ,     

 ,     .

MAK TRUCKING INC
6071 N Milwaukee ave, Chicago, IL 60646

tel.: 773-432-4141,   fax: 773-303-8424
maktrucking.com
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Неделя, 12.02
БНТ 2, 22.45 (BG)
“Адмирал”
историческа драма с 
Константин Хабенски, 
Русия, 2008

Неделя, 12.02
БНТ 1, 23.55 (BG)
“Реконструкция”
романтична драма с Ни-
колай Лие Каас, Дания, 
2003

Понеделник, 13.02
БНТ 2, 22.15 (BG)
“Народ, толкова нада-
рен”
документален филм за 
българския художник 
Иван Мърквичка

Понеделник, 13.02
БНТ 2, 13.35 (BG)

“Бистришките баби – ше-
дьовърът на ЮНЕСКО”
фолклорно предаване

Вторник, 14.02
БНТ 1, 22.00 (BG)
“Великите влюбени на 
ХХ век: Розалин и Джими 
Картър”
документален филм, 
Великобритания, 1997

Вторник, 14.02
БНТ 2, 22.10 (BG)

“Зачеркнатият класик”
документален филм за 
художника Иван Пенков

Вторник, 14.02
БНТ 1, 23.00 (BG)

“Тилт”
драма с Явор Бахаров, 
България, 2011

Сряда, 15.02
БНТ 2, 16.55 (BG)
Баскетбол (мъже): “Рил-
ски спортист” – “Черно 
море”
Четвъртфинал за Купа 
България /пряко от Само-
ков/

БНТ 2 завърта филм за трагичния 
живот на адмирал Колчак
Един от най-ма-

щабните руски 
кинопроекти за по-
следните десет го-

дини – “Адмирал”, ще бъда 
излъчен от БНТ2 тази събо-
та – 11 февруари от 17.30 
(BG), с повторение в неделя 
– 12 февруари, от 22.45 (BG), 
но можете да го гледате и в 
удобно за вас време от TRIO 
Television. Филмът разказва 
малко позната история от 
годините на съветската 
власт – за съдбата на Алек-
сандър Колчак - офицер от 
военноморския флот, по-
лярен изследовател, висш 
адмирал в служба на онази 
Русия, за която отдава и 

живота си, признал само 
една власт, по-силна и от 
смъртта - Любо-
вта! 1916 година, 
Балтийско море. 
Младият офицер 
от флота Алек-
сандър Колчак, 
командващ 
неколцина ми-
ноносци, влиза в 
неравна схватка 
с мощен немски 
боен кораб. 
Благодарение на 
собствената си 
издръжливост и 
отговорност Кол-
чак успява не само да спаси 
своя кораб, но и да потопи 

вражеския крайцер. Този и 
други последвали подвизи 

в тежки бойни ситуации 
го издигат в офицерската 

кариера. Признанието не 
закъснява - император Ни-

колай ІІ го издига 
в ранг вицеадми-
рал, под чието 
командване е 
Черноморският 
флот. Но не само 
войната е тази, 
която занима-
ва мислите на 
младия адмирал. 
Верният съпруг 
и грижовен баща 
Колчак е влюбен 
в Анна Тимирьо-
ва, жената на 
неговия живот и 

съпруга на най-добрия му 
приятел.

Константин Хабенски, Елизавета Боярская в кадър от “Адмирал”
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Без Start бутон в Windows 8
Таскбарът вече започва директно от първото стартирано 
приложение

Вече можем да бъдем 

сигурни, че решението 

на Microsoft е оконча-

телно. В последната 

версия на Windows 8, 

която е почти финален 

рилийз на Consumer Preview, няма 

и помен от Start бутон. Таскбарът 

вече започва директно от първото 

стартирано приложение, а смяната 

на работните среди (каквото правеше 

Start бутонът в Windows 8 досега) вече 

е заместена от „амулетите”, намиращи 

се в десния край на дисплея. Ето и още 

от новостите, за част от които BG VOICE 

вече писа. 

Екран в заключено 
състояние

Да, Windows 8 има локскрийн също 

като iOS, Android и Windows Phone. 

Той е същият като в Windows Phone - 

трябва да хванете тапета и да го “бут-

нете” нагоре, за да се покаже новото 

Start меню, изпълнено с така нарече-

ните от Microsoft плочки, или tiles. Те 

са единственият начин да стартирате 

приложения в Windows 8. 

Десктопът

Всяка плочка представлява 

приложение. Но не просто начин да 

го стартирате като иконите, а жива 

информация за него. Така например 

иконката на синоптичното прило-

жение показва текущите условия в 

града ви, Twitter клиентът показва 

нови туитове, RSS четецът - новини 

с изображения, и т.н. Писането на 

Metro приложения е изключително 

лесно и се надяваме разработчиците 

да измислят интересни начини да се 

възползват от новия интерфейс. 

Плочките могат да бъдат прена-

реждани, а размерите им - да бъдат 

променяни. Можете да избирате 

между два варианта - малка квадрат-

на иконка без жива информация или 

правоъгълник, който да съдържа 

текст и изображения. 

Charms

Амулетите (charms) на Windows 8 са 

своеобразна алтернатива на опциите 

от десен бутон. Налични са четири 

групи от амулети - настройки, устрой-

ства, търсене и споделяне. В първата 

ще откриете всички непрочетени 

уведомления (също като Android, iOS 

и Windows Phone W8 има обедине-

на система за нотификации), бързи 

настройки за Wi-Fi, звук, батерия и 

т.н. Различните приложения могат да 

добавят свои функции. Така напри-

мер винаги можете да споделите 

скрийншот във Facebook или Twitter. 

В менюто с устройства ще видите 

всички аксесоари или устройства за 

съхранение за информация, които са 

свързани към компютъра ви. 

Търсене, както се подразбира, тър-

си в компютъра ви и интернет. Ако 

сте в Start менюто, можете да търсите 

директно, като започнете да пишете.

Много нови функции 
в последния ъпдейт 
на Skype за Windows

Използвате ли вече най-новата версия на Skype за Windows? 

Може би сте забелязали, че той внася доста подобрения и 

нови функции, една от които е трън в очите на голяма част от 

потребителите. Ако имате достатъчно добра интернет връзка, 

вече можете да водите видеоразговори в 1080p (Full HD), 

както и да споделяте своя десктоп или отделно приложение 

с високо качество. Тази функция обаче е платена. Воденето на видеоразговори 

с Facebook потребители вече не изисква те да имат инсталиран Skype - кому-

никацията се случва директно през уебинтерфейса от другата страна. Резултат 

от придобиването на Skype от Microsoft е добавянето на Bing лента за търсене, 

което е изклю-

чително досад-

но. Не стига че 

търсачката е 

ужасна и поч-

ти никога не 

намира това, 

което се търси, 

ами Microsoft я 

пробутват на-

всякъде. Което 

е изключител-

но неуместно 

и постига 

точно обра-

тния резултат 

според нас.
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Дъстин Хофман: Иска ми се да 
можех да опозная всички българи
Големият актьор разказва, че не обича да се връща към миналото, но 
съжалява само, че не е успял да обиколи цялата планета

ПАОЛА ХЮСЕИН 
“24 часа”

Наричат го икона, 

толкова е извес-

тен и обичан. 

Дъстин Хофман е 

роден през 1937 

г., но не чувства 

умората на годините си и продъл-

жава да играе, а напоследък и да 

режисира филми. Последният е 

тв сериалът “Шанс”. В него Хофман 

е изключително богат и притежа-

ва расови коне за състезания, а 

сериалът разказва за залозите при 

надбягванията. Първият му епизод 

бе излъчен по НВО на 30 януари.
Срещаме се в хотел “Four Seasons” 

в Бевърли хилс. Хофман ми показва 
гривната си от топчета, пълни 
със семена, която мирише. Още с 
влизането ми той започва да ме 
разпитва, когато чува, че идвам от 
България.

- Сигурно се пътува ужасно дълго от 

България до Бевърли хилс. Не можахте ли 

да измислите друг начин да пристигнете?

Какъв освен със самолет? Вие с какво 

бихте отишли до Европа?

- Предпола-

гам, че с “Бри-

тиш еъруейз”. 

Къде живеете в 

България?

В София.

- Много фил-

ми с известни 

актьори се сни-

мат там сега.

Да, доста 

са, вероятно 

защото у нас 

се снима по-

евтино, отколкото в Холивуд.

- Да, знам, че имат данъчни облекчения.

Защо и вие не дойдете да снимате у 

нас?

- Дайте ми сценарий. Снимам там, къде-

то се разиграва сюжетът. Имате ли добри 

режисьори?

Да, и то не един. Тези, които в момен-

та са много популярни у нас, са минали 

по пътя на Майкъл Ман (режисьорът 

на сериала “Шанс” - бел. авт.). Точно 

като него започнаха кариерата си със 

снимането на реклами и документални 

филми. Сега правят много добри тв 

сериали.

- Прекрасно. Можеш да ми се обадиш и 

да ме свържеш с някой от тях.

Защо получихте главната роля в 

“Шанс” (Luck)? Защото сте продуцент на 

филма или просто беше късмет?

- Беше чист късмет. При мен дойдоха 

сценаристът Дейвид Милч и режисьорът 

Майкъл Ман и ме помолиха да изиграя 

ролята. Поисках да съм продуцент, защото 

това ти позволява да си в монтажната. 

Дава властта да казваш мнението си, 

докато се снима филмът, да махнеш някои 

кадри, ако така ти харесва. Това е истин-

ската власт на продуцента - в монтажната.

Какво представлява късметът? Дали 

човек се ражда побе-

дител, или трябва да се 

бори за шанса си?

- Дали съм роден по-

бедител? Мога само да се 

обърна към митологията 

на моето семейство. Както 

някой казва, историята е в 

слуховете.

Казвали са ми, че съм 

щял да умра през първите 

3 седмици на раждането 

ми в болницата. Така че 

предполагам, че съм побе-

дител, защото съм оживял.

Но истинският ми отговор е, че всяко 

поколение мисли, че е в предните редици. 

Сега сме 2012-а и си мислим, че сме мар-

керът, знакът. Но и през 2050-а ще мислят 

така за себе си. Има много неща, за които 

не знаем много. Нашият мозък е като на 

животните. И е чудо, че ние се разгранича-

ваме като човешки същества. Осъзнаваме, 

че сме родени, че живеем и ще умрем.

Това е единствено наше познание, за 

което животните нямат представа. Жи-

вотните се събуждат всеки ден, но не си 

казват: Какъв късметлия съм днес. Не, те 

просто тръгват да търсят храна.

Шансът има връзка с тленността. Затова 

е нормално да се питаме колко от своя 

престой на Земята ще пропилея? Моята 

жена казва, 

че се събужда 

всяка сутрин 

и всеки път 

се опитва да 

ми помогне. И 

това, което се 

пита, е: “Какво 

ще се обърка 

днес? Как ще се 

справя с него? 

Ще ме спре ли 

нещо?”

Късметът 

всъщност е ироничен термин, защото 

всички ние ще умрем по едно или друго 

време и със сигурност не много далече 

един от друг, както показват годините 

досега. А след 100 години Земята ще 

продължава да се върти.

Мисля, че късметът е да оценяваш 

мига.

Вие сте критично настроен към 

филмовите студиа, защо?

- Не точно към студиата, а към праве-

нето на филми. Защото не ти позволяват 

да останеш до края, да следиш какво се 

случва. Същото е и в журналистиката. 

Вие имате краен срок, дедлайн, който ви 

побърква. Отнема ви време да напише-

те нещо, което наистина харесвате, а 

когато го дадете на редактора, той маха 

последния ви параграф. А вие сте напи-

сали всичко само заради този последен 

параграф. Така че в определен момент 

може да кажете: Гледай си работата.

По същия начин съветвам и сценаристи-

те да държат на своя текст.

Това през цялата ви кариера ли ви е 

притеснявало?

- През цялата ми кариера. Станах актьор 

не защото мислех, че ще е успешно, а 

защото си мислех, че никой не може да 

си играе с мен. Мислех, че винаги мога да 

кажа довиждане и просто 

да си тръгна.

Има един велик доку-

ментален филм - “Бил Къ-

нингам”. Разказва за моден 

фотограф, който работи в 

Ню Йорк и снима жените. 

Той излиза навън с колело-

то си и така 40-50 години 

снима с какво са облечени 

жените. Пуска снимките 

си на цяла страница в “Ню 

Йорк Таймс он Сандей”. И 

в един момент казва, че 

няма да им позволи да му 

платят, защото по този начин те започват 

да го притежават. Той казва: “Парите са 

най-евтиното нещо. Влиянието, силата на 

твоята работа - това е най-скъпото, за да 

имаш свобода.”

Имате ли такава свобода?

- Да. Вие знаете за какво говорим, тъй 

като във вашата работа се случват подоб-

ни неща. Имате ли време да свършите 

най-добре работата си? Приготвяте се 

за интервю, което трябва да продължи 

определено време. Това е абсурд. Ако не 

ви дадат възможност за достатъчно време 

да зададете много въпроси и след това 

да решите какво ще публикувате, как да 

работите по най-добрия начин?

Знаете ли, че вие станахте изключи-

телно популярен в България с участието 

си във филма “Крамър срещу Крамър”?

- Сигурно не сте била родена, когато той 

излезе.

По онова време малко филми от Запа-

да се показваха по нашите кина. Какво 

е чувството да знаете, че сте развъл-

нували толкова хора в страна, в която 

никога не сте били и не познавате?

- Великолепен въпрос. Всичко това 

е като сън за мен, абстракция. Едно от 

нещата, които не успях да направя, беше, 

че не можах да посетя по-голямата част 

от Земята. Мисля, че съм бил на по-малко 

места, отколкото хората на моята възраст, 

които познавам. Без значение дали са ми 

колеги, или се занимават с нещо друго.

Опитвам се да бъда добър семеен 

мъж, добър баща и съпруг, имам 6 деца. 

И винаги съм се опитвал да бъда с моето 

семейство колкото е възможно повече. 

Затова съм бил на малко места по света, 

свързани само с работата ми - там, където 

съм снимал. Така че не познавам балкан-

ските страни, нито Близкия изток, нито 

Ориента. Напълно невеж съм по отноше-

ние на собствената ми планета и изобщо 

не се гордея с това. Но когато казвате 

какво е чувството да бъда познат във 

вашата страна, в България, където живеят 

7 млн. души, а аз никога не съм бил там, 

първото нещо, което си помислих, докато 

слушах въпроса ви, е: Какво ми става, 

какво ми е? Защо не съм стигнал дотам? 

Толкова глупаво от моя страна. Чувствам 

се по същия начин и сега. Знам, че може 

би няма да отида никога там, освен ако не 

ми бъде даден сценарий, в който сюжетът 

да се случва там.

Цяло чудо са нещата, за които съжаля-

вам себе си. Би трябвало да се опитам да 

опозная моята планета, а аз не го напра-

вих, за което сега съжалявам. Съжалявам 

за всеки един от 7-те милиона българи, 

които не съм успял да срещна и да видя.

Как се чувствате, когато се връщате 

назад и гледате например „Тутси”?

- Напоследък, каквото и да гледам, е бо-

лезнено, когато се виждам какъв съм бил. 

Заради това ми е трудно да разглеждам и 

семейни снимки.

Кой е любимият ви филм, в който вие 

играете?

- Straight Time.

Вълнувате ли се дали ще спечелите 

награда?

- Разбира се. Мисля, че наградите са 

създадени, за да ни убиват.

Вземете например плуването или бяга-

нето, където някой побеждава с една стот-

на или с една хилядна. Това е абсурдно. А 

в същото време този, който не е победил, 

е като отритнат. Това е единствената 

причина, поради която те е грижа за 

наградата, защото в противен случай се 

чувстваш пренебрегнат.

Ако наистина работиш добросъ-

вестно, тогава има моменти, в които не 

знаеш какво, по дяволите, правиш, а 

наградите засилват това чувство.

Каква роля още ви се иска да изи-

граете?

- Няма определена роля. Искам да 

продължа с опитите да разбера себе си 

чрез моята работа. Това, което правя 

основно за съществуването си, е да се 

опитвам да разбера себе си през мен 

самия, да открия кой съм. В същото вре-

ме се опитвам да разбера и кой искам 

да бъда.

Успявате ли?

- Не. Мисля, че това е Божи план, според 

който умираш, без да си научил достатъч-

но за себе си. Той или тя - не знаем какъв е 

Бог, е доста капризен, своенравен.

Кой е щастливият ви момент в карие-

рата или живота?

- Ако не бях срещнал съпругата си, щях 

да съм мъртъв. Защото вече съм в залеза 

на живота си.

Със съпругата си Лиса на премиерата на сериала 
“Шанс” в Холивуд на 25 януари

Актьорът казва, че не обича да 
разглежда снимки от времето, 
когато е бил млад

Със сина си Джейк

С дъщеря си Александра
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Актрисата Жана Кара-

иванова, която дълги 

години живее в Ню 

Йорк, стои в основата 

на фести-

вал, чиято 

задача е да бъде популя-

ризирано българското 

кино в САЩ. Самата тя е 

радетел повече български 

филми да бъдат видени 

от американска публика. 

Още в края на миналия 

век Жана организира 

Bulgarian Film Festival в 

Ню Йорк. Тазгодишното 

му, осмо, издание от 21 

до 25 февруари ще бъде в 

“Трайбека Синемас” - кул-

тово място в Манхатън, 

където се провежда един 

от най-силните независи-

ми кинофестивали в света 

- Tribeca. В селекцията 

от 10 заглавия попадат всички най-об-

съждани произведения на българското 

кино от последната година - „Тилт”, 

Love.net, „Островът”, „Лора от сутрин 

до вечер”, „Стъпки в пясъка”, „Кецове”, 

„Подслон”, също и експерименталният 

„Дървеното езеро” 

и два епизода от 

нашумелия сериал 

„Под прикритие”, 

които ще бъдат 

прожектирани 

заедно. Както 

винаги филми-

те ще заминат 

ръка за ръка със 

свои режисьори, 

продуценти или 

актьори. Първите 

гости са Виктор 

и Борко Чучкови, 

чийто „Тилт” ще 

открие програма-

та на 21-ви.

В Ню Йорк живе-

ят около 20 хиляди 

българи, които са основната аудитория 

на този фестивал. Но в почти всяко 

интервю през годините Жана Кара-

иванова споменава вярната фен група 

нюйоркчани, любопитни към качест-

веното българско кино точно толкова, 

колкото и към френското, италианското 

или руското.  От две години актрисата 

провежда и обратната инициатива - с 

фестивала So! Independent пък тя запоз-

нава софийската публика с най-доброто 

от американското независимо кино.

Специално за фестивала в Ню Йорк 

пристигат част от авторите -  продуцен-

ти, режисьори, актьори, художници, 

които ще представят произведенията 

си. Bulgarian Film Festival се организи-

ра от So Independent с подкрепата на 

United Art, фондация „Америка за Бъл-

гария“, Националния филмов център 

и Канал  1 на  Българската национална 

телевизия.

Желаещите да се снабдят с билети 

могат да направят това от тук: https://

tickets.tribecafilm.com/Online/Default.

asp?brand=cinemas2 , както и на касата 

в киното, която ще работи до един час 

преди съответната прожекция.

Още подробности за фестивала 

се съдържат на този адрес: www.

soindependentfilmfest.com

Най-новото българско 
кино гостува в Ню Йорк
NY-Bulgarian Film Festival събира 
режисьори, продуценти и актьори от 
България в Манхатън

Летисия Каста и Туре Линдхарт в “Островът”, голяма част от който е заснета на остров Света Анастасия

Жана Караиванова

Заради нисък бюджет “Лора от сутрин до вечер” е 
заснет изцяло с фотоапарат Canon 7D, но авторите 
твърдят, че това по никакъв начин не се е отразило 
на качеството му. В главната роля е певицата 
Миленита (на снимката)
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Какво представлява болестта подагра 
и как да се предпазваме от нея
Ако имате остра болка в големия пръст на крака или глезенна става, 
зачервяване, възможно е да сте прихванали заболяването

Известни са различни 

болести на опорно-

двигателния апарат на 

човека, които водят до 

увреждане на ставите, 

мускулите и сухожи-

лията. Болестта подагра е известна от 

векове. В какво се изразява това заболя-

ване, какви са характерните симптоми, 

причини, степени на развитие и начини 

на лечение? 

Първите и най-типични симптоми са 

внезапна и нетърпима болка в отделна 

става, най-често големия пръст на крака 

или глезенната става. Винаги ставата 

е оточна, зачервена, много болезнена 

даже при лек допир. Тази кризисна болка 

може да трае от 2-3  до 7-8 дена и прави 

човека трудно подвижен. В някои случаи 

болката може да бъде в колянната става 

(с оток и зачервяване). Какви са основ-

ните причини за това остро възпаление 

с почти нетърпими болки? При обмяната 

на веществата в организма и по-точно 

при разграждане на пуриновите съе-

динения се образуват микрокристали, 

наречени пикочна киселина. Терминът 

на английски е uric acid. При по-честа 

консумация на месо и особено вътрешни 

органи като бъбреци или черен дроб на 

животни, някои видове риба в организма 

се внасят повече пуринови съединения 

и тогава рискът от появяване на подагра 

е многократно по-голям. При разграж-

дането на тези вещества въпросните 

микрокристали попадат в кръвта и оттам 

в бъбреците, които трябва да ги отделят 

чрез урината. При повишено образуване 

на пикочна киселина (кристали) или при 

недостатъчно отделяне чрез урината по-

степенно за период от година или повече 

кристалите се отлагат в ставите, започва 

възпаление на нервните окончания, на 

меките тъкани и

един ден внезапно идват 
кризисните болки

След първата атака може да мине и цяла 

година без особени болки. Хората вре-

менно забравят за това и не вземат мерки. 

Следващата криза може да е по-силна и 

продължителна и да обездвижи пациента 

за10-15 дена. Тогава неотложно трябва да 

се направят основни кръвни изследвания 

и да се провери пикочната киселина, съ-

ответен медицински преглед на болните 

стави, да се постави диагноза и да започне 

лечение. Ако това не се направи, ще за-

почне хронифициране на процеса и след 

време ще настъпят сериозни увреждания 

на стави, периферни нерви и меки тъкани. 

Много често тези кристали се отлагат в 

бъбреците и образуват бъбречни камъни. 

Това създава допълнителни проблеми.

Както споменах, честата употреба на 

месо, богато с пуринови съединения, упо-

требата на някои видове риба като shrimp, 

scallops и  особено употребата на алкохол 

водят до повишен риск от образуване на 

пикочна киселина (кристали) и риск от 

подагрозно възпаление. Има и генетично 

предразположени хора, съгласно ста-

тистиката около 5 -7 процента от населе-

нието. Съществуващи заболявания като  

бъбречни възпаления, някои химически 

агенти като серни и оловни съединения 

увеличават риска от подагра. Доказано 

е, че хората с наднормено тегло са в тази 

рискова група.

Някои хормонални лекарства, които се 

предписват, затрудняват елиминирането 

на пикочната киселина чрез урината. 

Също салициловата киселина от аспирина 

води до намалено отделяне на кристалите. 

Ограничената употреба на течности или 

честата употреба на солени храни увели-

чава значително рисковете от подагра. 

За поставяне на диагноза подагра имат 

значение следните симптоми: внезапна 

поява  на остра и продължителна болка в 

големия пръст на крака или глезенна ста-

ва, зачервяване и оточност, трудни дви-

жения на ставата. Също важно е да се 

провери нивото на пикочната киселина 

в кръвта или наличието на бъбречно 

възпаление и бъбречни камъни. 

Какво лечение се прилага при подагроз-

ните болки? Често се използват нестеро-

идни противовъзпалителни лекарства 

(NSAID). Такова лекарство е Indomethacin,  

което намалява болките и възпалението. 

Не трябва да се комбинира с аспирин, 

защото се затруднява излъчването на пи-

кочната киселина. Започва се с относител-

но висока доза и постепенно се намалява 

успоредно с намаляне на ставната болка. 

Лекарството има и сериозни странични 

ефекти, например при пациенти, които 

имат стомашни язви, гастрити, бъбречни 

възпаления или чернодробни уврежда-

ния. Тогава употребата на индометацин 

създава определени рискове. Друго 

известно лекарство което се прилага, е 

Colchicin. Трябва да се прилага в съвсем 

минимални дози, защото може да увреди 

черния дроб. То проявява токсичен ефект 

и също може да затормози сериозно 

нервната регулация на дишането. Няма 

открито синтетично лекарство без стра-

нични ефекти. 

Какъв е подходът на алтернативната 

медицина към подаграта и подагрозните 

увреждания? След появяване на типични-

те симптоми и проверката на пикочната 

киселина трябва да се въздейства на 

причините, а именно:  

1. Ограничаване употребата на месни 

храни и определени видове риба, които 

съдържат пуринови съединения. Пре-

кратяване за дълго време употребата на 

алкохол и солени храни. Ограничаване на 

всички захари. Увеличаване употребата 

на чиста или минерална вода.

2. Избягване употребата на хормонални 

лекарства и аспирин. 

3. Активизиране на бъбречната функ-

ция и съответно отделяне на горепосоче-

ните   микрокристали от урината. За целта 

могат да се използват различни биоак-

тивни вещества, като например Corn  Silk 

herbs, Uva ursi, Horsetail, Blue berry fruit и 

други.

4. Активизиране чернодробната 

функция, за по-бързото разграждане на 

пуриновите съединения.   

Горепосочените натурални  веще-

ства не се рекламират по телевизията, 

защото са сравнително евтини и пречат 

много на бизнеса на фармацевтичните 

компании.  

По запитвания на читатели матери-

ала състави консултантът по натуропа-

тия  Веселин Вълчев 

Подути и възпалени стави
Топчести маси кристали 
от пикочна киселина

Уратни кристали

ВЕСЕЛИН ВЪЛЧЕВ
Натуропат специалист
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Единствено за читателите на BG VOICE професионалният астролог Велина Лазарова пред-

лага пълен и точен месечен хороскоп.
Ако вие искате да получите детайлен, личен хороскоп, пишете на Велина на 

skywisdom2011@gmail.com или на (773) 655 8553.

Велина Лазарова
професионален астролог

 Тълкуване на рождена карта
 Прогноза за определен период 

от време
 Бизнес прогнози
 Съвместимост между партньори

ВЕЗНИ
Този месец 

Слънцето е в знака 
Водолей до 19 
февруари и заема 
най-романтичния 
сектор от вашия 
хороскоп. Ще бъдат 
на фокус следните 
теми:

 любов, романтика, деца
 творчески идеи и проекти, изява на 

таланти
 презентации и участие в групови 

представяния
 свобода, забавления и хобита

Този месец ще бъде много активен 
в социално отношение за вас, Везни. 
Вашият управител, Венера е в знака Риби 
до 8 февруари. На работното място сте 
много замечтани, разсеяни и чувстви-
телни. В ежедневието ще общувате със  
състрадателни и съчувстващи хора, 
лечители, творци. Опозицията на Венера 
и Марс на 1 и 2 февруари ще постави 
на преден план равновесието колко 
давате и правите за другите и грижата 
за себе си и вашето здраве. Вашият 
сектор от хороскопа, който е свързан 
с романтиката и забавленията, е много 
силен до 19, така че се наслаждавайте 
на живота. Тези, които са сами засега, ще 
имат шанса да срещнат нови партньори 
след 8 февруари, но избягвайте важните 
решения, докато не стабилизирате тези 
нови връзки. Много неочаквани неща, 
свързани с любовта,  ще излязат на пре-
ден план в идващите месеци. Засега това, 
което виждате в  романтична светлина, 
не отговаря на реалността. Добър пе-
риод за всички, които си търсят работа, 
а тези, които наемат, ще имат шанса да 
намерят талантливи и всеотдайни работ-
ници. Пълнолунието този месец е на 7 
февруари в знака на Лъва и е свързано 
със социални събития, празненства и 
романтични шансове. Очаквайте смяна 
в приоритетите и лоялността в тези 
области.

Новолунието на 21 февруари е чудес-
на възможност за започване на нова 
работа и нов здравен режим. Избягвайте 
критичността в партньорските връзки и 
мерете думите си!

СКОРПИОН
През февруари 

Слънцето в знака 
на Водолей попада 
в четвърти дом на 
вашия хороскоп и 
акцентира върху 
следните области:

 изграждане на 
база за следващите 

нови проекти и планове в живота
 семейни дейности и фамилни дела
 приключване на определени актив-

ности и стари занимания
 размисли и планиране за нова кари-

ера и отговорности
Този месец главната активност ще 

бъде на фамилната арена. Много идеи 
ще се обменят в дома с оглед бъдещото 
развитие на вашата кариера и финан-
сово планиране на инвестиции и заеми. 
Изслушайте вижданията на партньора 
си около 7 февруари, без да критикува-
те, а се включите активно в дискусията. 
След 8 февруари не се претоварвайте с 
работа за сметка на здравето си. Венера 
в сектора на забавленията ще ви донесе 
много приятни моменти и срещи с 
приятели. За тези, които са сами, ще се 
появят възможности за срещи с роман-
тично настроени партньори. Финансово 
ще бъдете добре през този период. Част 
от вашите приходи ще дойдат с помо-
щта и съдействието на приятели. Ще 
имате късмет и със спекулации и бързи 
печалби чрез социалните ви контакти. 
Пълнолунието на 7 февруари ще постави 
на преден план въпроса с кариерата ви 
и постигнатите резултати до момента. 
Важни семейни дискусии ще променят 
бъдещите ви планове и виждания.

Новолунието на 21 февруари ще оку-
ражи творческото ви мислене и  внедря-
ването на оригиналните идеи, свързани 
с бъдещо партньорство. Нови планове 
във връзка с децата ще възникнат и ще 
се приведат в изпълнение през следва-
щите седмици, носейки ви удовлетворе-
ние и радост.

СТРЕЛЕЦ
Този месец Слън-

цето е във Водолей 
до 19 февруари и 
зарежда с енергия 
трети дом от ваша-
та карта. Ще бъдат 
активирани следни-
те дейности:

 връзки и кому-
никации

 дела, свързани с роднини, съседи и 
близка заобикаляща среда

 кратки пътувания, средства за прид-
вижване

 обучения, усвояване на нови опит-
ности, преквалификации

Този месец имаме смяна в планетните 
позиции, които активират западната 
част на хороскопа ви. Възможността за 
независими решения и действия ще е 
лимитирана. Трябва да се приспособя-
вате и съобразявате с потребностите на 
другите и да вземете активно участие в 
групови проекти и активности. Чудесен 
период за реклами, презентации и мар-
кетинг на вашата работа или кариера. 
Много конструктивен период също за 
обогатяване на вашите знания и умения 
чрез курсове и семинари. Обърнете вни-
мание също на семейството си. Вашата 
главна цел през периода е да постигнете 
вътрешна яснота по въпросите, касаещи 
вашата кариера, финансовите ви дела и 
състояние и персоналните ви цели. Пла-
нетата Сатурн, която се свързва с вашите 
приходи, ще е ретроградна в следващите 
месеци, така че е добре да се отложат 
по-големите покупки и инвестиции. 
Приходите ви няма да спрат, но чувст-
вително ще намалеят и ще се наложи да 
ограничите някои разходи.

Пълнолунието на 7 февруари ще фоку-
сира вниманието ви върху контакти  от 
далечни места (чужбина), пътувания или 

уреждане на финансови документи. 
Новолунието ще бъде на 21 февруари 

и ще засегне вашия дом, фамилия или 
някаква важна за вас база (офис, карие-
ра, вътрешна стабилност). Нова възмож-
ност относно реализирането на мечта, 
свързана с дом и семейство. Ще сте 
изпълнени с въодушевление, но бъдете 
практични и се съобразете с реалността.

КОЗИРОГ
До 19 февруари 

Слънцето е в знака 
Водолей. То заема 
втория сектор от 
вашия хороскоп и 
главните акценти 
през периода ще 
засегнат следните 
области:

 ценностите, които притежавате, 
умения и таланти

 приходи от собствен труд, вашия 
бюджет

 нови източници на доходи, финан-
сови предложения и възможности

 нови методи и организация на 
финансите ви (баланс на приходи и 
разходи) 

Още в началото на месеца вашите 
социални контакти ще се оживят, пред-
стоят ви приятелски срещи и семейни 
тържества. Обърнете внимание и на 
текущите задачи, свързани с препи-
ски, комуникации и пътувания. Бъдете 
практични в деловите си контакти и 
договаряния. Съвпадът на Слънцето и 
Меркурий във Водолей на 7 февруари ви 
носи прогресивни идеи, касаещи вашите 
приходи и нови възможности чрез 
интернет комуникации и проучвания.  
Пълнолунието на 7 февруари акцентира 
върху кредити и пари, които дължите. 
Трябва да поемете отговорност и пла-
нирате тяхното изплащане. Потърсете 
мнението на специалисти за решаването 
на финансовите ви задължения. В също-
то време ще възникнат и изисквания към 
вас от страна на работодател или парт-
ньор. Подходящи дни за договаряния се 
очертават 13 и 14 февруари, когато може 
с успех да разкриете идеите си и плано-
вете си за бъдещето. Добър период и за 
сключване на споразумения, засягащи 
професионалната сфера.

Новолунието на 21 февруари е много 
близо до планетата Нептун  в знака на 
Риби.

Очаквайте някакво объркване и 
разминаване на информацията, която 
получавате, и неразбиране на мотивите 
на околните, с които общувате. Настро-
ени сте за мечти и контакти с творци, 
артисти, хора на изкуството и т.н. Вяр-
вайте на интуицията си през следващите 
седмици, тя ще осветява пътя ви!

ВОДОЛЕЙ
До 19 февруари 

Слънцето ще пре-
бивава във вашия 
знак, Водолеи! Този 
месец ще бъдете 
в най-добрата си 
форма, заредени с 
енергия и амбиции 
за постигане на це-
лите си. Главните акценти през периода 
ще обхванат следните сфери:

 промени в заобикалящата ви среда 
и във възгледите ви към света

 личен напредък и нови амбиции
 разширяване на сферата на инте-

реси
 проява на лидерски качества и пер-

сонална устойчивост

Слънцето и Меркурий във вашия знак 
ще засилят социалните ви контакти и 
вашата популярност сред обкръжението 
ви. Ако искате да направите промени 
във външният си вид и да промените 
вижданията си към околния свят, сега е 
най-подходящото време за това. Очакват 
ви нови запознанства и промяна на 
интересите ви (или разширяването им) 
чрез интернет връзки и комуникации. 
Бъдете внимателни с разходите си в пър-
вите дни на февруари, както и с всички 
финансови договори, касаещи партньор-
ски отношения.

Пълнолунието на 7 февруари попада в 
партньорския ви дом. Много вероятно е 
да преразгледате някои договорености 
и споразумения, направени по- рано. 
Добре ще е да отчетете и другата гледна 
точка и да направите определени ком-
промиси.

Планетата Марс е ретроградна от 24 
януари до април и ще ви подтиква към 
анализиране и планиране на финансо-
вата ви ситуация (кредити, заеми и общи  
финанси). Ще възникнат спорни въпроси 
към 24 февруари, които ще ви подтикнат 
към сериозни действия и слагане в ред 
на вашия бюджет.

Новолунието на 21 в знака на Риби 
заедно с планетата Нептун ще усили 
интуицията ви и ще откриете нови източ-
ници на доходи.

РИБИ
Този месец 

Слънцето е в знака 
Водолей и ще заеме 
сектора от вашия 
хороскоп, 

 който обхваща 
следните сфери на 
влияние:

 поверителни 
и секретни дела и 

активности
 самоанализ и вътрешно развитие
 благотворителни дела и оказване на 

помощ на близки хора
 търсене на варианти за преодолява-

не на проблем от преди
Венера е във вашия знак и ви носи 

много романтика този месец (до 9 фев-
руари).

Ще бъдете ухажвани от отсрещния 
пол, но без желание от ваша страна за 
обвързване. Нептун, който отново влиза 
в Риби, ви носи творчески заряд и в 
същото време ви отдалечава от реалнос-
тта. Изискванията на партньор или вис-
шестоящ към вас се увеличават и трябва 
да балансирате между собствените си 
емоционални нужди и професионалните 
си задължения. Вероятно сте ангажира-
ни и с допълнителни проекти или зад-
гранични дела. Здравословни проблеми 
също изискват вашето внимание.

Пълнолунието на 7 февруари налага 
концентрация на работното място, от-
късвайки ви от мечти, фантазии и частни 
проекти, с които се занимавате. Съв-
местни финансови дела също изискват 
вашето внимание заради опасността от 
загуби.

Около 16 - 18 февруари ще възстано-
вите позитивния си поглед към действи-
телността и ще подобрите връзките си с 
околните.

Новолунието на 21 февруари във 
вашия знак ще донесе напълно нов пер-
сонален старт. Съхранете мечтите си и 
запазете вярата си в бъдещето. Разчитай-
те на интуицията си!
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Последните изследвания на учени от лондонския университет 

„Кингс Колидж” показват, че хората, чиито тела са осеяни с повече 

бенки, се радват на по-дълъг живот. От друга страна, разбира се, 

всички знаем, че точно те са изложени и на по-голям риск от рак 

на кожата, ако не се пазят от прекомерното излагане на слънце и ултравиоле-

тови лъчи. Новите проучвания разкриват, че мъжете и жените с повече бенки 

имат по-дълги теломери (така се наричат окончанията на нашите хромозоми). 

Едно нагледно сравнение за мястото на теломерите в хромозомата ги опри-

личава като накрайници на връзките за обувки, които предпазват структу-

рата на ДНК от разрушаване. Въпросните теломери се скъсяват с възрастта, 

затова колкото по-дълги са те, толкова по-бавно остарява тялото ви. Това е 

и причината хората 

с бенки да имат по-

висока продължител-

ност на живота. За да 

докажат това твър-

дение, британските 

експерти провели 

тестове при близо 

900 двойки близна-

ци, като тези от тях, 

които имали над 

100 бенки, живеели 

средно с шест години 

повече от своите 

братя и сестри, при-

тежаващи 25 или 30 

бенки върху своето 

тяло.

„При индивидите с 

по-висок брой бенки 

се наблюдава заба-

вено остаряване на 

органите, което оп-

ределя и по-ниския 

процент на развитие 

на болести, свързани 

с напредването на 

възрастта”, допълва 

британският дерма-

толог Вероник Батаи.

Операция „Херпес”
За да избегнете досадната му поява, 
подсилете имунната си система

П очти на всеки се е случвало 

блясъкът на усмивката му да бъде 

отнет за няколко дни от досад-

ния лабиален (устен) херпес. 

Образуванието, което се появява 

на устните ни, е предизвиквано 

от вируса на обикновения херпес и засяга пряко 

имунната система. Той седи латентно в организма 

и сякаш само дебне нещо да го отприщи. Висока 

температура, стрес, силно вълнение или прека-

ляване с излагането на слънце по време на ски 

ваканцията може да са само част от причините за 

появата на досадните мехурчета. Веднъж попаднал 

в тялото, вирусът на обикновения херпес не може 

да бъде излекуван напълно, а човек си остава не-

гов носител. Това е причината по-голямата част от 

човечеството да носи вируса, който чака в засада, 

за да ви изненада, когато защитата на имунната ви 

система се пропука. 

Българите масово наричат херпеса стресница. 

В това определение се крие широко разпростра-

неното схващане, че появата му се свързва само с 

моментите на силен стрес и преумора. Именно в 

тези периоди обаче имунната система е най-уязви-

ма, а когато имунитетът ви рязко спада, херпесът 

е първата червена лампичка на организма, че 

нещо не е наред. Обикновено херпесът на устните 

са появява на приблизително едно и също място. 

Всичко започва с парене и досаден сърбеж, пос-

ледвано от появата на сериозни мехурчета, които 

изчезват много по-бавно, отколкото ни се иска. 

Съвременната фармация разполага с медика-

менти, които помагат за по-бър-

зото оздравяване на раничките 

на херпеса и предотвратяват 

появата на нови мехурчета. 

Съществуват редица кремове и 

антивирусни пачове под форма-

та на малки кръгчета, напоени 

с активни съставки, които се за-

лепват на устните веднага след 

като усетите първите симптоми 

на дразнене. 

За да се избегне заразяване 

на други хора или други части 

на тялото, човек трябва да бъде 

много внимателен с хигиената на 

ръцете. Особено хората, които 

носят контактни лещи. Те трябва 

задължително да избягват до-

косването на очите и лещите в 

този период. В никакъв случай 

не споделяйте прибори, чаши, 

червило или балсам за устни. 

Ако нанасяте директно върху устните си балсама 

или червилото, докато имате херпес, по-добре се 

разделете с него след това или просто го нанасяй-

те с пръсти, като след всяко нанасяне задължител-

но измивайте ръцете си, за да избегнете повторно 

заразяване. Ако се появява рядко (до шест пъти в 

годината), херпесът на устните е по-скоро козмети-

чен проблем. Той в никакъв случай не е болестно 

състояние - просто индикира намалените защитни 

сили на организма. Укрепете имунната си систе-

ма с балансирана диета, в която влизат повече 

витамин А, B комплекс, витамин С, флавоноиди, ви-

тамин Е. Включете в менюто си повече чесън, ако 

не сте любители или се притеснявате за дъха си, го 

добавете като хранителна добавка на таблетки. 

Забележите ли, че излагането на слънце по 

време на лятна или зимна ваканция  провокира 

излизането на херпес, задължително предпазвайте 

устните си с балсам или стик с висок слънцезащи-

тен фактор.

Защо бенките са полезни за здравето ни

Най-известната бенка в света
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КУЛ
ИНАРНИ ПЪТЕШЕСТВИЯ С

Емануел а

-

Тилапия 
пане

Овкусяваме рибата със сол и 

черен пипер.

В дълбока чиния разбърква-

ме яйцата, брашното, копъра и чесъна 

до получаване на гъста кашичка.

Потапяме всяко парче риба в пани-

ровъчната смес. Посоляваме леко пар-

четата риба и пържим в предварително 

загрято фъстъчено олио на умерен 

огън, докато панировката придобие 

златистокафяв цвят.

Сервираме рибата със салата по 

избор.
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По-шарено, по-весело
Макар че зимата е в разгара си, пролетните колекции вече са по 
магазините. Затова ти предлагаме да видиш в аванс някои от 
актуалните продукти за предстоящия сезон.

Pump Up 
Booster 
на Miss 
Sporty

Това е спирала за по-

голям обем и невероятно 

масивни и подредени 

мигли. Дава им ударна доза 

овлажняване, която им 

помага да растат по-здра-

ви. Обогатената с витамини 

А и Е формула ги подхран-

ва, стимулирайки по-бърз 

растеж.

Mineralize Perfectly 
Finished на M.A.C.

Колекцията от коректори и фон дьо тен, които 

прикриват несъвършенствата по кожата и придават 

естествен завършек на тена на лицето, не трябва да се 

пропуска тази пролет.

Garden Party на Dior
Палитра за очи и блясък за устни от пролетната линия 

на бранда. Нежни цветя украсяват продуктите, а цвето-

вете внасят слънчево пролетно настроение в грима ти.

Vinyl Candy 
Palette на YSL

Палитра за очи, която е вдъхновена 

от кутия с бонбони, преливаща от 

неустоими цветове

Harmonie 
de Printemps 
на Chanel

Едноцветни сенки за очи и лак за нокти от 

новата изключително нежна колекция на светов-

ната марка, която се отличава с изискани розови 

отблясъци.

Almost Lipstick на 
Clinique

Чистата и мека формула на червилото прави устните 

изумително красиви и магнетични, а удобната гилза 

подпомага лесното му нанасяне.
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ОТГОВОРИ ОТ МИНАЛИЯ БРОЙ
ВОДОРАВНО: „Кавказка пленница” - Опиум - Естет - Гърла - Пеене - Пинк - Фон - Колон - Бейра - Химикал - Зидар - Ат - Екот - Фикус - Ава - Апо - Дюрен - Дифтин - Кашон - КАСИО - Коса - Алеко - Талаз - Вето - Крона - 
Лико - Розетка - Помпа - Ур - Котва - Тапир - Зло - Чан(Джеки) - Ездач - Дипла - Старт - ФИЕРО - Коми - Каабе - Муска - Рене(Ален) - Круша - Стаж - Цигулка - Фърги - „Те” - Асен - Тенор - Дан - Щит - Кичур - Мишена - Код 
- Жал - Лазарет - Основатели - Улица.
ОТВЕСНО: Калъфи - Провокатори - Икс - Ромео - Сезон - Мегатон - Школник - Катет - Синус - До - Апа - Кода - Ответ - Елек - Ези - Катюша - Казак - Книжа - Купол - Ролка - Драка - Чат - КАМЕЛ - Фенер - Татар - „Туле” - 
Еозин - Копач - Буфер - Пленник - Коноп - Фешън - Ли(Вивиан) - Есе - Дуда - Амиди - „Арома” - ТНТ - Басист - Прием - Гризу - Непер - Фиала - Пруси - Шал - Литий - Атоли - Злост - Дери(Тибор) - Нрави - Акула - Катанец 
- „Маската на Зоро” - „За жената”.
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Две дами от висшето общество се 

борят за престиж:

- Аз чистя диамантите си с чист 

амоняк,а за смарагдите сякаш най-

подходящ е сапуненият разтвор.А Вие 

с какво чистите вашите?

- Право да Ви кажа,като се замърсят, 

направо ги хвърлям

Въпрос към радио Ереван:

- Какво е общото между секса и 

състезанията на Формула1?

Отговор:

- И при едното, и при другото - старт, 

стоп и смяна на гумите...

Кавалер пита дамата с която туко-

що се е запознал:

- На колко години сте?

- Няма да ви кажа направо, само ще 

ви намекна. – кокетничи тя.

- Дъщеря ми е в детската градина.

- Браво! Сигурно е директорка там

Мама кенгуру се чеше 

неистово по корема, 

изважда малкото кенгур-

че от джоба, удря му един 

шамар и му се кара:

- Колко пъти съм ти каз-

вала, да не ядеш бисквити 

в леглото...

Решило жабчето да се снима. Майка 

му го съветва:

- Когато те снимат, ще кажеш конфи-

тюр, да ти излезе малка устата.

Скок подскок пристигнало жабче-

то при фотографа. Нагласило се за 

снимка, сетило се, че трябва да каже 

нещо сладко и преди фотографът да 

направи щрак ... то бързо изрекло :

- Мар-ма-ла-а-а ...д!

- Тате, ти също ли обичаш фантас-

тика?

- Защо мислиш така, сине?

- Късно вечерта като пускаш теле-

визора, там казват: „О, я,я . Дас ист 

фантастиш !”

- Ало, дружеството за защита на 

животните ли е? Един пощальон се е 

качил на дървото и заплашва дога ми!

Един мъж страшно харесвал една 

мадама и положил големи старания, 

за да я свали. Когато най-накрая 

усилията му се увенчали с успех, в 

най-сюблимния момент човекът ви-

дял, че тя има страшно космати крака. 

Изгубил желание за каквото и да било 

и унило я попитал:

- Абе, тия косми не ти ли пречат да 

бягаш?

- А, не.

ОТГОВОРИ ОТ 

МИНАЛИЯ БРОЙ

- Аре тогава, бегай, 

бегай...

Влиза шефът в офиса, 

води трима чужденци и 

казва на секретарката :

- Миме, направи кафета 

за тия тримата педерасти!

Глас от групичката :

- Двама педерасти, аз съм прево-

дачът...

Японците ядат бедна на мазнини 

храна и страдат от по-малко инфаркти 

от англичаните и американците.

Французите ядат богата на мазнини 

храна и страдат от по-малко инфаркти 

от англичаните и американците.

Италианците се тъпчат със спагети 

обилно поляти с червено вино и стра-

дат от по-малко инфаркти от англича-

ните и американците.

Извод: Яжте и пийте каквото ви ха-

ресва. Английският език е това, което 

ви убива!

- Дя до Пе шо, за що съ би раш ста ро 

же ля зо?

- Мал ка ми е пен си я та.

- Да, но то га ва вър ши по ин те ли ген-

т на ра бо та. Ти имаш ви с ше об ра зо ва-

ние!

- Ка к во дру го?

- Съ би рай по не хар тия!

Мал ка та вну ч ка пи та дя до си:

- Дя до, не на у чи ли но ви ни те на и-

зуст - 

вся ка ве чер ги слу шаш?

Пе т го ди ш на пра в ну ч ка пи та ба ба си:

- Ба бо, ка то по ра с на, ще ста на ли 

ма ма?

- Ще ста неш, че до, ще ста неш.

- А ка то по ра с на по-го ля ма, ще ста на 

ли ба ба?

- Ще ста неш, раз би ра се.

- Е, тъ к мо две те ще сме ба би! - за ра д-

ва ла се пра в ну ч ка та.

В пър ви клас го с по жа та го во ри за 

ви до ве жи во т ни и пи та де ца та къ де 

жи ве ят и с ка к во се хра нят. Ста ват 

ед но след дру го де ца та. Го ш ко вди га 

ръ ка:

- Го с по жо, бо зай ни ци те се хра нят с 

бо за.

- Има ед но жи во т но, ко е то ви на ги, 

щом се по че ше по гла ва та, за по ч ва да 

му чи. Ка жи ми кое е то ва жи во т но? - 

по пи тал учи те лят по био ло гия Иван чо.

- Ди ре к то рът на учи ли ще то! - от го-

во рил Иван чо.

Виц в снимка

Влиза пийнал руснак в амери-

кански бар и казва на бармана:

- Кво се пулиш? Наливай!

- Литъл уиски, сър?

- ЛитъЛ ... литъЛ... Кога ще се на-

учите да произнасяте като хората 

„Р-Р-Р”

Мъж се обажда във фитнес 
център и пита:

- Колко трябва да е висок един мъж, който тежи 110кг?...
- Към 2м.!..
Мъжът към жена си:
- Видя ли! Нали ти казах. Не 

съм дебел - нисък съм!

1
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20 невероятни мъжки фрази за секса, 
жените, любовта и живота въобще

Когато някой каже, че страниците за жени се създават трудно, 

не му вярвайте. Няма нищо по-сложно от това да се сътворят 

страници във вестник или списание, предназначени само за 

мъже. В BG VOICE се опитваме да сме интересни и разнообраз-

ни всяка седмица. Тази избрахме 20-те най-ярки фрази от мъже 

за мъже. Казали са ги велики хора. Прочетете ги и някой път в 

голяма компания кажете някоя. Демонстрацията на добра обща култура нико-

га не е излишна в допълнение към чар и сексапил, какъвто нашите читатели, 

вярваме, притежават.

1. „Обичам работата, тя ме очарова. 

Мога да седя и да я гледам с часове.” 

Джером К. Джером

2. „Много мъже се влюбват в трап-

чинката на бузата, а се женят за цялата 

жена…” Стивън Ликок

3. „Животът е това, което ни се случва, 

докато правим планове за него.” Джон 
Ленън

4. „Невинаги знам за какво говоря, но 

знам, че съм прав!” Мохамед Али

5. „Мислите и жените никога не идват 

заедно.” М. Жванецки

6. „Обичам Мики 

Маус повече от 

всички жени, които 

съм познавал.” Уолт 
Дисни

7. „Една жена се 

нуждае от причина, 

за да се отдаде на 

секс удоволствия, а 

мъжът – от терен.” 

Били Кристъл

8. „Бракът е ин-

тересна форма на 

двубой, правилата 

на който изискват 

да спиш с врага.” Ли 
Даниел

9. „Вегетарианец 

съм не защото 

обичам животни-

те, а защото мразя 

растенията.” А. Уитни 
Браун

10. „Ако жена ви 

иска да се научи да кара кола, не стойте 

на пътя й.” Стан Левинсън

11. „За да заведете една жена в лег-

лото, кажете й, че сте импотентен. Тя 

непременно ще иска да провери дали е 

така…” Кари Грант

12. „След 20 години брак започнах да 

разбирам какво искат жените. Отгово-

рът се намира някъде по средата между 

диалога и шоколада.” Мел Гибсън

13. „Сексът е комедия от пози.” 

Дмитрий Храповицки

14. „Повечето хора са толкова щаст-

ливи, колкото са решили да бъдат.” А. 
Линкълн

15. „Най-сигурният начин да научиш 

рождения ден на жена си е да го забра-

виш поне веднъж!” Джоузеф Косман

16. „Ако жена ти ти е изневерила, рад-

вай се, че не е изменила на държавата.” 

Антон Чехов

17. „Бог е 

подарил на мъжа 

мозък и пенис, но, 

уви, когато едно 

от двете работи, 

за другото не 

остава кръв.” Робин 
Уилямс

18. „Дълго оста-

вам под въздейст-

вието на впечатле-

нието, което правя 

на жените.” Карл 
Краус

19. „Винаги 

съм казвал, че 

жената трябва да 

бъде като добър 

филм на ужасите 

–  колкото повече 

от него остава на 

въображението на 

зрителя, толкова 

по-добре.” Алфред 
Хичкок

20. „Любовта е 

като шарката – 

всички трябва да я 

изкараме.“ Джером 
К. Джером

Джон Ленън

Уолт Дисни

Антон Чехов
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След като от футболният ни съюз се отърваха от германската легенда Лотар Ма-
теус (51) като треньор на националният отбор, не мина дълго и той отново навлезе 
в дълбоките води на океана от жълта преса. Като се вземе под внимание фактът, че 
в България единствените победи, които постигна, бяха на нежния терен, следващи-
ят коментар едва ли ще буди недоумение. 

„Матеус определено е мой тип. Носи костюми, възрастта му ми допада, има 
успешна кариера и не на последно място, има косми по гърдите“, бяха думите на 
Микаела Шафер (28), която минава за един от известните модели в Германия.

Така че, скъпи читатели на средна възраст, ако някога срещнете Микаела и 
искате да привлечете вниманието й, съвсем спокойно можете да разкопчаете по-
следните две копчета от ризата си и да й покажете какво представлява истинският 
балкански мачо. А относно колко успял сте в кариерата, тя едва ли би разбрала 
след първата вечер.

Футболни съпруги

Бербо: В ЦСКА е пълна каша и само 
използват Димитър Пенев

АЛЕКСАНДЪР МИХОВ
alexander@bg-voice.com

Нападателят намеква за свое завръщане в националния отбор

Митко Бербатов 

взе участие в 

пресконференци-

ята на „Манчестър 

Юнайтед“ и Globul 

за договора за 

сътрудничество между двете страни. 

Освен това, че той призна, че може да 

се завърне в националния отбор, Бербо 

коментира и ситуацията в ЦСКА, където 

треньор е Димитър Пенев - човекът, 

който го откри в „Пирин“. 

„В ЦСКА толкова са се оплели в 

собствените си каши, че не виждам как 

ще се оправят, особено в управленско 

отношение. Неприятното е, че използват 

името на такъв голям авторитет, какъвто 

е Димитър Пенев”, каза Бербатов. 

Голмайсторът на Премиър лийг за 

изминалия сезон заяви също, че не знае 

колко време ще продължи да бъде играч 

на „Манчестър Юнайтед“. Както е извест-

но, контрактът на българина с „червени-

те дяволи“ изтича след края на настоящ-

ия сезон, но мениджърът на отбора сър 

Алекс Фъргюсън заяви, че възнамерява 

да се възползва от клаузата за продължа-

ване на договора за още една година. 

„Аз съм играч на „Манчестър Юнай-

тед“, но в момента не участвам толкова 

дейно в мачовете, колкото искам. Не съм 

щастлив, че не играя. Аз обаче не мога да 

обвинявам никого, особено в медиите. 

Когато имам да кажа нещо, отивам и го-

воря очи в очи с мениджъра. Той решава 

всичко. Не е 

имало нищо 

конкретно като 

оферти за мен. 

И аз чета за 

подобни неща, 

но те са повече 

спекулации. 

Не знам още 

колко време 

ще остана в 

„Манчестър 

Юнайтед“. 

Доколкото ми 

е известно, 

клаузата за 

удължаване 

на договора 

ми с още една 

година се активира автоматично през 

месец март. Не знам нищо повече“, каза 

Бербатов.

Мегазвездата на българския футбол 

намекна, че е склонен да се върне в 

националния отбор, но за целта трябва 

да бъде поканен от новия селекционер 

Любослав Пенев.  Бившият капитан на 

„трикольорите” призна, че до момента 

никой не му се е обадил, за да му пред-

ложи да облече отново националната 

фланелка. Едва когато това стане, Бербо 

ще помисли реално дали подобно 

завръщане е възможно. 

„За да се върна човек някъде, първо 

трябва да бъде поканен. Никой не ме 

е търсил по този въпрос. Не сме се 

виждали и не сме се чували с  Любо 

Пенев.  Даже не успях да му честитя 

назначението. Телефонът ми е включен. 

Ако ме потърсят и получа покана, ще 

мога да говоря по-конкретно”, каза Бер-

батов, след което продължи: „Говорят 

за подмладяване, но Стилиян и Мартин 

трябва и на един крак да играят за на-

ционалния отбор. Младите футболисти 

отиват в  Турция или Румъния. Там няма 

как да се развиват.”

Цветана Пиронкова изхвърли 
от Париж тенисистка от топ 10

Шефът на „Арена Армеец” 
уволнен заради измама

Първата ракета на България при жените отказа Ли 
На, водейки със 7-6(5), 3-2

Министър-председателят на България разби 
мошеническа схема

Цветана 

Пирон-

кова 

изхвър-

ли от Париж тени-

систка от топ 10. 

Първата ракета на 

България при же-

ните отказа Ли На, 

водейки със 7-6(5), 

3-2. Китайската 

представителка се 

оттегли от турнира 

на твърд корт в зала при този резултат.

Пиронкова, която е номер 50 в световната ранглиста, поведе с 5-0 гейма в 

първия сет, но допусна изравняване. Все пак тя успя да спре серията на Ли и 

впоследствие спечели тайбрека със 7-5 точки.

Във втората част Цвети отново поведе с пробив в повече, но при 3-2 гейма в 

нейна полза китайката поиска медицинска помощ, а сетне реши да преустанови 

участие в мача и турнира.

Така българската тенисистка записа втора победа над Ли На във втория 

двубой помежду им и се класира за втория кръг в Париж. Китайката е номер 9 в 

планетарната ранглиста на WTA и бе поставена под номер 3 в турнира.

Уволнен е директорът на зала „Арена Армеец”, съобщи министър-председате-

лят Бойко Борисов. Причината е, че фирма събира такса за паркинга на залата, 

който е безплатен за посетители.

Премиерът е разпоредил на спортния министър Свилен Нейков да освободи 

от длъжност шефа на „Арена Армеец” Венцислав Генков, новият директор ще 

бъде представен още днес, увери Бойко Борисов.

Причината за уволнението е скандалът, който се разрази през декември ми-

налата година. Тогава явно след негово съгласие паркингът пред „Арена Арме-

ец” беше отдаден на фирма концесионер, която започна да иска от гражданите 

по 3 лева наем.
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ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ
georgi@bg-voice.com

Бурята се задава. Няма 

затишие преди нея. В 

тази криза автопроизво-

дителите са се хванали 

и за ушите. Ние сме си 

българи и по стар обичай 

харесваме тези 3 немски класици – 

голямото трио – Mercedes, BMW и Audi. 

Максимата „Има 2 типа коли: „Мерце-

дес“ и всички останали“ е 30 години в 

миналото. Все пак в триото се пренасел-

ват от класове и нишови модели като 

гъби след дъжд. Ден след ден – нови, 

по-технологични. Така е при повечето 

марки. Признавам:  не ми харесва тази 

тенденция. Може би е вярно, че по 

този начин един ден всички ще караме 

премиум коли. И, разбира се, парите 

идват само от нас - купувачите. Напри-

мер кожените седалки и свалящите се 

прозорци са изобретени преди много 

години, но продължават да се усъвър-

шенстват до днес. 

Все едно да цедиш 

изсъхваща кърпа. 

Тя все пак трябва да 

изсъхне напълно. 

Подчертавам, че не 

съм от хората, за 

които всичко старо 

е добро, а новите 

неща са такива и 

онакива. Jaguar ми 

печелят симпатиите, 

защото в интериора 

цари техно хаос. Той 

е като високотехно-

логична катедрала: 

Старомодните отвори за климатика са 

вълшебни и се преобръщат, стартерът 

пулсира, лостът изскача и се скрива. 

„Ролс-Ройс“ например вместо стилис-

тика тип космически кораб са съчетали 

новото с традиционното – LCD дисплеят 

се завърта в стил Джеймс Бонд и на не-

гово място идва аналоговият часовник. 

Simple as that!  Харесвам технологични-

те подобрения. Тези, с които на добрите 

стари и изпитани неща им се дава нотка 

съвременност.  Не одобрявам обаче 

тенденцията, при която идва нов тип 

автомобил, който не предлага много, а 

цената му е в космоса. Такива са нишо-

вите новаци на горепосоченото немско 

трио. Навремето имахме 3, 5 и 7-а серия 

БМВ. После пуснаха джип – Х5, който 

пожъна суперуспехи, 

после Х3 като допъл-

нение, в случай че сте 

жена, и накрая модерно-

то комби кросоувърче 

Х1. Много си купиха и 

X6. Петата серия освен 

седан и комби има и 

GT версия. Сега се появява и 3-ка GT, а 

след нея е наред  първа серия GT. Идва 

и ново подразделение с “i” означение. 

Забравих и шестата серия купе, която 

отскоро има по-голям 4-врат брат – 

Gran Coupe. Объркахте ли се? Другите 

марки не са по–назад. Емблемата на 

предния капак продава. 15 модела се  

произвеждат, за да имаме 2-3 истински. 

Силните компании определено знаят 

как да ни продадат последната си кола. 

С японските марки филмът е подобен. 

За щастие повечето британски не са се 

разболели от тази болест.  Land Rover 

преоткри себе си с Evogue. Bentley и 

Rolls Royce остават верни на себе си.

Вижте, премиум производителите за 

последните 20-ина години са се уве-

личили много. Цялата ситуация е като 

ресторантите на Френската ривиера. 

Едно и също ястие се предлага от все 

повече ресторанти, но всеки му слага 

своя подправка.  Всяка вечер го ядем 

горе-долу едно и също, ама по–скъпо. 

Нужно ли е всичко това? Скоро ще 

станем по-скучни и от сивото. Къде е 

салатката на леля Минка и следобедна-

та лятна ракия? Заведението на ъгъла 

и приятелите отсреща? И без телефон 

в джоба се знаехме къде сме. И без 

Wi-Fi и кожени седалки в ниския клас 

коли ще стигнем за вечеря. Стига да 

има парно. Едно от малкото хубави 

културни ценности, които САЩ дава на 

света, са „масъл карите“. Те са стерео-

тип на мислене! Простички, надеждни, 

мачовски и много мощни. Не забравяй-

те – дори и днес относително евтинки. 

Слагаш лек тунинг и си пич от класа. 

Защо по-голямата част от хората искат 

яденето от Френската ривиера и са 

готови да жертват последните си пари 

за него? Къде са двулевките, с които хем 

си нахранен, хем щастлив + някой лев 

спестен? Аз например не искам S класа 

за 6-цифрена сума в долари, а Camaro 

за ¼ от парите, което е много по-вълну-

ващо. Много малко предпочитат въл-

нуващото пред кичозното.  Не можем, а 

и не трябва да спираме развитието на 

автомобила, но е хубаво да се кротнем 

и да караме полека. Drive Responsibly.

Шпионски снимки показват появата на новата А класа. За огро-

мна радост тя не прилича по форма и пропорции на първото 

поколение яйцевидна А класа. Всъщност това е, може да се 

каже, първият стандартен хечбек на Mercedes. Той се явява конкурент на 

настоящата първа серия на BMW. Очаква се и AMG версия, наречена А25 

AMG, с 4х4 и над 200 коня. Толкова за А класата.

Малкият „Мерцедес“

Новите проблеми



Кристина/Весела
(770) 390-9096 
(770) 390-9086 

Факс: 1-866-424-9935
gtstr@aol.com
www.GTSTravel.net

G T S  T r a v e l
THE BEST AIRFARE

For more info, 
please contact:
847-312-6284, 
847-312-7461

Trucking company is looking for drivers for local and regional 
steady runs. Five days a week, every day home or every other 

day, depends on the route, weekends home. Business for 
owner operators also, local and dedicated freight!

ВАШАТА ВИЗИТКА ТУК
vizitki@bg-voice.com 

tel: 708 415 6985
$25 на брой

за 1, 2, 3 месеца
$15 на брой след първите 

3 месеца
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ВАШАТА БЕЗПЛАТНА МАЛКА ОБЯВА ТУК

Изпратете ни текста на вашата малка обява (до 8 колонореда) и ние ще я 
публикуваме тук. Ако искате вашата обява да се откроява на цветен фон, цената 
е $5 на брой. А ако искате да добавите и снимка - $15 на брой.

ВАРИАНТ №1: От вашият компютър. Отидете на www.BG-VOICE.com, в 
горният ляв ъгъл ще намерите бутон „Публикувай малка обява от тук“, кликнете 
върху него и попълнете формата.

ВАРИАНТ №2: Изпратете ни този талон с текста (и чек или мъни ордер, ако 
обявата ви е платена) до: BG VOICE, 1409 W Willow Ln, Mt. Prospect, IL 60056.

КАТЕГОРИЯ: .......................................................... ТЕЛЕФОН: ........................................................
Е-MAIL: .....................................................................................................................................................
ТЕКСТ НА ОБЯВАТА: ..........................................................................................................................
.......................................................................................................................................................................
.......................................................................................................................................................................
.......................................................................................................................................................................
.......................................................................................................................................................................
.......................................................................................................................................................................
.......................................................................................................................................................................

РАБОТА

Chicago + suburbs

Transportation company is HIRING 
CONTRACTORS. Dry Van Trailers free of 
charge 6 months. Call 847-954-4522 or 
708-525-7833.

Спа салон търси МАНИКЮРИСТКА с 
лиценс. Тел.: 847 877 4455.    №3873

CDL DRIVERS class A, 43-45c per mile! 
Regional (300-mile radius) , hauling 
intermodal containers. CDL experience 
2 years minimum and be over 23 years 
of age. Steady work all year round , 7 
days a week. Two days off per week plus 
minimum 2-3 nights at home. Mostly drop 
and hook , 43-45c per mile. Call: 773-377-
6708, cdljobs2012@gmail.com    №3877

Набираме ШОФЬОРИ С CDL за работа 
на west i mid-west,нови камиони, ми-
нимум  3000 мили на седмица. Запла-
щане всяка седмица с директ депозит, 
practical miles. Tелефон : 773.747.0875    
#3884

Need CDL-A DRIVERS,42 c/mile. 773 701 
8053       №3857

SAFETY SPECIALIST с опит търси ра-
бота в транспортна компания. Тел.: 312 
929 7287     №3860

ТЪРСЯ ШОФЬОР с опит (6 месеца или 
повече) и чист рекърд. Работата е за  
FLAT BED. Ако нямате опит – предлагам 
обучение. Заплащане 47 -55 cpm. Данчо 
тел: 785 226 1495

CDL DRIVERS wanted! CDL drivers, 43 c/
mile East and West, Kalin 312.330.2766

Търся СЕРИОЗЕН ТИМ 50 цента на 
миля. Телефон : 630.888.0135 

Baymont Inn & Suites Hotel looking to 
HIRE НOUSE KEEPERS. 2801 W Touhy,Elk 
Grove Tel: 847 803 9400

Търся CDL- ШОФЬОР pick-up and 
delivery . Тел:630 863 8924 

Auto transport company NEEDS CDL 
DRIVERS to haul cars.Good pay. Please 
call 773-888-6088 or 847-962-9552. 

Транспортна компания ТЪРСИ ШО-
ФЬОРИ за team или single. Dedicated 
runs and steadys for FedEx and UPS, Hook 
& drop. Електронни логбуци. Заплащане 
според опита – до 44 цента. Тел 773 491 
6214.

Търся РАБОТА НА ЛИВИНГ в понедел-
ник и вторник. E-MAIL: mail7@dir.bg Те-
лефон:773 691 1445

ТЪРСЯ TRUCK DRIVER. Добри мили, 
постоянна работа. Заплащане според 
опита. Тел 773 543 5267

Auto transport company NEEDS CDL 
DRIVERS to haul cars.Good pay. Please 
call 773-888-6088 or 847-962-9552. 

Търся РАБОТА КАТО ДЕТЕГЛЕДАЧКА, 
на 55 години съм, говоря български, ма-
кедонски, сръбски и английски. Имам 
опит с малки деца, семейства с 2-3 деца, 
подготвям домашна храна и  hauskiping. 
Анна 312-505-9934

Банкетна зала AVALON търси СЕРВИ-
ТЬОРКИ part time. Тел 847 439 5740

J’s Tailoring търси да наеме ПРОФЕ-
СИОНАЛЕН ШИВАЧ на PART TIME. 
J’s Tailoring is looking for professional 
part time seamstress! Call Yolanta at 
630.833.5633

Набираме CDL ШОФЬОРИ Team & 
Single с Double & Hazmat. Hook & Drop. 
Опитът не е задължителен. За контакти : 
773 627 3087 ; 773 964 0956

Търсим ГЛАВЕН ГОТВАЧ/КИ с опит. До-
бро заплащане. Тел 847 668 7858

ТЪРСЯ ШОФЬОР за работа в TAXI 7. 
Не се изисква никакъв сертификат. Шо-
фьорска книжка е достатъчно. Компа-
нията е само с черни Lincoln Town Cars и 
повечето от бизнесът й е в Шамбург, но 
обслужва и всички други събърби. Тел 
773-827-7827 

ТЪРСЯ ШОФЬОР ЗА ЛОКАЛЕН STEDY 

КУРС ЗА FEDEX GROUND. ДОБРО ЗАПЛА-
ЩАНЕ. 312-203-2474 

Предлагам РАБОТА ЗА СТРОИТЕЛНИ 
РАБОТНИЦИ с опит. Изисквания: Driver 
licenses, basic tools

Предишен опит в България е предим-
ство. 224-595-7923

ТЪРСЯ TRUCK DRIVER, който в или 
около Аtlanta Ga, 38 цента на миля, 2007 
volvo 780, минимум 2 години опит и 
чист draiving record, 3000miles/week. Тel 
404 405 7318 Валери

New York, New Jersey,  
East coast

ДЕТЕГЛЕДАЧКА с опит и препоръ-

ки търси семейство, на което да бъде 
полезна в New York City и Jersey City. 
Обичам децата и като майка лесно осъ-
ществявам контакти с тях. Енергична, 
честна, отговорна. Опит с новородени 
и по-големи деца. Цена по договаряне. 
Тел.: 201-238-9661. Люба.    №3868

Vatev Inc. НАБИРА КОНТРАКТОРИ – 
ТИМОВЕ 5000+ мили $1.00 + fsc $1.45 
- $1.50 тази седмица всички мили плате-
ни телефон : 224.578.5971

Wanted experianced CDL DRIVERS & 
owner operators. Long miles - great pay 
- 24/7 dispatch. Call today 224-500 6597

Фирма набира БОЯДЖИИ и ПОМОЩ-
НИЦИ – (718) 938-3600 Вальо 

Atlanta

НАБИРАМЕ ШОФЬОРИ с CDL за ра-
бота на west i mid-west,нови камиони, 
минимум  3000 мили на седмица. Запла-
щане всяка седмица с директ депозит, 
practical miles.  Tелефон : 773.747.0875  
№3887

US Atlantic Express: Truck DRIVERS CDL-
A needed; Georgia- California. Tel: 678-
891-9909; 678-701-5670

Orlando, Florida

Viva Transport наема CDL OWNER 
OPERATORS от цялата страна. 2500-
3000 мили седмично. Flexible dispatch; 
Sign up bonus. 407 923 4867

Под наем

Chicago + suburbs

For RENT 1 BDR APARTMENT in DES 
PLAINES with brand new kitchen and 
bath hardwood floors. Heat, gas and 
water included. Plenty оf parking space, 
swimming pool and patio. Rent $ 800. Tel 
224- 795- 3910        №3900

2BD FOR RENT, Des Plaines IL.1st floor, 
lake view, big pool, playground, tennis 
court, fresh painted- $895. 773-988-2326.        
№3906

ГАРАЖ 80$ и ПАРКИНГ МЯСТО 40$ под 
наем в Schiller Park. Тел:847-414-5213

For rent 1 BDR in arlington heights, hintz 
rd and windsor rd, totally remodeled, 
top schools, walk to arlington lake. tel.: 
224.578.4784          #3907

Наемам САМОСТОЯТЕЛНА СТАЯ със 
самостоятелна баня (може бейсмънт) 
за двама - баща и дъщеря, непушачи,от 
26-ти февруари. 773-968-9079      №3909

ТЪРСЯ СЪКВАРТИРАНТКА за двустаен 
апартамент на CUMBERLAND\BELMONT. 
Телефон : 773.710.8551    №3895

Наемам САМОСТОЯТЕЛНА СТАЯ със 
самостоятелна баня (може бейсмънт) 
за двама - баща и дъщеря, непушачи, 
от 26-ти февруари. Ако не можете да се 
обадите до България (001 359 2 897 76 
32) - пишете на e-mail: kroupska@abv.bg 
и аз ще ви се обадя.   №3896

BEAUTIFUL 2BR, 1BATH TOWNHOUSE 
for Rent $980. Features:  One car garage 
with a new garage door opener system. 
Additional Storage in the Garage.  
Renovated Kitchen, newer appliances.  
Laminate and Hardwood floors. Central 
A/C. Huge walk-in closet. Very Close 
to HWY 294 and the Metra. Complex 
(Quincy Park) includes a swimming pool 
and playground.  Телефон : 773.425.7667   
№3876

САМОСТОЯТЕЛНА СТАЯ ПОД НАЕН 
в 2BR, в близост до синята линия на 
Cumberland. Телефон: 773.540.0366  
№3880

Под наем, ОБЗАВЕДЕНА СТАЯ в Des 
Planes в близост до магистрали и транс-

Търся добър CDL class A шо-
фьор за локална работа. Мини-
мум 2 години опит, желателно е и  
HazMat категория. Много добри 
доходи и коректно отношение. 
За контакт търсете Петър на тел: 
847.630.0458 след 16:00 . 

Търся ШОФЬОРИ CDL-40 цента на 
миля. Бонус след 6 месеца. Extra 
stop - $50. Volvo 2007. Tel: 630 863 
6312

Дава се офис под наем от 1 Ап-
рил 2012. 1043 S. York Road, 
Bensenville, IL 60106. Наем $500 на 
месец, с включен ток, отопление 
и централен климатик. Офисът е 
в отлично състояниеи в добре по-
държана сграда. Офисът е 400 sq 
ft.Свободен и голям паркинг. Те-
лефон за контакти: (630) 400 9406.                
№3902   

Looking for .Dental Assistant. 
Looking for a professional, 
hardworking dental assistant to 
join our team in Des Plaines. Part 
time position to become full time in 
March for the right person. Fluent 
English is a must. Knowledge of 
Patterson EagleSoft is a plus. Call: 
847 296 3200 or fax resume to 847 
296 3205     №3885

HELP WANTED EVENINGS & 
WEEKENDS DELI & CASHEIR 
DEPARTMENTS PLEASE CALL ROSIE 
AT EUROFRESH MARKET PALATINE
847 202 0333A+ Roofing Co. is looking to hire 

a receptionist. Excellent English 
is required, good communication 
skills and computer knowledge. 
Self-motivated and well organized 
person needed. Call: 630-227-1111

Утвърдена на пазара българска 
търговска фирма търси да назна-
чи salesman. Отлични условия. 
Тел.: 630. 350.9133 и мобилен: 
630.885.1266.          №3910   

Търся шофьори – 40 цента на 
миля. VOLVO 2007. Отлични мили. 
Тел 630 863 6312

Таверна „Плака” и 
Gyro King в Атланта 
търсят да назначат 
сервитьори, каси-
ери и мениджъри - 
full time и part time. 
За повече информация 404-918-
3957
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порт. Тел.:  773-968-8222   №3881

Под наем ОБЗАВЕДЕНА СТАЯ със 
самостоятелна баня и тоалетна за не-
пушач/ка - луксозен тоwnehouse в 
schaumburg с интернет - наем $550 
плюс парно и ток. Възможност за полз-
ване на гараж. Телефон : 847.877.6191   
№3882

Давам TOWNHOUSE в Palatine,3 спал-
ни, 1.5 тоалетни ( на 1ви и 2ри етаж). Га-
раж за една кола и място за паркиране 
на втора. Wood floor, нова кухня, стайн-
лес стил уреди, след голям ремонт .Бо-
ядисан е в модерни различни цветове. 
Телефон : 773.747.0875       №3886

Давам под наем ОБЗАВЕДЕНА СТАЯ 
със самостоятелна баня.  Тел.: 847 254 
0804         №3846

For rent  1 BDR, APARTMENT in Schiller 
Park, 2nd floor, parking, heat, and storage 
included. Close to O’Hare, Blue Line, 
I-90 and I-294. Tel: 773-837-6911 Georgi  
(Please leave a message)      №3853

СТАЯ ПОД НАЕМ  в Чикаго  за $300.  
Тел.:  773 983 5213     №3854

ОБЗАВЕДЕНА СТАЯ + БАНЯ с ползва-
не на кухня и хол за жена (момиче) в Des 
Plaines. Калина: 224 766 0278

Под наем 2 BDRM APT в Arlington 
heights с включен паркинг, отопление, 
вода и басейн. За контакти: 847-305-
4196  

Atlanta

СТАЯ ПОД НАЕМ в Атланта до метро-
то- Buckhead Lenox RD NE. Телефон : 
404.453.9291   №3872

Услуги

Chicago + suburbs

ГЛЕДАМ ДЕЦА във моят дом почасово 
или целодневно. Живея в просторен 
дом в  Mount Prospect. Наоколо има 
прекрасни детски площадки за игра и 
разходки. Телефон за връзка: 224 789 
9297     №3899

Търся българин или човек от друга на-
родност, който да ми изпрати ПОКАНА 
ЗА ВИЗА. С мен може да свържете на 
имейла или по телефона. Живея в Со-

фия българин съм. Който помогне ще 
бъда задължен за цял живот. Пак повта-
рям необходима е само покана, не става 
въпрос за финансова помощ. Надявам 
се да някой човек да пречете тази обява 
и да се отзове за което благодаря пред-
варително. Телефон : 35988.901.4170     
№3901

DAZZLING BUBBLES организира ПАР-
ТИТА ЗА ПРАЗНУВАНЕ НА РОЖДЕН-
НИ ДНИ на деца до 12 год. Възраст. 4 
различни пакета. Пишете ни на имейл 
dazzlingbubbles123@yahoo.com или се 
обадете на /847/962-1061       №3903

„EUROFASHION STUDIO” 7/24, ШИВАШ-
КИ УСЛУГИ, поправка и реставрация на 
дамски, мъжки, детски облекла, завеси, 
спално бельо. Безплатна оценка, ниски 
цени, модна консултация, обслужване в 
дома ви. Телефон : 773.563.2803     №3905

Всякакви РЕМОНТИ във вашия дом. 
Тел.773-895-8146    №3908

ГРИЖА СЕ ЗА ДЕЦА в просторна къща 
в Bensenville (Първият събърб на запад 
от O’Hare Airport). Предлагам домашно 
приготвени две закуски и обяд, както и 
много занимания за децата. Дългогоди-
шен опит. Предоставям препоръки при 
молба от родителите. За повече инфор-
мация по всяко време на: 773-931-8516 

INCOME TAX: DANY SERVICES LTD. Попъл-
ване и изпращане на ДАНЪЧНИ ДЕ-
КЛАРАЦИИ, индивидуални и фирмени. 
Работим нон-стоп 24/7на атрактивни 
цени. За контакт Данчето и Ангел. Е-
mail: dancheto1961@yahoo.com. Тел.847 
678 6498: 224 622 2159 :224 522 1662.   
№3898

ТОЛВАЧКА. 24 часа. ПЛАМЕН тел: 773 
563 1200

ГЛЕДАМ ДЕЦА в Schaumburg  в прос-
торна и уютна къща. Teл.: 224 623 2308    
№3844

Пенсионирана учителка ГЛЕДА ДЕЦА 

в домът си в SchaumburgИгра, почивка 
и много забавления. Тел.: 847 254 0804     
№3845

HEATING, AIR CONDTIONING AND 
REFRIGIRATION. Инсталиране, ремонт и 
поддръжка на фурниси, кондиционери 
и хладилници - промишлени и домаш-
ни. Ремонт на промишлено кухненско 
обурудване.  Лицензирани електроус-
луги. Камен 847 922 1677       №3850

СЕРТИФИЦИРАН ПЕРСОНАЛЕН ТРЕ-
НЬОР ще Ви помогне да свалите неже-
ланите килограми.  Фитнес тренировки-
те се провеждат в дома на клиента или в 

студио. Консултацията е безплатна. Тел. 
847-773-7282.      №3851

Ако харесвате вашите МЕБЕЛИ прека-
лено много, за да ги смените, а искате 
да ги претапицирате и запазите се свър-
жете с нас. Ние предлагаме безплатна 
оценка и бърза работа. Таня 708-769-
3578   №3852

ГЛЕДАМ ДЕЦА на яслена възраст, до-
мът ми се намира на Bussy/ Golf. Теле-
фон за бръзка: 773-899-3755, Гергана. 

Еmployment agency предлага РАБОТА 
ЗА ДЕТЕГЛЕДАЧКИ, болногледачи/чки 
и за почистване в американски, руски и 
български семейства.Тел: 847 296 4748

CDL българско училище. Българ-
ски собственик и инструктори. 5 
- 10 дни, 100% гаранция. Българ-
ски и руски.www.bgcdlasmb.com; 
www.bgcdl.info. Тел за инфо:954 
821 5740

Home remodeling. Безплатна 
оценка за работата. Боядисване, 
кухни, подове, прозорци, догра-
ми и др. Владимир - 224 730 3618       
#3889  

TRUCK SIGNS - premium vinyl, ДО-
БРИ ЦЕНИ - $20 per set. Тел: 224-
616-9725, Николай

Предлагам шивашки услуги в 
Шилер парк - подгъви, поправки 
и др. Тел.: 224-659-8556 - Краси-
мира 

Търся жена между 30-40 год, 
u.s.citizen, с цел брак god.
georgiev464@abv.bg

АБОНИРАЙ СЕ ЗА BG VOICE

ВАРИАНТ №1: От вашия компютър. Отидете 
на www.BG-VOICE.com, в горния ляв ъгъл ще 
намерите бутон „Получавай BG VOICE у дома“, 
кликнете върху него и попълнете формата.

ВАРИАНТ №2: Изпратете ни този талон с текста  
и чек или мъни ордер до: Bulmedia Group, 1216 
S New Wilke Rd, Ste #410, Arlington Heights, IL 
60005

Адрес за получаване:
(попълнете данните си на английски)
Име:  ...........................................................................
Тел.:  ............................................................................
е-mail ..........................................................................
Адрес: .........................................................................
.....................................................................................
.....................................................................................
.....................................................................................
Днешна дата: ............................................................

 за 6 месеца (26 издания)  $69* 
 за 1 година (52 издания)  $129* 

* Цените са валидни само за клиенти на територията 
на континентална Америка и Канада
Изпратете талона с чек или мъни ордер на: 
Bulmedia Group
1216 S New Wilke Rd, Ste #410 Arlington Heights, 
IL 60005
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BG VOICE www.BG-VOICE.com

25 годишен, добре устроен ТЪРСИ СЕ-
РИОЗНО МОМИЧЕ с us passport с цел 
брак. Имейл:  nikolov686@gmail.com

ИМИГРАЦИЯ И НОТАРИУС. Попъл-
ване на петиции. Удължаване на визи, 
документи за гражданство, откриване 
на фирми, разводи и други. Пълно-
мощни, нотариални заверки, апости-
ли. INCOME TAX. Tel. 224-622-2159 Email 
dancheto1961@yahoo.com 

Мъж на 32 год ТЪРСИ ЖЕНА с амери-
кански документи с цел брак. e-mail: 
iggrcrd@gmail.com

Предлагам ФРИЗЬОРСКИ УСЛУГИ в 
салон в Arlington Heights. 224-388-8690 

ФИНАНСОВ СЪВЕТНИК или частни 
уроци по финанси за студенти, пенси-
онери, или хора, които имат нужда от 
финансова помощ с техните инвести-
ции в пенсионни фондове, спестовни 
влогове и др. Телефон: 847.791.3073 

Професионални ФРИЗЬОРСКИ УСЛУ-
ГИ на добри цени, всеки ден вкл. събо-
та и неделя. 773-698-9471 Катя

Пенсионирана учителка ГЛЕДА ДЕЦА 
в домът си в Schaumburg в просторна 
и уютна къща с двор. Tel 847 254 0804 

32 годишен МЪЖ ТЪРСИ ЖЕНА до 
35 години с американски паспорт с 
цел брак. Коректност и дискретност. 
Email: iggrcrd@gmail.com

ГЛЕДАМ ДЕТЕ вкъщи заедно с моето 
почасово и целодневно. Живея в прос-
торен townhouse в Villa Park IL с голя-
мо патио. Наоколо има много места за 
разходки както и playground. Телефон 
за връзка: 224-622-2466.

VISA CREDIT CARD. Получаване на 
кредит карта веднага. Единствено ус-
ловие: social security номер. Ако Вие 
нямате кредит история, тази карта е за 
Вас! Тел: 847-436-8094. 

Мога да ГЛЕДАМ ВАШЕТО ДЕТЕ заед-
но с моето дете. За справка: 708 843-
1206, 773-886-4822.

Подготвям всякаква пълна ДОКУМЕН-
ТАЦИЯ ЗА ТРАНСПОРТНИ КОМПА-
НИИ. Отварям корпорации. Тел. 708 
415 0590

ПОДГОТОВКА ЗА CDL ПЕРМИТ на 
български. Георги  708 415 0590

ТЪРСЯ РАБОТА да се грижа за възрас-

тен човек, на 55 години съм, говоря 
български, македонски, сръбски и ан-
глийски, подготвям домашна храна и  
hauskiping. Анна 312-505-9934

ЧИСТЯ КЪЩИ и офиси-773-318-5568

ПОЧИСТВАНЕ на къщи-773-318-5568 

Жена на средна възраст ТЪРСИ РАБО-
ТА ЗА ГЛЕДАНЕ НА МАЛКИ ДЕЦА И 
ВЪЗРАСТНИ ХОРА, говоря български 
и испански. Около Des Plaines. Тел: 312 
493 4848 

ПРАВЯ ТОРТИ ПО ПОРЪЧКА - за РД и 
други празници! Изработка на погачи 
и сладки, отлично качество на добри 
цени! 937-286-2689 , Chicago, Schiller 
Park 

МЪЖ на 32 години ТЪРСИ ЖЕНА до 35 
gгодини с американски паспорт с цел 
брак. Email: iggrcrd@gmail.com”

ЛОГОПЕДИЧНИ ЗАНИМАНИЯ за деца 
с билингвистични проблеми,заекване
,аутизъм,синдром на Даун, Х-чуплива 
хромозома, ДЦП и др.Mount Prospect 
773 899 16 21. 

РЕФИНАНСИРАЙТЕ СЕГА. Супер ни-
ски лихви. Специални програми за 
хора с нисък кредит скор, нисък доход 
и др. Безплатно одобрение в рамките 
на 24 часа. Финансиране до 10 бизнес 
дни. Тел 312.731.3893

Мога да ГЛЕДАМ ДЕЦА в моят дом 
в Rosemont. Бивша учителка с 25 год 
практика. 847.660.3603

ELECTRICAL CONSTRUCTION. 
Commercial & Residential. 312.451.6248

MAGIC FOR CHILDREN’S BIRTHDAY 
parties/Live bunny rabbit/balloons.  Тel. 
70 8415 0590 Ivan

ГЛЕДАМ ДЕТЕ ВКЪЩИ заедно с моето 
почасово и целодневно. Живея в прос-
торен townhouse в Villa Park IL с голя-
мо патио.Наоколо има много места за 
разходки както и playground. Телефон 
за връзка: 224-622-2466.

CDL ПОДГОТОВКА в Ilinois на българ-
ски. Тel. 708 415 0590. Георги

Изготвям ПЕРМИТИ ЗА ШОФЬОРСКИ 
ФИРМИ и отварям корпорации. Иван - 
708 415 0590.

Българско семейство в Schaumburg 
търси ДЕТЕГЛЕДАЧКА на Live-in или 
come-and-go. За контакти (847) 420 

3110

ГРИЖА ЗА ДЕЦА в Arlington Heights. 
Почасово или целодневно. Тел 708 415 
7911

ИЗВЪРШВАМ ШИВАШКИ УСЛУГИ – 
булченски, абитурентски и всякакъв 
вид облекла. Тел 773 517 3559

LIVE MUSIC & SOUND FOR PARTIES. 
ПРОФЕСИОНАЛНИ МУЗИКАНТИ ЗА 
СВАТБЕНИ ЦЕРЕМОНИИ, рождени 
дни и партита. Музика по ваш избор. 
CD, Ipod и DJ партита. (847)212-3623 - 
Георги

РЕМОНТ И ПОДРЪЖКА НА КОМ-
ПЮТРИ! Ускоряване на работата на 
компютъра! Възстановяване и прех-
върляне на информация. Ниски цени!!! 
Arlington Heights и района. 773-742-
5642

Предлагаме ДИСПЕЧЕРСКИ УСЛУГИ 
за ОWNER OPERATORS на AВТОВОЗИ, 
DRYVAN, REEFER, FLATBED, STEPDECK., 
RGN, LOWBOY, DOUBLE DROP. ЦЕНА ПО 
СПОРАЗУМЕНИЕ TEL. 630-376-6340. ГО-
ВОРИМ БЪЛГАРСКИ

Тридесет годишна жена търси, мъж, 
американски гражданин, с ЦЕЛ БРАК. 
E-mail: mnumberem@gmail.com 

ГЛЕДАМ ДЕЦА вкъщи почасово и 
целодневно в Bloomingdale 224-325-
2299

Мъж, търси жена, американски граж-
данин, с ЦЕЛ БРАК. E-mail: diken75@
yahoo.com

Coast to coast

Българин на 43 год с американско 
гражданство ТЪРСИ ЖЕНА за сери-
озна връзка. Tel. 702 290 0453   № 3861

Мъж на 43 год. С американско граж-
данство ТЪРСИ ЖЕНА за сериозна 
връзка или брак. TEL- 702 290 0453

ПРОДАВАМ

FREIGHTLINER CENTURY 2001, 
Detroit,10 speed,1 100K miles, perfect 
run-like new , non-smoker. 11500$. Call 
312-401-0640.      №3904

Продавам VAN FORD turbo diesel  
1997год, 268000 мили, цена  $2000, за 
контакт  224 201 0464    №3878

We BUY UNWANTED CARS from you 
any kind, paid in cash, call or text any 
time at 708-770-4626.   №3855

Продавам камион VOLVO 2005 
на 895000 мили-$20000 и ремарке 
Stoughton 2001, 53 dry van-$7000 Тел.: 
708 691 8769     №3856

Продавам VOLVO (TRUCK) 2005 D12 
на 895,000 мили в отлично състояние - 
$20 000 и трейлър Stoughton 2001 - $7 
000. Телефон : 708.691.8769     №3859

Продавам ’06 TRUCK VOLVO-670, 
10 скорости, на 611000 ml.Много до-
бро състояние. $35000. Телефон : 
847.271.6959

Продавам СКИ И СНОУБОРД – изгод-
но. Телефон: 708.769.7484 

Продавам ДИСКОВЕ-ПРОЕКТ НА 
БРАУНОВ ГЕНЕРАТОР. За повече ин-
формация: www.yullbrown-bg.com те-
лефон: +35905.909.8954

Продавам ’01 KIA SPECTRA. 116K mi. 
5-speed manual. 1.8L. Original owner. 
Fuel efficient. Complete service history 
and repair receipts available from the 
time the vehicle was purchased to 
present. Timing belt service performed. 
Reliable. Affordable to maintain. Garage 
kept. Non-smoking and clean interior. 
Exterior is in good condition. $2,500. Те-
лефон : 708.945.2999 

Продавам спешно FREIGHTLINER 
CENTURY 2001. Телефон: 773.354.3269

For sale 1996 FORD CONTOUR. Miner 
scraches atherwise car in exelent 
mechanicle condition.127000 miles,new 
brakes, new tires. Call 708-525-7833

Продавам FREIGHTLINER COLUMBIA 
2004, цена:$ 12 000. Телефон: 
702.205.4232

Продавам FREIGHTLINER CENTURY 
1999, Цена $9500. Тел 773 592 5032

Продавам VOLVO 2006, 64T 670, 
двигател volvo D12, horse power 
465, 10 speeds, 588 000 miles, в 
идеално техническо и външно 
състояние. Maintenance record 
available. Много изгодна цена по 
споразумение. Tel 847 219 5566  



Диктаторът на малката араб-

ска абсолютна монархия 

шейх Хамад бин Халифа ал 

Тами плати най-високата 

в историята цена за произведение 

на изкуството, съобщи Асошиейтед 

прес. За картината на Пол Сезан 

„Картоиграчите” той преведе над 

$250 млн. Става дума за последната 

от серията картини с това име на 

великия френски художник импре-

сионист, която беше частна собстве-

ност. Катарската кралска фамилия не 

желае да се дава гласност на размера 

на сделката, но специалистите оценя-

ват, че е платена абсолютно рекордна 

сума - между $250 и 300 млн.

Пол Сезан (1839 - 1906) е живопи-

сецът, който осъществява връзката 

между импресионизма и кубизма. 

Присъства в историята на изкуството 

с редица забележителни творби, а 

поредицата „Играчите на карти” е 

сред най-прочутите. Между 1890 и 

1895 г. художникът нарисувал пет 

платна с маслени бои под това име. 

Четири са в публично достъпни му-

зеи и колекции в Ню Йорк, в Мериън, 

Пенсилвания, а също в Париж и в 

Лондон.

Изтъргуваната сега картина 

е била собственост на гръцкия 

милиардер Жорж Ембрикос, 

който дълги години отказвал 

да говори за продажба, но все пак 

направил необходимите стъпки пре-

ди смъртта си. През август миналата 

година било обявено, че картината 

ще бъде продадена, а купувачът няма 

да бъде публично обявен. Сега обаче 

става ясно, че катарският диктатор 

купува „Картоиграчите”, но не за 

частна сбирка, а за местния музей на 

изящните изкуства. През последните 

6 месеца шейхът брои още милиони, 

за да откупи и други скъпи творби 

от целия свят, защото си е наумил да 

превърне музея в нещо като склад за 

съкровища. Освен че е авторитарна 

държава, където всеки инакоми-

слещ е или обесен, или изгонен от 

държавата, Катар е изключително 

затворена страна, която не толерира 

туризма. Не е ясно при това положе-

ние що за посетители очаква музеят, 

пълен с толкова скъпи експозиции.
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Ресторантът на 
Лейди Гага бе оплют 
още на премиерата

Бионсе на една крачка 
от $500 милиона

Откриха платина, изчезнала 
след Втората световна война

“Картоиграчите”

Кулинарни критици 

отправиха сериозни 

критики към новия 

ресторант на Лейди 

Гага. Почитани и утвърдени 

гастрономи посетиха „Джоан 

Тратория”, семейното заведе-

ние на родителите на певицата 

в Манхатън, Ню Йорк. Според 

Стийв Куцо от вестник „Ню Йорк 

Пост” храната никак не е на ниво, 

в ресторанта се носи миризма на препържен оцет, а шумната трапезария не 

привлича никого.

Италианският ресторант е кръстен на лелята на ексцентричната певица. Тя 

рисувала картини, но починала прекалено млада – едва на 19 години. Самата 

Гага я описва като източник на вдъхновение. Всъщност Гага от съвсем скоро е в 

ресторантьорския бизнес.

Тя купи заведението през ноември 2011 г., като дотогава то се казваше „Vince 

& Eddie`s”. Нейните родители Джо и Синтия Германота станаха акционери в 

ресторанта, който отворил врати за първи път през 1989 г. Лейди Гага обаче не 

искаше да се шуми много около новото й бизнес начинание. „Тя обича, когато 

е в града, да идва тук с приятели, защото е много уютно и спокойно. Ще идва, 

когато има свободно време”, сподели майката на звездата пред списание „Дабъл 

Ю” в края на миналата година.

Продуцентът на американ-

ското шоу “X Factor” Саймън 

Коуел e предложил басно-

словната сума от $100 млн. 

на година, ако 30-годишната изпълни-

телка Бионсе подпише договор за пет 

поредни сезона, в които тя трябва да се 

изявява като жури, пише булевардната 

преса. Само преди броени дни Саймън 

освободи от журиращия пост певиците 

Пола Абдул и Никол Шерцингер, които 

оценяваха певческите таланти през 

първия и премиерен за САЩ сезон на 

шоуто, чийто финал бе през декември 

2011.  Все още информацията не е официално потвърдена, но явно британецът 

е твърдо решен да изстреля в орбита рейтинга на своето предаване, спирайки 

се може би на най-популярната в момента поп изпълнителка в света. Това се 

дължи на факта, че пилотният сезон на “X Factor” не оправда очакванията за 

висока зрителска гледаемост, така че тази година Коуел няма право на грешки, 

ако иска да задържи изданието в ефира на Fox.

Сред другите широко спрягани алтернативи за попълване на журито са Ма-

рая Кери и Кати Пери. Повечето източници обаче коментират, че само Бионсе е 

способна да прескочи рейтингите на другото конкурентно шоу, “American Idol”, 

което засега бие “Фактора” с доста по-голям зрителски интерес. Ако тя приеме 

примамливата оферта, нейното състояние заедно с това на съпруга й Джей Зи 

ще надхвърли един милиард долара. Колежката на Бионсе от вече разпадналата 

се група „Дестинис чайлд” Кели Роуланд също бе част от журито на миналого-

дишния „X Factor”, само че в британския му еквивалент.

Търсачи на американски съкровища 

съобщиха, че са открили останките на 

британски товарен кораб, натоварен с 

платина, чиято стойност се оценява на три 

милиарда долара.

Корабът, превозваш скъпоценния метал, бил по-

топен по време на Втората световна война, съобщи 

в. “Бостън глоуб”. Компанията „Съб Сий Рисърч”, 

чиято централа се намира в Мейн, е открила кора-

ба „Ес Ес Порт Никълсън” на дъното на океана на 50 

километра от Провинстаун, Масачузетс, уточнява 

вестникът. „Порт Никълсън” се насочвал от Хали-

факс, Канада, към Ню Йорк, когато бил потопен от 

торпедо през 1942 г. Четирима души загинали при 

потъването му, но 87 успели да се спасят. „Съб Сий 

Рисърч” открила местонахождението на съкрови-

щето през август 2008 г. с помощта на подводен 

робот. Според търсачите на съкровища на борда 

на потъналия кораб е имало най-малко 30 сандъка 

с кюлчета платина, чиято цена се повишава силно 

от началото на века. „Има голяма вероятност на 

кораба да се намират и близо 10 тона злато и може 

би няколко промишлени диаманта”, посочва пред 

американското издание високопоставен служител 

на „Съб Сий Рисърч”.

Рууни си скубе 
веждите

Футболът може и да 

е мъжки спорт, но 

играчите често се 

допитват за разни 

неща до нежните си половин-

ки. Така например нападателят 

на “Манчестър Юнайтед” Уейн 

Рууни бе забелязан с оскубани 

вежди на последния мач на 

„Червените дяволи” срещу 

“Челси” за Висшата лига. Съпру-

гата му Колийн обича да се глези с всякакви козметични 

процедури и най-вероятно именно тя е накарала по-

ловинката си да посети салона за красота, предполагат 

таблоидите. Промяната във външния вид на английския 

национал е доста поразителна и той стана основна тема 

за обсъждане в социалната мрежа Twitter. Оскубаните 

вежди, разбира се, не му попречиха да отбележи два 

гола от дузпа срещу “Челси”.

Диктаторът на Катар купи 
най-скъпата рисунка в света

Британският кораб по време на войната

Снимка ЕПА

Снимка: Архив BG VOICE

Снимка “Телеграф”



50

BG VOICE www.BG-VOICE.com

Нимфоманка с 1000 
бройки се оказа мъж

Три чифта гърди са гръмнали 
в България

Жерар 
Депардийо 
става Строс-Кан

Голата Ани цъфна в центъра 
на Варна при -12 градуса

Ива Екимова: Венета 
Райкова е селска пръчка

Пристрастена към секса жена, 

която наскоро обяви, че е спала 

с над 1000 мъже, призна, че 

само преди няколко години си 

е направила операция за смяна на пола. 

42-годишната Кристъл Уорън се появи в 

британски сутрешен блок и обяви, че е 

пристрастена към секса и има в любовното 

си тефтерче имената на повече от хиляда 

мъже. Тогава тя каза още, че е напъл-

но задоволена от живота си и не смята 

да прави никакви промени в  бъдеще. 

Само дни след участието си обаче Уорън 

направи още едно сензационно изявле-

ние – че преди шест години и няколко месеца е била не Кристъл, а Кристофър. 

По време на разказа си тя обясни как винаги, от най-ранна възраст, е знаел, че 

е жена, заключена в тяло на мъж. Младият Кристофър тайно пробвал дрехите 

на майка си, а след това започнал и да излиза на публични места, облечен в тях. 

В един момент започнал да се подлага на редица операции по смяна на пола, 

като последната била през 2005 г. Тогава Кристофър вече бил Кристъл, изцяло 

обезкосмен по тялото, с пълна промяна на гениталиите и доста впечатляващ 

бюст с размери на чашката 38B. Според разказаното Кристофър е спал с някой 

и друг мъж преди промените, но след като се превърнал в Кристъл, настъпила 

революция в сексуалния нагон. И въпреки това по-малко от десетина мъже от 

всички 1000 са знаели, че тя е родена мъж.

Ива Екимова

Ива Екимова, която се пробва като тв 

водеща, сега опитва да е PR експерт, но в 

България бе запомнена единствено като 

съпругата на Дими от група “Сленг”, влезе 

в скандала тези дни чрез свой пост на личната си 

страница във Facebook. Там тя написа: „Няма такава 

селска пръчка като Венета Райкова.” Днес това изказ-

ване обикаля интернет сайтовете, а не остана и жълт 

всекидневник в България, който да не го отпечата. 

Самата Екимова обяснява, че била много подразнена 

от поведението на водещата на “Горещо” по „Нова 

телевизия“, защото се държала точно като “селска 

пръчка” по време на свое гостуване в “Станция Нова”. „Да, Венета е селска пръчка. 

Това съм го казала на личната си страница във Facebook. Не съм давала интер-

вюта и не съм правила ексклузивни изявления пред никакви медии по въпроса. 

Колегите преекспонират това изказване. В изблик на емоции съм си позволила да 

коментирам нещо, което ми е направило впечатление, и не виждам нищо лошо в 

това”, разказва Ива Екимова, цитирана от Blife. Емоционалният й изблик е по повод 

скандала, който преди две седмици се заформи в студиото между водещата на 

„Отчаяни съпруги” Мая Савова и Райкова. Венета, която бе гост на Калканджиева 

и Мая Савова, обяви, че приела поканата само заради шефката на модна агенция 

“Визаж”. Малко по-късно разговорът се завъртя около гостуването на журналиста 

Крум Савов, съпруг на Мая, който преди години сяда на стола на “Горещо” и спо-

деля подробности от личния си живот, към които Венета не подхожда достатъчно 

деликатно. Именно отговорът и поведението на Райкова разгневили Ива Екимова.

Общо три са българките, чиито гръд-

ни импланти са се спукали, съобщи 

в. “24 часа”. 146 са нашите съна-

роднички, които са се обърнали за 

помощ към пластичен хирург след разразилия 

се скандал с опасните френски импланти. 

Специалистите твърдят, че гръдните протези 

трябва да бъдат премахнати, но малцина са се 

решили на това. Вестникът уточнява, че сред 

трите пострадали нямало нито една жена с 

опасност за живота. Все пак властите във Фран-

ция предупредиха, че всяка дама, поставила 

си от опасните импланти, рискува да се зарази 

с рак.

При минус 12 градуса в центъра на Варна се 

появи полуголата Ани, която призова шо-

фьорите да сменят летните със зимни гуми. 

Въпреки че в момента е най-мразовитата 

зима, която Варна е виждала от много години насам, 

сутринта на миналия понеделник, точно в началото 

на работната седмица, градът се сблъска с темпе-

раментния лидер на Партията на българските мъже 

Росен Марков, който се появи в центъра на морската 

столица с поредната си атрактивна инициатива.

За разлика от случаите, в които е набирал мъже за 

секс, изливал е семенна течност или е откривал па-

метник на мъжкия фалос, този път не самият Марков 

бе център на внимание, а девойката Ани. Тя се появи 

на пресечката между улиците „Дрин“ и „Д-р Пюскюли-

ев“ само по бикини и изрязан сутиен и един плакат, 

призоваващ шофьорите да сменят летните със зимни 

гуми. Като част от кампанията си за по-безопасно 

шофиране Марков ще раздава на водачите и презервативи 

– не какви да е, а с грайфери.

През ноември Партията на българските мъже отново из-

лезе на улицата във Варна – тогава с помощта на още една 

жена, този път и по-гола, само по гащички. Тогава Марков 

призова шофьорите да карат само със запалени фарове.

Режисьорът Абел Ферара опо-

вести, че Жерар Депардийо 

ще изпълни главната роля във 

филм, разказващ скандалната 

история на бившия шеф на Междуна-

родния валутен фонд Доминик Строс-

Кан. Новината тиражира френският в. 

„Монд”. Информация за това, че Ферара 

и сценаристът Крист Зойс работят над 

сюжет за филма, се появи в края на 

миналата година. В основата на сюжета 

е скандалът, който се разгоря около 

Строс-Кан през пролетта на миналата 

година. В средата на май камериерка 

на нюйоркския хотел „Софител” обвини 

Доминик в опит за изнасилване, той 

бе арестуван и напусна шефския пост 

в МВФ. Изслушванията по делото 

започнаха през юни, но към края на 

месеца делото зацикли. Снимките ще 

са във Вашингтон, Ню Йорк и Париж, а 

партньорка на Депардийо ще е Изабел 

Аджани.

Снимка: в. “Стандарт”

Снимка: Уикипедия

Снимка: pardaphash.com
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Стоянка Мутафова отпразнува 
90 на сцената

Еколози блокират 
проект на Кристо

Обединение на 

еколози, защит-

ници на дивата 

природа и енту-

сиасти е завело дело във 

федерален съд, за да спрат 

осъществяването на проек-

та на Кристо „Над реката”, съ-

общиха световните агенции. 

Противниците на проекта на 

родения в България худож-

ник съдят Американското 

бюро по управление на зе-

мята, което през есента на миналата година издаде окончателно разрешение за 

осъществяването на „Над реката”. Те твърдят, че бюрото е нарушило федерален 

закон, както и собствената си политика.  Кристо планира да „опакова” част от 

река Арканзас, като опъне алуминизиран плат над частта й, преминаваща през 

щата Колорадо. Инсталацията от тъкан, създаваща илюзия за сребро, ще покрие 

8 участъка от р. Арканзас с обща дължина 9.5 км. „Платната ще са разположени 

на височина до 8 метра според спецификата на терена, ще променят цвета си 

според светлината, а отгоре ще изглеждат като морски вълни”, описа преди 

време творението си Кристо. Проектът е на стойност $50 млн. Инсталацията ще 

остане две седмици през август 2014 г., а след това ще бъде демонтирана. Про-

тивниците на проекта искат да спрат осъществяването му, изтъквайки, че това 

ще се отрази зле на дивите видове, на трафика по магистралата край реката, на 

рафтинга и риболова. Те твърдят, че за реализацията се изисква голямо сондаж-

но оборудване, което обикновено се използва при минодобив и при мащабни 

строителни дейности. Според тях проектът по-скоро прилича на разработката 

на минерални ресурси, отколкото на изкуство. Самият Кристо не е ответник по 

делото. Той е разработил проекта с покойната си съпруга Жан-Клод.

Голямата българска актриса Стоянка Мутафова отбеля-

за 90-годишния си юбилей на сцената на Сатиричния 

театър в София, където е преминала и по-голямата 

част от живота й. Почитателите й я гледаха комедията 

„Госпожа Стихийно бедствие” от Алдо Николай. След спектакъ-

ла министърът на културата Вежди Рашидов връчи на Стоянка 

Мутафова наградата „Златен век” с огърлие. Директорът на 

Народния театър „Иван Вазов” Павел Васев заедно с Георги 

Мамалев пък поднесе специално златно отличие на театъра, 

където актрисата е започнала кариерата си. Да поздравят Му-

тафова на сцената се качиха Богдана Карадочева, Стефан Ди-

митров, Васил Петров и Гвардейският духов оркестър, съобщи 

„Булфото”. Представлението бе прието от публиката с възторг, 

въпреки че самата Стояна в скорошно интервю казва: „Мрачен 

човек съм по-скоро. Не толкова тъжен, колкото мрачен. Не 

обичам компаниите например. От малка, от дете винаги съм 

избягвала калабалъка, да съм с много хора. Много приятелства - не. Винаги съм имала приятелка - една, повече не. Другото 

не е приятелство. И смятам, че който говори, че има много приятели, той няма нито един.”

Брад Пит буди 
децата си с 
кока-кола

Галя от „Сатен” вдига 
сватба на Малдивите

Холивудското семейство Брад 

Пит и Анджелина Джоли, 

които имат шест деца, са 

мили и грижовни родители, 

но понякога използват крайни мерки, 

пишат американските медии. Двама-

та споделят, че децата са им малко 

разглезени и са свикнали да получават, 

каквото поискат. Най-често ядели във 

вериги за бързо хранене, с които са 

свикнали толкова много, че отказвали 

да се хранят с друго. Понякога сутрин, 

когато децата не могат да се събудят, 

Брад ги примамвал с газирана напитка, 

съдържаща кофеин, за да може да им 

отвори очите. Този метод, използван от 

звездната двойка, ужаси привържени-

ците на здравословното хранене. Гази-

раното съдържа огромно количество 

захар и води до затлъстяване. Ако го 

пиете рано сутринта на гладно, можете 

да съсипете лигавицата на стомаха си. 

Преди няколко дни близък до звездната 

двойка източник потвърди, че актри-

сата отново очаква дете, но засега не 

иска да съобщава новината официално. 

Онзи ден обаче медиите в целия свят 

разтръбиха, че Анджелина е бременна 

в третия месец с близнаци.

Галя, позната като бившата шефка на балет „Сатен”, роди дъщеричка на 

име Карина и вече 5 години живее на семейни начала със собственика 

на култови столични заведения Смилен Манов. Преди време чаров-

ната танцьорка и бащата на детето й плануваха да вдигнат сватба още 

след раждането на бебето, но церемонията не се осъществи. Сега обаче Галя и 

Смилен стягат тържество някъде на топло, пише в. „Супер 19“, който се позова-

ва на свои източници. Според клюката в светските среди гостите на сватбения 

купон ще се забавляват или на Малдивите, или на Сейшелите, пише сайтът “Би 

Лайв”. На брачната церемония са поканени около 50-ина от най-близките им 

приятели. Бившата балерина се е спряла на сватбена рокля в екрю, която е хит 

в модните тенденции за този сезон. Галя в момента има собствено шоу „Sex 

and the Beach”, където отново е ръководител на няколко балерини. Снимка “Хот Нюз”

Снимка “Мейл Онлайн”

Пакетираната река ще изглежда така, снимка „Ню Йорк Таймс”

ФУТУРОЛОЗИ: 
ще живеем дълго, а 
сексът ще е на запис

Експерти в различни науч-

ни области и футуролози 

дават прогнози за 50 години 

напред, пише в. „Комсомо-

льская правда”. Чиповете и 

изкуствените органи ще 

са проникнали в тялото 

на човека. Ще дойде 

ден, когато дори 

няма да забележим 

докъде се прос-

тира компютъ-

рът и откъде 

започваме са-

мите ние. 

Спо-

ред 

из-

вест-

ния 

футу- ролог 

Рей Курцвейл 

епохата на киборгите ще настъпи 

през 2045 г. Според известния бри-

тански геронтолог Обри ди Грей пък 

човешкият живот ще е 1000 години. 

Ученият уверява, че се е появила 

реална възможност да бъде създа-

дено лекарство, което, изпито като 

таблетка аналгин, да ни подмлади. „В 

състава на това лекарство ще влизат 

стволови клетки, споделя Обри. А 

до 2030 г. ще запишем 

сексуалните изжи-

вявания на чип. 

Ще можем да 

нанасяме на 

кожата си 

електрон-

ни схеми, 

които ще 

записват 

сигнали на 

нервната 

система по 

време на секс, 

а след това ще ги 

възпроизвеждат в удо-

бен момент”, обещава британ-

ският футуролог Йен Пиърсън. 

„А след това по наша заповед тези 

датчици ще стимулират нервната сис-

тема, създавайки илюзията за допир, 

топлина, движение и удоволствие.” 

Остава ни да сме търпеливи да видим 

коя от прогнозите ще се сбъдне.
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Ромина и Дарко чакат бебе

Лидерът на втората 
след изборите партия 
в Египет забрани 
шевролета

Снимка: “Би Лайв”

Вярно е, че чакаме бебе! Много хора ми се обажда-

ха да ме питат и аз не отговарях. Сега е моментът 

да призная, заяви пред в. „Стандарт” звездата на 

ФК „Левски” Дарко 

Тасевски. Слуховете, че той и 

красивата му половинка „Мис 

България 2010“ Ромина Андоно-

ва ще имат наследник, цирку-

лират от седмици в простран-

ството. Нито един от двамата 

обаче не искаше да каже дали 

са верни заради твърде ранния 

стадий на бременността на 

брюнетката. „Със сватбата обаче 

няма да бързаме засега”, уточни 

халфът на „сините”. Въпреки че 

Ромина е в самото начало на бременността си, македонски-

ят й любим я гледа като писано яйце. Той не й дава дори да 

излиза от вкъщи заради студовете и поледицата. Явно нес-

тихващите клюки около двойката обаче са ядосали Тасевски 

и той заяви: „Повече никакви интервюта няма да даваме 

нито аз, нито тя. Няма да обясняваме за връзката си, нито за 

бъдещето си.”

Ромина и Дарко са заедно от 

средата на 2010-а, когато хуба-

вицата все още носеше коро-

ната на най-красива българка. 

Двамата се свалили в тоалетната 

на столично заведение, докато 

едновременно миели ръцете 

си. Дарко поискал телефона й 

и започнала безкрайна размя-

на на есемеси. Футболистът 

твърди, че Андонова е напра-

вила първата крачка в любовно 

отношение. Две години след началото на връзката им в 

очакване на първия си наследник двамата още спорят кой е 

пуснал първото съобщение.

Алдел Хамид – политик, който изпълнява предизборните си обещания, 
снимка: „Прес тв“

Лидерът на партията на салафитите – крайноислямистка организация, 

която смята да връща Египет в средните векове, започна да изпълнява 

предизборните си обещания. Алдел Хамид ал Атраш засега започва 

от автомобилите. В понеделник той издаде фетва, която забранява 

на мюсюлманите купуване или управление на автомобили с марка „Шевролет”. 

Според Ал Атраш емблемата на автомобила напомня на християнски кръст. 

И затова, ако мюсюлманин се качи в такава кола, той извършва грях. Фетвите 

според крайните ислямисти са равносилни на закон и който го наруши, трябва 

да бъде обезглавен. В самия Египет тази фетва не бе приета никак радушно. 

Един от водещите журналисти в страната напомни, че „Шевролет” съществува от 

над 100 години и чак 

сега се забелязва от 

някого, че емблемата 

му наподобява кръст. 

Произходът на логото 

няма нищо общо с 

християнски символ. 

Едни твърдят, че е взе-

то от тапет на френски 

хотел, а според други 

теории е скицирана 

случайно на една 

вечеря. За египтя-

ните обаче тепърва 

предстои да получават 

еднолични закони от 

Ал Атраш. Той обеща, 

че ще забрани всички 

американски стоки, телевизията, музиката, киното, балета, операта, забавле-

нията на живо. Щял да остави обаче радиото, но единствено като средство, по 

което денонощно ще се излъчват молитви и сури от Корана.

Бивша 
проститутка се 
преквалифицира 
в дизайнер

Мадона 
залитна 
на Super 
Bowl

Наши футболисти спят с травестит. Поне така твърди най-известният 

мъж в женски дрехи у нас Елза Парини. „Футболистите са много 

добри, разкрепостени и доста освободени любовници. Истината е, 

че за тях няма значение къде ще го пъхнат, важно е екземплярът да 

е красив, нежен и секси. Друго важно, което искам да кажа, е, че никога не съм 

търсила целенасочено връзки с футболисти. В повечето случаи те са били ини-

циаторите”, твърди скандалният господин/госпожа пред „България Днес”. Кои 

ли са били въпросните ритнитопковци ни остава само да гадаем... Шушука се, че 

колоритният травестит е бил със скандалния бивш нападател на ЦСКА Орлин 

Орлинов, който се замеси в побой над силиконовата моделка Катрин Вачева. 

Атрактивната Парини признава, че в леглото й на почит са футболистите, но 

не и политиците. „Не познавам политици. Ако съм имала някакви контакти с тях, 

то е било служебно във връзка с работата ми в рекламния и пиар бизнеса, както 

и като журналист. Имам сериозна връзка от години и не ме блазнят флиртове с 

политици, било то от парламента или от правителството.”

Мадона направи най-дългоочакваното 

изпълнение в кариерата си на Super 

Bowl. Както BG VOICE писа, тя трябваше 

да представи три от златните си хитове 

(“Vogue”, “Like a Prayer” и “Music”) и най-новото си пар-

че “Give Me All Your Luvin”. Оказа се обаче, че изпъл-

нението на звездата не мина без гафове. Мадона бе 

заложила на високи над коленете ботуши на Miu Miu, 

които не се оказаха съвсем подходящи за бурните 

танци на сцената. Тя залитна на стълбите, които бяха 

специално изградени за представянето й. Звездата, 

която има 25 години опит, се окопити моментално и 

не изпусна нито нота от изпълнението си.

Захия Дехар

Бившата проститутка Захия 

Дехар, описвана преди време 

в медиите като „подарък за 

рождения ден” на френския 

футболист Франк Рибери, вече е дизай-

нер. Тя пусна своята първа колекция 

бельо, финансирана от азиатски инвес-

титори и с подкрепата на не кого да е, а 

на самия Карл Лагерфелд.

Елза Парини харесва 
ФУТБОЛИСТИ ЗА СЕКС
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Пародия на невинността: 
Анонимният убиец на ДжонБенет Рамзи
Цяла Америка подозира родителите, но доказателства няма. Защо полицията е безсилна да разплете случая?

ДжонБенет, очарова-

телното момиченце 

на семейство Рамзи, 

е намерено мъртво 

в дома им в Боулдър, 

Колорадо, през декем-

ври 1996 г. Тялото е открито от бащата. 

След дълго разследване полицията 

започва да подозира родителите, че 

са убили собствената си дъщеря. В 

миналия брой BG VOICE разказа какво 

се е случило в първите 

четири   драматични дни 

от тази история. Днес и в 

следващия брой ще опи-

шем целия случай, който 

продължава да е една от 

големите криминални 

загадки в САЩ.

В понеделник на 30 

декември семейство 

Рамзи вече било в 

Атланта, където щели 

да погребат ДжонБе-

нет. В медиите вече се 

появяват една след 

друга истории, които 

засилват подозренията, 

че родителите симулират невинност. 

В една от статиите пише, че бащата 

Джон Рамзи откарал семейството си в 

Атланта с частния си самолет. Пуб-

ликацията, опитваща се да го изкара 

безчувствен снобар, обаче не отгова-

ряла на истината. Самолетът всъщност 

принадлежал на „Локхийд-Мартин“, 

които вече били купили компанията 

на Джон Рамзи „Аксес 

Графикс“. Научавайки за 

загубата им, те предложи-

ли на семейството един 

от самолетите си. Впо-

следствие ще се окаже, 

че почти всички публика-

ции, очернящи родители-

те, са или фалшиви, или 

силно преиначени. И че 

основен източник на жур-

налистите са полицаите, 

които в безизходицата си 

да разрешат случая, но 

притиснати от общест-

веното мнение, бързат 

да намерят виновник и 

най-лесната мишена се 

оказват двамата роди-

тели.

В деня на погребението 

близките им трябвало да 

предпазват Джон и Патси 

от растящата враждебност, създадена 

от медийното отразяване. Още докато 

погребвали детето си, се появила нова 

история, която разкрила, че Джон и 

Патси са си наели няколко криминални 

адвокати. Макар не те, а техният прия-

тел Майк Байнъм да бил наел адвока-

тите, присъствието им било сметнато 

за още един признак за вината на 

родителите. Разтревожени от трупащи-

те се критики, Байнъм и близките им 

подтикнали Джон и Патси да се появят 

по телевизията и да се защитят. На 

следващия ден двамата дават интер-

вю по CNN. Един от въпросите там е: 

„Вярвате ли, че някой извън вашия дом 

е убил ДжонБенет?“ Майката Патси 

отговаря с просълзен глас:

„Има убиец на свобода
не знам кой е, не знам дали е той или 

тя – но ако е жител на Боулдър, бих по-

съветвала приятелите си да пазят своите 

деца близо до себе си.“ Вместо да обясни 

гледната им точка, предаването още 

повече засилило теорията, че семейство 

Рамзи се преструват и биха говорили 

по-скоро с телевизията, отколкото с 

полицията.

На следващия ден кметът Лесли 

Дърган дава пресконфе-

ренция, за да отхвърли 

твърденията на Патси: 

„Хората в Боулдър няма 

защо да се страхуват, че 

някой дебне по улиците 

на града и напада малки 

деца, както твърдят 

някои хора. Боулдър е 

сигурно място, винаги 

е бил безопасен и ще 

продължава да бъде“, каз-

ва тя. Семейство Рамзи 

се почувствали страш-

но оскърбени. В едно 

интервю от 1997 г. Дърган 

обяснява причината за 

изявлението си: „Направих го до голяма 

степен, за да успокоя страховете на 

гражданите и да им кажа, че според ин-

формацията, с която разполагах в онзи 

момент, по улиците на града не дебне 

някакъв умопомрачен убиец.“ Когато 

я запитали откъде е взела тази инфор-

мация, тя отговорила: „От началника на 

полицията.“

Желанието на семейство 

Рамзи да съдейства на 

полицията не продължава 

дълго. Отношението им 

към властите се променя 

рязко, когато се връщат 

в Боулдър и научават от 

Майк Байнъм, че предната 

седмица полицията била 

отказала да освободи 

тялото на ДжонБенет, 

докато Джон и Патси не се 

съгласят да бъдат разпи-

тани. Макар Байнъм да 

успял да освободи тялото 

навреме за погребението, 

полицията продължила да 

настоява за допълнителни 

разпити. Чувайки това, 

Джон и Патси най-сетне 

осъзнават, че полицията, 

по думите на Джон: „Не 

искаха да ни помогнат, 

те искаха да ни обесят.“ Двамата стават 

много подозрителни и недоверчиви. 

И има защо. През февруари 1997 г. об-

ластният прокурор Алекс Хънтър казва 

на журналистите: „Искам да обявя нещо 

на лицето или лицата, отнели това дете 

от нас – списъкът със заподозрени се 

стеснява. Скоро единствените в него ще 

бъдете вие.“ Скоро след това поредното 

изтичане на информация от полици-

ята подсказало, че властите уреждат 

заповед за обиск в къщата на Рамзи, 

за да търсят порнографски материали. 

Медиите се впуснали в истории как

извратеното сексуално 
поведение на бащата

е довело до смъртта на дъщеря му. През 

май семейство Рамзи дава пресконфе-

ренция. Джон Рамзи поглежда право 

в камерите и заявява категорично: 

„Не съм убил дъщеря си ДжонБенет.“ 

Това бил последният им отчаян опит да 

заявят невинността си, но никой не им 

повярвал.

Щателното полицейско претърсване 

за порнографски материали не донася 

нищо, но резултатите от обиска никога 

не са обявени. След като не успява да 

докаже, че Джон Рамзи е забъркан в 

порнография, полицията насочва взора 

си към нещо още по-зловещо: предпола-

гаем сексуален тормоз от негова страна 

върху дъщеря му. И този път Джон Рамзи 

непреклонно отхвърля обвиненията. 

Децата на Джон Рамзи от предишния му 

брак – синът му Джон Андрю и по-го-

лямата му дъщеря Мелинда, казват на 

журналистите, че техният баща винаги 

е бил обичлив 

и внимателен 

човек, който 

много обичал 

децата си и 

никога не ги 

бил насилвал 

по какъвто и 

да било начин. 

И двете деца 

били разпитани 

като възможни 

заподозрени, 

но по-късно съмненията отпаднали.

На 29 октомври журналистка от „Ве-

нити Феър“ се появява по телевизията 

и съобщава, че полицията в Боулдър е 

толкова сигурна в случая си срещу се-

мейство Рамзи, че вече има декларации 

за ареста им, подготвени още през май. 

Тя заявила, че декларациите „включват 

доказателства срещу двете лица в доста 

специфични подробности“. Полицията 

не пожелава да потвърди или отрече 

историята й.

В самия края на 1997 г. кметът Лесли 

Дърган прави опит да се дистанцира от 

медийния цирк, заобикалящ случая на 

ДжонБенет, като казва: „Научих важен 

урок и той е да не вярвам повече на 

онова, което чета в пресата и чувам 

по новините и по радиото. Бях доста 

наивна, смятах, че щом е в пресата, 

значи вероятно 

е истина.“ Това е 

странен коментар, 

имайки предвид 

твърдението й, 

че била получила 

информацията си 

от полицията.

Следва въпро-

сът, ако семейство 

Рамзи не са го 

направили, тогава 

кой? Една от полицейските теории е, че 

ДжонБенет е убита от неизвестен напа-

дател, влязъл в къщата през прозореца 

на мазето. Тя била открита увита в одея-

ло и със залепено тиксо върху устата й. 

Лежала с ръце, вдигнати над главата, а 

около шията й било увито хлабаво бяло 

въженце. Същата връв била вързана 

хлабаво около китките й. Връвта била 

омотана около счупена дръжка от 

четка за боя, дълга около 10-12 см, за да 

образува нещо като гарота. Главата на 

четката е намерена в кутията с принад-

лежности за рисуване на Патси Рамзи, 

но долната третина от дръжката така и 

не е открита въпреки старателното пре-

търсване. Уликите подсказвали, че

някой е извел насила 
момиченцето от стаята му

или я е подмамил в кухнята с обещание-

то за храна, което обяснявало несмле-

ните остатъци от ананас в стомаха й. На 

кухненската маса наистина имало купа 

с нарязан ананас. Според полицията по 

купата имало отпечатъци от Патси, но тя 

твърди, че не си спомня да е поставяла 

ананаса на масата.

Тя била отведена в мазето, устата й 

била залепена с тиксо и била вързана 

с найлоновата връв. След това била 

насилена сексуално, удушена с гаротата 

и удряна по главата. После убиецът или 

убийците напи-

сали бележката 

за откуп на те-

фтерче от къща-

та и я оставили 

в подножието 

на стълбището. 

Уликите, забеля-

зани от полици-

ята на местоп-

рестъплението, 

внушават 

убедително, че 

нападението е дошло от външен човек: 

отпечатък от туристическа обувка е на-

мерен в прахта на пода в мазето. Той не 

е свързан с никой от семейството, нито с 

над 400-те човека, които са посещавали 

къщата.

Срамен косъм е открит на одеяло-

то, с което е увита ДжонБенет. Той не 

принадлежи на Джон, Патси или Бърк 

Рамзи. Парче счупено стъкло е открито 

под прозореца в мазето. Прозорецът 

бил отворен и по перваза личали следи 

от проникване. На стената на мазето 

под прозореца има следа от ожулване, 

подсказваща, че някой е влязъл или 

излязъл през този прозорец. Тиксото и 

връвта, използвани в убийството, не са 

открити в къщата. Нападателят трябва 

да ги е донесъл и отнесъл със себе си. 

Доказателства срещу конкретен човек 

обаче няма. Така 

с времето случаят 

започва да изстива 

– полицията почти 

спира работа по 

него. През януари 

2000 г. единстве-

ната дейност е 

заснемането на 

минисериала „Пер-

фектно убийство, 

перфектен град“ 

на CBS, създаден по едноименната книга 

на Лорънс Шилер. Но идва февруари, 

когато частен терапевт казва на пресата, 

че една от клиентките му разполага с 

решаваща информация за смъртта на 

ДжонБенет Рамзи.

В СЛЕДВАЩИЯ БРОЙ ОЧАКВАЙТЕ:

 кой и какво знае за убийството
 загадъчен свидетел проговаря от Тайланд

 последната тайна на Патси Рамзи.

Кметът на Боулдър Лесли Дърган 
подозира родителите в убийство, но 
после се отмята

Семейство Рамзи в идиличен момент отпреди убийството

ДжонБенет приживе: изкусителна 
малка красавица

При огледа на тялото полицаите откриват рисунка 
върху лявата длан на ДжонБенет






